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Clinton pal gives Congress
only some of files it sought

~ BY MICHAEL HEDGES

Scripps Howard News Service
WASHINGTON — Facing a
threat of subpoena, Harry Thoma-
son, the Hollywood producer and
close friend to President Clinton
and Hillary Rodham Clinton who
became entangled in the White
House travel office scandal, on
Monday turned over some of the
records sought by a congressional

committee.

But Thomason may not head off
the threatened congressional sub-

poena.

Rep. William Clinger, R-Pa,
chairman of the House Committee
on Government Reform and Over-
sight, accused Thomason on Fri-
day of stonewalling the investiga-
tion. Clinger said he would urge
the committee to subpoena
Thomason'’s records if they were
not volunteered.

In agreeing to turn over “mater-
ial relevant to the White House
travel office matter,” Robert Ben-
nett, Thomason'’s attorney, fumed
that leaking a letter threatening a
subpoena “is a further example

that this is nothing more than a
partisan effort ... to pump up the
scandal machine.”

The battle between Thomason
and the committee may not be in-
terrupted for long by what hap-
pened Monday. Sources said some
business and phone records were
not produced. Bennett had charac-
terized the original demand as “a
fishing expedition.”

Committee spokesman Ed
Amorosi said, “We do not view this
as full compliance. We're pushing
ahead with our plans to issue a
subpoena.”

Thomason, a producer of televi-
sion shows, is a longtime Clinton
friend and was an important con-
duit for significant political contri-
butions from the entertainment in-
dustry during the 1992 campaign.

He became embroiled in the ill-
fated 1993 decision to fire seven
longtime employees of the White
House travel office and replace
them with a staff run by a distant
cousin of President Clinton.

In the fallout over that deci-
sion, it was revealed that Thoma-

son had asked Clinton officials
about getting a contract to provide
charter air service for the White
House through a company called
TRM, named after Thomason and
two partners and run by Darnell
Martens.

In documents released by the
White House, President Clinton
had written on one such inquiry,
“These guys look sharp.”

Clinger’s committee is explor-
ing whether Thomason and
Martens had been designated by
the White House as special govern-
ment employees or consultants. If
so, soliciting the White House for
business could have constituted a
conflict of interest.

The committee is examining
contacts between Thomason,
Hillary Clinton and Vincent Fos-
ter, the late deputy counsel for the
White House. Foster was working
on controlling the political damage
of the travel scandal when he com-
mitted suicide in July 1993. The
night Foster died, Hillary Clinton
called Thomason from her moth-
er’s home in Little Rock.
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The trial of Billy Dale

o Travelgate continues to urravel

: what does the president of the
v nited States say when various
g Bs—Friends of Bill—have
'prettSCmuch succeeded in destroying
‘a man’s career, reputation, finances,
and—for the past two and a half
_years—his peace of mind?

o wlsh him well.” That’s about all
"Bill Clinton had to say after a jury ac-
quitted Billy Dale, the long-time di-
-rectar, of the White House travel of-
fice, of charges that he had embezzled
‘some $68,000 Billy Dale had spent 32
‘years in government service before
-the @lintonoids took over in 1993—
fresh1 eager and ready to throw their

ht around. One

directed at the ‘highest level’ at the
White House.”

In his handwritten notes, a former
White House aide—David Watkins—
summed up a conversation with the
First Lady this way: “Hillary tele-
phone conversation with D. Watkins
on Friday, M: 14 . ... Harry
(Thomason) says s people can run
things better; save money, etc. And
besides we need those people out—
We need our people in. We need the
slots ... "

Eventually the Clinton administra-
tion’s Mr. Nice Guy—Mack McLarty—
issued a report censuring those re-
sponsible for this

day le travel office
.was on the job, and
“the’ next its director
‘and....six staffers
were being dumped
like so much excess
baggage.

.~ Béfpre that fateful
day; John Dreylinger
‘had put 26 years into
the travel office, Moe
Maughan 19 years,

kind of petty bully-
ing Mr. McLarty
apologized, and Con-
gress awarded most
of the fired staffers
some $30,000 each to
help pay their con-
siderable legal fees.
(Having to defend
yourself against an
array of law en-
forcement agencies

John-McSweeney 13
years; Barney Bresseux 11 years,
“Robert Van Eimerein, 9 years .
Some things you don't forget, like be~
ing turned out of the White House
cartying your personal effects in a
couple of boxes. When they talk about
it, the.staff’s laughter has a bitter edge,
and. their comments all have the same,
-sad tone. It is the tone of people who
-'know they have been treated like dirt

“We were all trying to get our

n%secause when you leave that
_buﬂdmg it'’s not like you come back
;i the'tiext day and finish. Once you're
.-out, that door you're not getting back
,m‘ 'so we wanted to make sure we
 touéHed all our bases and picked up
all"our belongings.”

“We were all opening our drawers,
kind of dumping them out into these
boxes, grabbing this and that .

“It was a very difficult, emotlonal
process, because people were just
stunned, people we had worked with
for years were just stunned. It was
very emotional.”

. Eventually we all carried our
boxes and stuff out, we each probably
had a box, maybe two.”

“I think I had three of them.”

“We carried them out into the
courtyard and outside our office and
threw them into the back of this van.
It'¥farting to rain a little bit at this
point. We all crawl into the van.”

A‘One seat and the driver.”

%One seat, and a couple of guys sit-
ting.n the wheel hub, and the rest of

-us Xjpd of sitting there hanging on to
the sfde. And out we go down to the
Elll se.”

sitting right across from Billy
(DaIE] and thinking, ‘Thirty-two years
angthis man is riding out of the White

_ House on the wheel hub of a van with-
ut.sea

Somehow their story does not sur-
pnsé ‘Nobody can be quite so vicious
to the¢- lower-downs as politicians who
are ‘cgmpassionate only professional-
ly Iu its report on this sordid affair,

FBI says it was told an investi-

@mﬁgmﬁmfmszzm SRR T4 Page 4

like the FBI, the
Justice Department, and the IRS can
run into money.)

New jobs were found for five of
the staffers, and one retired, but Bil-
ly Dale—the head of the office—was
made to stand trial. Somebody had to
be the scapegoat.

ow, years later, it has taken a
I \I jury only a couple of hours to

acquit Billy Dale of the charges
against him. The jurors saw right
through the government’s case. After
all, this is a guy who buys his suits at
Sears, and whose idea of a night on
the town is to take his family to Shon-
ey’s or the Red Lobster.

No, Billy Dale was not the world’s
most meticulous bookkeeper. Having
to deal with the White House and the
airlines and the most whiney travel-
ers in the world—the press—he took
some short cuts he shouldn’t have.
And not all his records could be
found once the Clinton crew had
cleared out the White House travel
office. But anybody who's ever had to
collect the tab and tips for a dinner
party of 30 and pay the cashier (you
always wind up $13745 short) will
have some understanding of what a
White House travel official faces
every day.

If it didn’t take a jury long to ac-
quit Mr. Dale, it has taken years to
wipe away the accusations against
him. After the verdict, a teary-eyed
Mr. Dale told the press: “I can't tell
you right now what I think about it,
it wouldn’t be appropriate. I've been
angry for two and a half years, I've
had to keep my mouth shut.”

The jury did its duty despite the
Hon. Gladys Kessler, the presiding
judge in the case, who ruled out ev-
idence that the travel office had been
a victim of the sleaziest kind of pa-
tronage politics. But juries don’t have
to be told some things to see them.

Billy Dale can relax now, knowing

his ordeal is over—and that the pres-
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The basxc issue to unravel: Why were she and the family so quickly receptive to suicide
conclusion when many others who knew Foster initially questioned the suicide conclusion (and
east one close work associate does not think it was a suicide even to this day).
L Jy«'ﬂ'o- Arghvill? o SAAH fa NB”'”"»“? =
i Lanisd i

/
A il O/ L ind
Little Rock
m Left-badal 2
% “Who were Vince Foster’s close friends in Little Rock? Describe his life in Little

Rock. Reputation? Any problems?

* What did he do for relaxation in Little RocK? OVﬁ*'N R sheesZ [M ce—A d’"""";]

Wh léﬂgr—-} bt M'WM:;—#M 2

en dld he move to Was on ssﬁat}gn ,yl in

wwwa// yov e ¥ (oo vonT hou e 2 w lor. rewi/;
* In Washmgton, who were Foster’s close frlen S? ”’

A/l>- e 9*‘”»7 o

o What was hlS relationship with Bill Kennedy? Webb Hubbell? Marsha Scott?

Hillary Clipton? Maggle Williams? Nancy Hernreich? Bernie Nussbaum? Chs A
W"!J“ ’(, , ~— & /‘1 N ==~ wa -

Jevrm Perlcs (seg Y7 b Bt ! hrovse s, o % C &meWﬂM

/lﬂ,'d" L fe &u‘fﬁ"“/"t 3 a“"‘T"‘d’””-
. Descnbe Foster’s relatmnshlp with his father.
4 Were there any contmumgx problems from Foster’s father’s death?
- How about his mother? Where is his mother today? What is her view about the

‘9’ cause of death? ‘
Q‘}A * Describe his relationship with chii'd;en (have her answer about each individually).

N
6 * Did any of the children have any problems that would have caused Foster stress?

* What was your relationship with him? 1

X from move to Washington?
" How about his sisters? Beryl?
al
* Had either of sisters suffered previously from depression? V":f w
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% Why was Sharon Bowman in town on July 20? //‘500" §

vt

Whitewater -
‘/ / {u ety / (ot o
» ere you aware that Vince was working on Whitewater-related matters for the

President and First Lady during the campaign? Ne

. How did you become aware of that fact?
* Were you aware before Foster’s death that he had continued to work on
i ?
those paatters after he came to the White House? * Boy ’COZ ElngiTon —/edlinbo ?

% sonu | Frogt (6o~u) Ro CeintonsZ

; - (e AT M‘
; . gﬁvﬁ" == Documents at House

: A AU N pee of5idg tawnae ( ¢ s
o l[;a~wwacw :f(fl o /ﬁf]’?}jh,‘?j‘

= Did Foster work at home? ™~ te4, vag wtoch ] Jo

 Rref Fasze m/(
¥ MEST 5
2 z{/cr‘z:ioi:“)%v‘e - WC/VF ~LesnP

. Did he keep any work files at home? Whitewater? Travel Office? Rose Law ¥-Lows
Firm? Corre-Bece.l,
EWlpriien
. What have you done with work documents of Foster’s? What have you done withy, ¢ e,
personal documents turned over by White House? Does Hamilton have any? Will you € )4
voluntarily make those available to us? AL Bvy

information that Foster packed some "transition" documents into his car
abgut 10 days befor€ his death? Do you have any knowledge of where those documents were
5 —S K Do~ o EJW‘W'/L &
5 Savd' - § L AT

stfAetay Flien /WLH) Balleh £ Travel Office

ottn LE, bF Irt
il ?ﬁff‘e%‘w"’ # o loak! — VF conh
* What was your husband’s involvement in firing of Travel Office employees? Bill
Kennedy’s?
* Did he ever mention the First Lady’s role in the Travel Office? Did he ever
express concern about p0551b1e criminal exposure 0 Thglnﬁsm__——— l—-efeu,
¥ Was he concerned about congressional hearings? What in partlcular was the nature

of his concern?

. be :
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* as there some as-yet undisclosed fact about Travel Office about which Foster
was concerffed? (Others have speculated as much.)

% Did he ever mention Senator Dole’s letter of July 13 to the Attorney General,
which w. lengthy detailing of questions re: Travel Office and called for a special counsel?
(Note that this letter was in Foster’s office on July 20.)

Possible Problems

- Did Vince and you have any financial problems? (What about bounced checks the

week or two before death?) N Bt

* Did he gamble? Drink? Use ngaprescription drugs? e

¥ What prescription drugs? / 3

5 (Why did Lisa Foster have a Valium pregeription? Did Foster ever take Valium
before?)

* Physical problems: prior heart problems; blood pressure test on Friday, July 16;
panic a ; sleep problems.

0
ﬂ-gtq% —-NS%{).‘(& So«.‘d’ﬁ /u—wﬁm'ﬁ— ol
Weeks Before Death

£ Had he taken a day or two off in the week or two before his death? Why? What
had he done?

by You mentioned that at one point Vince called the family together and said that the
next s‘l;ydnths might be difficult. When was that conversation? Describe, describe, describe!! v

Did Vince ever say he was fearful for his life? /g

—

Did he ever express worry that phones were being tapped? §8Tw, pesno'd/

Describe circumstances under which you believe he wrote note?

K= B © rent e of st mte 2 Aeodtin e W1e17 1o nare Fomnt
% Did you and children call the office in weeks before death and express concern for
him? (If no, ask her why people might be saying that to us.) _
" FOIA(b)6
| o FOIA(b)7 - (C)

*
. / What newspapers were delivered to house in Washington?
Y

3
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When did you discuss resignation with him? Did he mention that possibility to

*
anyone else? =
% & 0v. & =
Weekend before Death

f > 7
- Why go away? Describe weekend? ConTvrhecs o Webls vErisoms %

" An . ebb Hubbell? Knowledge of his problems at Rose? ever

hear of sttematics?

* When did you return to Washington?

—aam -

Monday, July 19 o '_“7
- facasing of foine whro wbr Bk 7Jv~ cdle” 7
Bro*

Why check to Kinko’s that day? What was being copied? che @

*
Vince apparently mailed three pieces of mail that day? What were they? (more

*
details re: payment on life insurance policy)
Did Vince mention that he had had a long conversation with Marsha Scott that

*

day?
Did President call that evening? Did he schedule a meeting with Vince? How -
M e gov w o e

long was the call? What else was discussed? wher &6/ V= Sy o
0‘;3:_/ Mc“’yé 7 5:“"""" oveChe

> WLy, 8C, Liniliay E
( *  When did he go jogging that day or night?
o Ohy ~movl lobwmc—\—, /“Aﬁ-p( ?, P ,3”‘\«"
* [ L (¢ nsibin ‘n’ NeSat ,\‘f"vm =
= / -—('ﬂc{»:sl/e/;'bv: sv"hn/ Hw/ 3 AT
(130G Hosmi Htirs

Tuesday, Jﬁly 20
» What was Foster’s mood when he left in morning? (She has given contradictory
answers in past.) LVS#, p- 2 = mosd bethe Trwn it A*«‘J-Q% in & wIbh

4 Did he mention the Louis Freeh nominatioﬁopr the Ginsburg hearings?

3
r N

ey
Q,‘ o Had you made plans for the upcoming days orweekend?

What were your plans that day? What did you do"

*

= {E)

¥ v heer 7“”‘“‘%‘&'”7‘4’“" 3
4
FOIA(b)6

FOIA L)
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& Assuming gun was in house, how did Foster get it?

i Who was at house during day? (Brugh had been in bed but then drove her to
lunch??)
" Did you call for Foster during day? Were you concerned where he was? How

often would fou normally talk on phone during the day?

i Did you have answering machine at house? Any message from Foster on it?
Entiry holbcts - i-e:Cheese buge L0, colte (vemored oniend — MdL.m's
Night of July 20

" When notified of the death, did you say "did he put the gun in his mouth"?

" You have stated that the first person you called was Dr. Watkins? WHY? (She
has stated that she did not know that Vince had called him the week before.)

* Did you go look for guns in the upstairs closet with Webb Hubbell? (If yes, why
didn’t you describe this incident in your previous interview?)

¥ What did President say when he arrived?

" Did you search the house for a suicide note? Have you to this day ever seen or
found anything that might be characterized as a suicide note, other than the writing found by
Steve Neuwirth?

Did you request that his office be searched for a note? Do you know whether
anyong¢ else made that request that night?

* Was there any discussion that you overheard or in which you participated that
night about the papers or documents that were or might have been in Mr. Foster’s office? Any
discussion or mention of things that might be embarrassing to the President or Administration in
Foster’s office? Whitewater documents? Travel Office documents? letters? memos to file?

» Was there any discussion that night about sealing Mr. Foster’s office?

4 Did you find out at any point that night that Mr. Foster’s office had not been
sealed but instead had been entered and searched? Who told you? What did they say?

re: Livingstone

* Did you see Craig Livingstone the night of the 20th?

5
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* Why was he present that night?

* Was there any discussion on the phone or in person that Mr. Livingstone should
return to your residence on the morning of the 21st to guard the Foster residence against press
intrusions?

* Did Livingstone come to your house on the morning of the 21st?
July 21
* Did you call Nussbaum and ask whether he had fired Vince?
* ~ Did anyéne say anything to you about documents in office? Say anything to

anyone else?

B o

* insurance policy? ¢~ 0/A'w « cha V'Y vov b Folhn S ive~ ook L2 2
/

Any documents at Rose Law Firm? At house in Little Rock?

K | Worebovie 2, (Geovge Fornigrna 2

Random
i Did Foster keep a personal diary or calendar? Where are those documents now?
* Had you and Vince paid Social Security taxes on your maids?
. Did you still have ﬂ}? T;@Qone pills?
(—\;; Foster righl or left handed?.
AT R
¥ Did Foster leave a will?
Car
* Who used car? Where was car the prior weekend?
* Who retrieved it? How did you get items from car back?
R Where it is now?

. S

Guns & Ammo

6
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% Had you ever seen Foster with a gun before? Was Foster knowledgeable about

gun?
I How many guns in house? Ammunition?
i Where were the guns stored in Washington?
* How did they get to Washington? What was the name of the moving company?

Did they make an inventory of items?

2 How many guns from father? Any pictures? How were the guns retrieved from
the father’s estate?

2 Where is the note that Foster’s father used to describe material that he was leaving
such as guns and ring? e

* Was gun in car prior weekend?
" Did children know how to use guns?
Briefcases/Wallet
. Do you know how many briefcases he had? Did he bring it to and from work

each day? Show briefcase at end. Derbe -

* Do you have any knowledge whether he took the briefcase ;vith him when he left
the White House on July 25}? Or when he /"/f” hore tat-trem.% Saofer, e¥e
Lgon - in Sonell fgose e D)

# Where did he normally keep his wallet? suit pants pocket or suit jacket pocket?

* Where did he normally keep his White House ID card?

. How often would he take off his tie?
/ Identifications LVK'-‘W’. % :‘, ﬁcéwtz“
*  Identify oven mitt. in ¢ [0V tomp et s
* Identify briefcase.
% Identify map in car.
* Identify phone number on note in car. ,‘9";_" 'h,..( it 14
~ ’OM &

7 &

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70%14,&&&913
“



. Identify envelope with Kennedy’s name on it.
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— Whoopsi

argaret A. Williams, first
lady Hillary Rodham Clinton’s
chief of staff, ignited a firestorm
among conspiracy buffs who.
question whether White House
Deputy Counsel Vincent W, Fos-
uizg Jr's July 1993 death was a sui-
Clae.

Dozens of telephone calls were
fielded by several news organiza-
tions, including this one, after
Mrs. Williams — challenged
about her testimony regarding
telephone calls she received from
Mrs. Clinton and others on the
night of Mr. Foster’s death —
said: “The 20th was Tuesday, the
evening that Vince was killed —
or died” :

. There was a noticeable silence
in the special Senate Whitewater
committee’s hearing room after
the comment, but nohe of the
Senators — of either party —
would comment publicly on it.
Certainly no one thought it was a
confession. -

. She obviously misspoke, said

White House officials, pointing to
separate rulings by the U.S. Park
Police and former Whitewater
special counsel Robert B. Fiske
Jr. that the July 20, 1993, death
was a suicide.

Her remarks came in response
to questions by Sen. Connie
Mack, Florida Republican, who
wanted to know about the timing
of calls between Mrs. Williams
and the first lady.

=
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William E. Colombell

William E. Colombell of WMFO entered on duty on July 12, 1965. His Bureau service has
included assignments in the Houston, Atlanta, Miami, and Baltimore Offices. FBIHQ
assignments have included the FOIPA Section and the Legal Instruction Unit at Quantico. He is
currently on special assignment.

Bill and his wife Pat reside in Fairfax Station, Virginia. Three of their five daughters (Beth,
Trish, and Kate) are married. Laura is practicing law in Richmond, Virginia, and Ann graduated
from college in May 1995. Bill and Pat spend the majority of their free time enjoying their two
grandsons (soon to be three) and playing golf and tennis.

SA Colombell is a member of the Connecticut and Florida Bar Associations and is currently
applying for membership in the Virginia Bar.

Bernard M. Connors

Bernard M. Connors of the Los Angeles Office is a native of Syracuse, New York. He
graduated from Syracuse Law School in June 1965 and entered on duty as a Special Agent in
August 1965. Bernie’s first office was Milwaukee. He has been assigned to the Los Angeles
Office since February 1967, serving there on the Bank Robbery Squad, White-Collar Crime
Squad, in Applicant and Recruiting matters, and currently on an SOG Squad.

Bernie and his wife Mary Ellen have three children, Kevin, Meaghan, and Ryan. In his
spare time Bernie enjoys walking his two Newfoundlands and one Golden Retriever.

Paul V. Daly

Paul V. Daly, Assistant Administrator, Intelligence Division, Drug Enforcement
Administration (DEA), was appointed to this position on August 14, 1994. He is responsible for
managing DEA’s worldwide intelligence program.

Mr. Daly’s early education was in or near his hometown of Boston. After being awarded a
Juris Doctor degree from Boston University Law School in 1965, Mr. Daly began his career in law
enforcement as a Special Agent with the FBI. His service in the field includes the Louisville,
Cleveland, and Alexandria Offices. Following assignment at FBIHQ as Inspector-in-Charge of
Congressional Affairs and other positions, he served as SAC of both the Albany and Charlotte
Offices.

Just prior to his current assignment with DEA, he served as Inspector-Deputy Assistant
Director for the Operational Support/Intelligence/Liaison and International Affairs Branch of the
Criminal Investigative Division. Before that he was the Special Assistant to the Associate Director
for Investigations.

Joseph Dertinger, Jr.

Joseph Dertinger, Jr., of the Albany Office is a native of the Bronx, New York, and holds a
BS degree in Economics from the College of the Holy Cross, Worchester, Massachusetts.
Following graduation, SA Dertinger was commissioned in the U.S. Marine Corps. He entered on
FBI duty in August 1965. His first duty office was Jackson, initially at Headquarters City and later
in the Columbus RA. Subsequent offices were Chicago, New York City, and in March 1976,
Albany, where he was assigned to the Binghamton, New York, RA.

He resides with his wife Evelyn and four children in Vestal, New York. His leisure time is
spent golfing and boating at his lakeside summer home in the Adirondacks.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 15

22 The Investigator



U.S. Department of Justice
Federal Bureau of Investigation

JULY/7ZAUGUSE 1995

INVESTIGATOR




Report Prepared by
Vincent Scalice, S$.C.S.A.
Forensic Control Systems
107 Cedarview Avenue
Staten Island, NY 10306

for

Western Jourmnalism Center
P.0O. Box 2450
,Fair Oaks, CA 95628

RE: Confidential Investigation
Crime Scene Reconstruction
Vincent W. Foster Jr. (Deceased)

S

Case No. 2014/95 T TR e&

At your request, a Confidential Investigation was carried out by

this office in regard to the circumstancés involved in the death

of Deputy White House Counsel, Vincent W. Foster Jr., whose body

was reported to have been found within the confines of Fort Marcy
Park, Fairfax County, Virginia, during the early evening hours of
Tuesday, July 20, 1993. The following is a detailed report of the
results of our investigation.

CRIME SCENE RECONSTRUCTION SEQUENCE

On Saturday, March 4, 1995, at approximately 2:00 p.m., our
operatives, Vincent J. Scalice, S.C.5.A., Foremnsic Consultant,
Richard Saferstein, PhD., Criminalist, and Fred Santucci,
Forensic Photographer, arrived at the parking lot of Fort Marcy
Park and commenced this investigation.

Scil and surface conditions were dry. Temperature was measured at
41 degrees fahrenheit.

The operatives took the path which would have been closest to Mr.
Foster's car, and entered the main clearing of the earthen fort.
The operatives examined the ridge, or berm, immediately to the
left as they entered the clearing. Approximately midway along
the berm, the operatives noted the metal-concrete anchor which
secured the "first cannon." This cannon has been removed from the
park recently.

Approximately 50 feet past the first cannon site the operatives
noted a curve shaped hollow and a path going down the embankment.
This site has been identified in the Ruddy report as the true
location of the body's discovery on July 20, 1993. This location
herein will be noted as the cannon No. 1 area.

The operatives proceeded directly across the clearing, taking the
most direct path to the second cannon site. The site is hidden
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from the main clearing, and is approximately 20C feet from cannon
area No. 1. :

The operatives reviewed the second cannon site, including the
berm the second cannon overlooks, where the Park Police claim
Foster's body was discovered. This site is referred to herein as
"the second cannon site."

The operatives also noted homes along Chain Bridge Road which
could be seen from the second cannon site.

The operatives then proceeded along an easterly trail which runs
parallel to Chain Bridge Road to the park's rear entrance. The
operatives noted that the entrance is for both cars and
pedestrians, and identified the compound for the Ambassador of
Saudi Arabia, as well as the compound's security camera that
views the park's rear entrance.

vsd
The operatives then returned to the parking lot and met- with a
stand-in for Mr. Foster, identified herein as the model. The

model is the same approximate weight and height as Mr. Foster.

The model put on a clean pair of dress shoes at the reported
location of Mr. Foster's car. He then took the nearest path and
proceeded to the second cannon site. He walked along the side of
the path, avoiding walking on the freshly laid gravel path that
begins at the lot and leads up to the entrance of the main
clearing.

The model took the most direct route to the second cannon site.
From the time he left the lot until he arrived at the second
cannon site, the model was videotaped by Mr. Santucci.

The model thereupon removed the dress shoes, which were examinegd,
bagged and noted by Lr. Saferstein. The model put on a fresh pair
of shoes, dress socks, suit pants, and a white dress shirt.

The model then walked several paces down the second cannon site,
and sat down on-a- root stem which forms a natural seat, as
identified in the Fiske report. In a reclined position, the
model's head laid approximately 10 feet directly in front of the
second cannon's barrel. This is consistent with the Fiske report.

While seated the model was asked to place both hands around an
imaginary gun placed in hie mouth, and simulate firing the
weaporn.

During this time Mr. Santucci continued taking videotape, as well

as 3Smm photographs. Mr. Scalice took numerous Polaroids of the
scene.

The model was asked to straighten out his legs and arms as he
reclined on the path, as consistent with eyewitness descriptions

_2_
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of how the body was found. Mr. Scalice had the model place his
right hand and arm in a position closely resembling the polaroid
that was released by ABC News. Similar Polaroid photographs were
taken by Mr. Scalice for comparison purposes.

The operatives proceeded down the berm approximately 13 feet from
where the body was reported to have been found to the point at
which Foster's eyeglasses were said to have landed after being
thrown from his body. Photographs were taken at this location.

The operatives noted that from the crest of the berm's hollow,
the berm falls at an angle of approximately 25 to 30 degrees for
several feet until it reaches the first section of the root stem.
At that point, the berm falls away sharply at approximately a 45-
degree angle. The abrupt drop in the slope takes place almost at
the mid-section of the model's body, causing the body to appear
curved around the slope, or bowed outward.

o B .
The model's upper body was then lifted up to examine the®back of
the head and the body was also allowed to slip for three to four
inches on the incline, as noted by eyewitnesses. The body was
ther picked up fully. The model thereupon removed his clothing
and shoes. The items were bagged and removed by Dr. Saferstein
for further analysis.

Dr. Saferstein also examined soil conditions at the second cannon
site.

The operatives then proceeded to the cannon No. 1 site and
examined and compared the ABC News copy of the polaroid photo
with conditions at this area. It was noted that at this location
the body would have lain on a more gentle slope of approximately
25 degrees.

As a result of closer inspection of this site coupled with a
detailed examination and comparison of the ABC photograph,
obvious similarities were noted in regard to the plant life and
vegetation throughout this area. Several leaves of a particular
type which matched those contained in the photograph were found
to be present at this location. Several of those leaves were
collected, bagged and removed for further analysis and possible
identification. .

The operatives then returned to the second cannon site and
thoroughly searched this area for similar type leaves. No
matching leaves were found at this location.

The operatives returned to the parking lot at approximately 5:00
p-m., ending their reconstruction project.

In addition to the aforementioned crime scene reconstruction

project, a detailed examination and evaluation was carried out in
regard to the Fiske Report, as well as all attachments, including

..3_
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F.B.I. laboratory and interview reports, U.S. Park Police
reports, autopsy reports and Senate Banking committee testimony.

The following is a report of the findings and conclusions in
regard to our investigation into this matter.

GENERAL FINDINGS
1. Movement of the Body

A high probability exists that Foster's body was transported to
Fort Marcy Park from an outside location due to the following:

According to the Fiske report, Foster's shoes had not one trace
of coherent soil on them or on his clothing although the 187
pound Foster had allegedly walked over 700 feet to the second
cannon site. Although the heavy summer foliage may have covered

much of the ground soil, other areas would have been travgrsed
with exposed soil. e

For example, a laboratory test conducted on one (1) pair of shoes
(15017, worn by model) and walked simply several paces in the
vicinity of the second cannon, revealed “significant quantities
of s0il in combination with vermiculite (mica) on both heels."

The shoes and clothing worn by the model at the park were closely
examined and analyzed. Both shoes and clothing were found to
- contain soil mixed with mica.

These facts would be highly consistent with the fact that Foster
did not walk to the spot where he was found, but was more likely
transpecrted to this location by other means.

Our laboratory analysis on a pair of shoes (65548) that had been
walked from the parking lot to the second cannon site disclosed
evidence of grass staing. It should be noted that the walk was
carried out in winter weather (March). Had Foster walked this
route on July 20, 1993, there would have been a greater
likelihood of grass staining. The F.B.I. report omits any mention
of grass staining whatsocever.

Officials claim that Foster's body was found on a path lying at
the second site. If this were true, especially on a warm summer
day, soil and other debris should have adhered to his clothing
and shoes. The Fiske report indicates no traces of coherent soil
whatsoever.

The position of Foster's body as described in numerous reports is
completely unnatural with a suicide of this type. In agreement
with the Fiske report the only likely scenario would be that

?oster was.in a sitting position. In this position, however, it
is not logical to expect that his arms and legs would have fallen

- 4 -
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into a neat and orderly position. It 1s more likely that his arms
would extend outwards at an angle to the body as a result of the
discharge. The neat arrangement of his arms close to the body,
coupled with the overall arrangement of the body itself, is not
consistent with suicide.

The lack of extravated blood on the front of the body is
inconsistent with death by intra-oral gunshot, which raises the
likelihood that Foster's heart had already cessated and that
death would have been caused by other means. Dr. Donald Haut, the
Medical Examiner present at the scene when the body was rolled
over, said there was little blocod behind the body on the ground.
This is consistent with the small amount of blood that had
emanated from the entrance wound.

Haut said that blood had matted or congealed on the back of the
head. This is an indication that the exit wound may have been
covered if the body was moved. R
Had Foster fired the weapon while in the sitting position and the
bullet followed the trajectory described in the autopsy, exiting
from the back of the top of the head, blood splattered brain
tissue and other matter should have been visible above the head,
on the surrounding ground or vegetation. No witnesses identified
such matter as described and the lead police investigator saw
none.

The inconsistent blood tracks and stain on Foster's right cheek,

as mentioned in the F.B.I. report, cannot simply be explained by

the fact that an emergency worker may have touched the head, for

exanple, wnile checking the carotid artery. This further supports
the theory that the body may have been transported.

2. Location of the Body's Discovery

The forensic evidence does not support the police and Fiske
conclusion that Foster's body was found on the path directly in
front of the second cammon site. This pathway has clearly been a
dirt path edged-by root stems. These root stems appear worn as a
result of having been exposed for many years. A Gannett news

report, published shortly after Foster's death, reported the path
to be a dirt one.

Shoes and clothing worn by the model at the second cannon site
were closely examined and analyzed. Dress shoes (15017) were
found to contain significant quantities of soil mixed with mica.
The pants were also found to contain soil mixed with mica.

Had Foster's body been lying at the second cannon site,
especially on a warm summer day, soil and other debris should

have adhered to his clothing and shoes. The Fiske report
indicates no traces of coherent soil whatsoever.
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The second cannon site is not consistent with the heavy gnd dense
foliage said to have been found all around the body. It is not
consistent with description of the scenes polaroids, including
the ABC News photograph.

The Fiske report notes heavy vegetation below the body extending
to the location of Foster's eyeglasses, approximately 13 feet
away. This also is not consistent with the barren area below the
body at the second cannon site.

The cannon No. 1 site is consistent with the descr@ption of heavy
foliage. It is consistent with the ABC News polaroid. :

The ABC News Polaroid clearly shows evidence of a certain type of
leaf, which has been found to be common to the cannon No. 1 area.
This leaf has subsequently been positively identified as a
species known as Magnolia acuminata. As a result of a careful
examination and inspection carried out over a wide-;area- in the
vicinity of cannon No. 2, it was conclusively establishred*that no
leaves of this type were observed in or about this location.

The second cannon site has a slope whose angle of descent drops
considerably to a point almost exactly where Foster's mid-section
would have been. On the slope the model's body displayed &
curved, or bowed appearance, with the abdomen clearly protruding.
No mention of this characteristic position was noted in any of
the eyewitness statements. The angle of the slope at the first
cannon site is less pronounced and would not have resulted in any
unusual or curved position of the body.

SPECIFIC FINDINGS

1. The Fiske report states that mica particles found on Foster's
shoes and clothing, in the absence of soil, supports the
conclusion that Foster had walked through the park. This
conclusion is not logical due to the fact that shoes and clothing
used in our reconstruction contained a mix of both soil and mica,
as noted in our laboratory tesls.

our laboratory analysis of vegetation from the park also revealed
“gignificant quantities of vermiculite (mica) and the absence of
soil constituents." Therefore, mica particles found on Foster's
clothing supports the conclusion that his body was lying on dense
foliage and vegetation only. This fact is also consistent with

the probability that his body had likely been transported to the
scene.

The aforementioned conclusions are further supported by the

F.B.I. report which notes mica being found not only on his shoes,
but also on his shirt, pants, belr and socks.

5. Had Foster fired the gun at the second cannon site, it is
conceivable that the shot would not have been heard by any of the
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neighbors whc reside in homes across the road. The barrel's
position in the mouth may have produced a muffling effect, and
traffic noise could have possibly further diminished the sound of
the shot.

3. Had Foster fired the gun while in a sitting position at the
second cannon site, the bullet, if it did exit the back of the
rear of the head, could conceivably have cleared the berm behind
him. However, after exiting the head, it is reasonable to expect
that the velocity could have diminished considerably, thereby
causing the spent projectile to £all closer to the body. Behind
the body and above the crest of the berm is an open clearing
ayea. On the other side of the clearing is a small bexm, creating
a natural barrier for the fired projectile. Failure to recover

the spent bullet 15 consistent with the fact that the gun may

o

have been fired at another location.

4. An important focus of this investigation should be_placed on
the park's rear entrance, as a possible means OT method e
transporting the body to the scene. '

5. Carpet-type fibers of various colors which were found on
almos: all of Foster's clothing was clearly indicative of the
£act that his body probably was in contact with one or more
carpets at some point in time prior to his death. It is therefore
logical to assume that such contact would have taken place at
some other location prior to his being found in the park. This
type of trace or transfer evidence should be considered highly
significant as it would provide an indication of Foster's
possible whereabouts or movements prior to him being found in the
park. This evidence raises the possibility that his body may have
been in a prone position, that his clothing may have been
gearched while in a prone position, and/or his body may have been
transported while in contact with some type of carpeting.

It should be noted that nowhere in the reports is any mention
made of any search or vacuuming in Fostexr's car for trace
evidence. No carpet fibers were recovered from the interior of
Foster's vehicle or the trunk area. The recovery of such evidence
might have established whether or not Foster had in fact driven
to the parking lot, Or was transported in the trunk.

6. TFoster's eyeglasses were reported to have been recovered
approximately 13 feet below his body on the berm. The Fiske
report notes that since the gunpowder was found on the glasses it
meant that they must have been thrown from his head or shirt
pocket after the gunshot. It is inconceivable for the glasses to
have been thrown or bounced through foliage to the location where
they were found. This would seem more likely an indication that
the crime scene was tampered with.

7. According to the Fiske pathology panel, “Mr. Fostex's index
fingers were in the vicinity of the (front) cylinder gap, when
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the weapon was fired." This conclusively demonstrates that s
neither his right nor left hand was on the hand grip when it was
fired. This evidence is inconsistent with suicide.

In most cases of suicide, the gun does not remain in the victim's
hand.l In addition to the unusual gunpowder soot found on the
index fingers, we found disturbing the proximity of the right
hand and arm to the right leg, the unusual deep position of the
thumb in the trigger guard, the position of the gun barrel tucked
under the right leg, the lack of any visible blood on the gun,
the failure of the family to positively identify the gun's
ownership and the failure to recover the fired projectile. These
facts are all supporting evidence that a high probability exists
that the positioning of the gun in the hand was staged.

CONCLUSIONS

All cases of suspicious death should be treated as homicides,
until proven otherwise. Due to the circumstances involved;:in this
case, the opinion has been formed that homicide has not been
ruled out.

As a result of our investigation and reconstruction in regard to
this case, we have concluded contrary to the conclusions arrived
at in the Fiske report: the overwhelming evidence does not
support the conclusion that Vincent W, Foster Jr. committed
suicide in Fort Marcy Park.

Therefore, wholly separate from the issue of suicide or homicide
ie the obvious problem of the body's transport to the park.

Still another serious issue concerns the location of the body's
discovery in Fort Marcy Park. Based upon the evidence made
available and examined, it is more likely that the official
location of the second site is not the actual site of the body's
discovery. Evidence also indicates that the first cannon site is
more consistent with the actual location of the body's discovery.

—

signed:’,/’,« , “\\\.
= /7 y < ?: Z _‘b -
’W.D“ ’. ‘//WH ) a
‘/ﬁ"/’ /
Vincent J. Scalice, S.C.S.A. Fred. D. Santucci
Forensic Consultant Forensic Photographer
Crime Scene Analyst Crime Scene Expert

1 Mr. Scalice and Mr. Ssntucci. in their combined experience of fifty vears of investigating homicides, have never seen a
weepon or gun pasitioned in a suicide's hand in such an.orderly fashion.
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LABORATORY ANALYSIS

Conducted by Richard Saferstein, PhD.

RE:

Vincent Foster

The following articles were subjected to microscopic and
mineralogical analysis:

1.

8.

One pair of red shoes (serial #15017). These §h°€$ were
removed from subject on 3/4/95 who was lying in cannon- #2
area in Fort Marcy Park;

One pair of brown shoes (serial #12177) . ?hese shoes were
removed from subject who walked from parking lot to cannon #2
location on 3/4/95 in Fort Marcy Park;

w2

One pair of dark brown shoes (serial #65548). | e

Soil samples from cannon #1 and cannon #2 sites collected
3/4/95 in Fort Marcy Park;

White dress shirt removed from subject lying in cannon #2
site on 3/4/95 in Fort Marcy Park; :

Socks removed from subject lying in cannon #2 site on 3/4/95
in Fort Marcy Park;

Pants removed from subject lying in cannon #2 site on 3/4/95
in Fort Marcy Park; and

Leaves recovered from cannon #l1 area in Fort Marcy Park.

Conclusions:

-
-

Soil samples from both cannon sites are similar. Soils are
characteristic of potting or planting soil. Soils contain &
mixture of.-mica (vermiculite), peat, and organic scil (top
soil) .

Examination of red shoes (15017) shows significant quantities
of soil in combination with vermiculite on both heels. Soil

is consistent with potting or planting soils recovered from
both cannon sites.

Examination of brown shoes (12177) shows small quantity of
pear and organic soil in combination with vermiculite.

Examination of dark brown shoes (£5548) shows small quantity
¥ soil in combination with vermiculite. These shoes also
show evidence of grass stains.

The white shirt was negative for soil constituents including
vermiculite.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 25



AN

The socks were positive for flakes of vermiculite.

The pants were positive for peat and organic soil mixed with
vermiculite. Vegetation was also present on pants.

Examination of leaves recovered from cannon #l1 area shows

significant quantities of vermiculite particles and the
absence of so0il constituents.
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Fred D. Santucci
Forensic Photographer

Forensic Control Systems

Tel: (718) 979-0339
Fax: (718) 979-3261

EXPERIENCE:

1979-Present

1970-1979

1969-1970
1961-1969

1952-1961

EDUCATION:

e Forensic Consultant and Legal Photographer, extensive _background 1o Law
Enforcement Photography, specialization in Color Processing and Crime Scene

Examination, with emphasis on Latent Print Recovery.

NEW YORK CITY POLICE DEPARTMENT, New York, NY
Senior Forensic Photographer, Criminal Laboratery Section

o Duties included sole responsibility and supervision of Color Photography involving
all types of Physical Trace Evidence, including ﬂxe-dcvclopu}cgitiand photography

of Evidential Material for Court Presentation.

e Senior Photographer and coordinator specializing in Color, Black & White, Infra-
ted, Ultra-violet, Macro and Micro photography assigned to the New York City
Criminal Laboratory. Have been responsible for lavestigation and Laboratory
Analysis on such cases as: F.A.LN, Rap Brown, Phillips, Wells Fargo, 44

Caliber (Son of Sam), and many others.

¢ Qualified as an expert witness in numerous cases involving all aspects of Forensic

Photography and Latent Fingerprint Development.

Narcotic Investigator, Bronx, NY

Crime Scene Photographer, responsible for photography of crime scenes and

coliection of physical evidence in connection with same.

Palice Officer, assigned to routine patrol duties, 44th Precinct, Bronx, NY.

New York University, Two years towards a baccalaureate degree.

New York Police Department, Criminal Investigation and Crime Scene Examination

Courses.

Kodak -Corporation, Law Enforcement Photographic Techniques, Rochester, NY,

‘Diploma.
Leica School, Advanced Laboratory Techniques, Certification.

Federal Bureau of Investigation, Washington, D.C., Advanced Laboratory and

Photographic Processing Certification.
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From : RIGHARD SAFERSTEIN. PH.D. Apr.20 1995 12:16fM PO2

A

RICIIARD SAFERSTEIN, Ph.D.

20 Forrest Caur
Mt Laurel, New Jersey 08054

Chief Forensic Scientiat for the State of New Jersey
Department of Law and Public Safety

New Jereey State Police

1870-1991

Technical Director of one of the largest foreneic sclance laboratories in the
United States, conducting aver 35.000 case analyses per year and employing a
staff of over D0 profecsional sclentists.

Areas of expertise encompass toxicology. pharmacology and analycoc ofalcohol
and drugs of abuse. | have been accepted and testified as an expert wilnese
over 850 times in nearly 125 courts on a variety of forensic eciance issues which
include: breath and bload testing for alcohol content, the pharmacological
effects of alcohol, detection and identification of drugs In biological fluids, arcon-
related analyses, and the forenslc examination of blood, semen, hair, paint, Gber,
and glass evidence.

Certified by the State of New Jersey as qualified and compstent to conduct
chemica! breath analyses in (he oparation of the Breathalyzer.

ACADEMIC TRAINING

Ph.D. Organic Chemlslry, Cily University of New York - 1870
M.S. Organic Chemistry, Clty College of New York - 1966
B.S. Chemistry, City Collegs of New York - 1863

MIC

instructor of Forénsic Sclence. Trenlon State Collage, 1972 - Present
Instructor of Forensic Sclence, University of Delawara, 1685 - Present
(nstructor of Forensic Science , Law School of Widener University, 1991-Present
Asst. Adjunct Professor of Science, Ocean County College., 1672-1981

PROFESSIONAL AFFILIATIONS

American Academy of Farensic Sciences - Promoted to Feliow, 1977.
American Chemical Soclety

Amaerlcan Microchemical Society
Canadian Society of Forensic Sciontists
Chvomatography Forum of Delaware Valley
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- Vincent J. Scalice
Page 2 of 3

TEACHING EXPERIENCE:

e Lecturer for New York City Police Academy, New York University Law School,
Brooklyn Law School, NYCPD Detective Division, District Attorney’s office, U.S.
Coast Guard and various law enforcement, security and professional
organizations. Topics indlude: Crime Scene Examination and Reconstruction,
Collection and Preservation of Physical Trace Evidence, Latent Fingerprint
Identification, Examination of Questioned Documents, Crime Scene Photography,
Forensic Techniques and Courtroom Procedures Re: Direct and Cross
Examination of Expert Witnesses. :

o Faculty Member: Homicide Investigation and. Robbery Investigation training
courses for NYCPD Detective Division. 2

EDUCATION:

City College of New York - Police Science & Administration, Criminalistics

U.S. Marine Corps Institute - Criminal Investigation S Ao

New York Institute of Criminology - Criminal Investigation; Forensit Sence; Quéstioned
Document Examination; Fircarms and Ballistics; Tool Marks; Microscopic Analysis;
Photography

Bureau of Criminal Identification (NYCPD) - Fingerprint Identfication

Photographic Unit(NYCPD) - Crime Scene Examination;Latent Fingerprint Photography

Federal Bureau of Investigation Law Enforcement Officers Training School - Advanced
Latent Fingerprint School s

Additional Education includes: Various Symposiums, Courses and Conferences (Law
Enforcement: Crime Scene Examination; Criminal Investigation; Security
Management and Forensic Science) at N.Y.U. Post Graduate Medical School, Police
Academy, Project SEARCH Symposia, International Association for Identification,
Evidence Photographers International Council, Northeastern Association of Forensic
Scientists, National Forensic Center and American Board of Forensic Examiners

ADDITIONAL EXPERIENCE:

Former Security Director for two major department stores

o Managed operations and investigations involving property theft (internal &
external), illegal kickbacks, violations of policy and fiscal violations.

o Security management and loss prevention consultant for various retail, industrial
and business organizations.

e Author, articles and publications pertaining to Forensic Investigations,
Criminalistics, Crime Scene Examination and Fingerprint Identification. Guest
appearances on local and national television.

ADDITIONAL QUALIFICATIONS:

Fellow: American Board of Forensic Examiners

Chairman: Executive Board of Scientific and Technical Advisors - American
Board of Forensic Examiners (1994)

Sgt. at Arms:  New York State Division, International Association for
Identification (1993-1994)

Fgwe President:  Tri-State Local Photographers (1992-1993)
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Vincent J. Scalice
Forensic Consultant e Criminalist

107 Cedarview Avenue

Forensic Control Systems : Steren Island, NY 10306

EXPERIENCE:

1977-
Present

1977-1978

1956-1977

Tel: (718) 979-0339
Fax (718) 979-3261

FORENSIC CONTROL SYSTEMS
Executive Director

U.S.

L}

Over thirty-five years experience in forensic investigation and consultation
including crime scene examination and reconstruction involving the evaluation
and analysis of physical trace evidence. o L
Specialties include the development and identification of Latent Fingerpnnts,
Palm Prints and Footprints. Examination of Questioned Documents and the
examination of Firearms, Tool Marks and Footwear Imprcs§ions.

Investigation, pre-trial consultation and qualified cxpert testimony in criminal and
civil cases.

Board Certified: e sm
S.CSA - Certified Senior Crime Scene Analyst {LA.L] &
CFE. - Certified Forensic Examiner [ABF.E]

CPLE. - Certified Latent Print Examiner (L.A.L]
C.QDE. - Certified Questioned Document Examiner {ABF.E]
Licenses: Licensed and bonded private investigator, State of New York

HOUSE OF REPRESENTATIVES

Congultant Member for Selert Cammittee oo Assassinations

Worked closety with the Federal Burcau ol Isvestigation eomecrning deathe of
President John F. Kennedy and the Reverend Doctor Martin Luther King. Find-
ings, opinions and conclusions rendered during Public Hearings.

NEW YORK CITY POLICE DEPARTMENT

Detective - First Grade
Coordinator-in-Charge of Latent Fingerprint Unit
instructor, New York City Police Academy

L J
FOI

«— . e

Direct supervision of twenty-five employees, formulation of policies and
assignment of case loads.

Senior Project Condinater for major research and development program which
resulted in the first utilization of optical correlation techniques in Fingerprint 1.D.
Instrumental in the introduction and application of Polaroid Photography in law
enforcement in NYCPD. Assisted in the design and modification of the Polaroid
CUS Evidence camera for instant photography of Latent Prints and Physical
Evidence at crime scenes.

rormulared and conducled wiwé scenc examination courcee for the entire
Detective Division of the NYCPD. )

Assisted Internal Affairs Division in investigations relative to integrity and
internal security within the Department.

Supervised Department's Disaster Squad (all maj
airline, rail and sea disasters).

Worked dusely with the Tederal Burcau of Invectigation, United States Custnms,
Treasury Department, rood and Drug Administrativn, Fcderal Nareoties Bureau,
Department of Hospitals, interpol, and >couand Yard.

Cited 15 times for Excellent and Meritorious police duty.
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Vincent J. Scalice
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PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

American Board of Forensic Examiners

International Association for Identification

New York State Division of the International Association for Identification
New Jersey State Division of the International Association for Identification
Connecticut State Division of the International Association for Identification
California State Division of the International Association for Identification
New Jersey State Identification Association

Northeastern Association of Forensic Scientists

National Forensic Center

American Society for Testing Materials [ASTM]

Society of Professional Investigators

Evidence Photographers International Council

National Association of Criminal Defense Lawyers

New York State Association of Criminal Defense Lawyers
New York City Detective Endowment Association e -
Superior Officers Association Retired (NYCPD) e
Retired Detectives of the City of New York
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From : RICHARD SAFERSTEIN, PH.D. Apr.28 1955 12:10FM  PES

Forensic Science Soclaty of England
intarnational Assoglation for ldentification
Mid-Atlantic Assoclation of Forenslo Solentists
National Safety Council

Neow York Microecopical Soclety

Northeastern Assoclation of Forenaic Sciantists

PAST POSEITIONS

Analytical Toxicologist
Shell Chamical Company
Princeton, New Jarsay
19898-1370

Group leader assaigned to perform residue analyses on animal tissues and
organs. My dutios encompassed the development and implemeﬁt‘alio’rfibL &
laboratory procedures designed to measure the uptake of pesticides of livestack.

Forensic Chemist

U.S. Treasury Depariment

Alcohol, Tobacce. and Flrearms Laboratory
New York, New York

1964-1669

Resgponsible for the analysis of drug and alcoholic beverage preparation.

Tesclifiad on numeroue oooasions as an expert witness in Federal and State
cqurte on alcohol and drug chemistry.

PROFESSIONAL EDUCATIONAL COLIRSES -

Poison 9l: Fundamentats and Analytical Considerations - Sponsored by the
Amcrican Assoclation far Clinical Chemistry, 1991

Workplace Drug Testling Workshop - Sponsared by the American Association for
Clinical Chemistry, 1890

The Drunk Driving Case: From Municlpat Court to Supreme Courl - New Jersey
Institute for Continuing Legal Education, 1989 '

The Drinking Driver: Medical and Legal lssues of Blood Alkcohol Testing -
conducted by American Association for Clinical Chemistry, 1985

Forensic Toxicology Workshop - conducted by the American Academy of
Forenslc Sclences Toxicalogy Section, 1683
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HONORS

Award of Meril- American Academy of Forensic Sciences

Membaer of the Editorial Board of the Journal of Forensic Sciences (1984-1004)
Member of the Editorial Board of the Microchemical Journal

Member of the Editorial Board of the Journal of Analytical and Applied Pyrolysis
(1980-1084)

DIRECTORY LISTINGS

Who's Who in tha East

Amaerican Men and Women of Science

Directory of Speakers - American Chemical Sociaety
Dictionary of International Biography

e -~ -~
BOOKS PUBLISHED T ed

-7 &

“Criminalistics - An Introduction te Forensic Science,” (Fifth Edition). Prentice-
Hall, Englewood Cliffs N.J., 1895.

“Forensic Science Handbook,* Prentice-Hall, Englewood Ciiffs, N.J., 1882.

“Eprensic Science Handbook - Volume Hi,” Prentice-Hall, Englewood Cliffs, NJ,
1988.

“Eorensic Science Handbook - Volume Iil," Prentice-Hall, Englewood Ciiffs, NJ,
1993.

*Laboratory Manuat for Criminalistics,” Prantice-Hall, Engféwood Citffa. N.J.,
1990.

PAP BLI

1. "The Reaction of Halogen-Contalning Lewis Acids wilh Esters® - 1970

(Docloral Dissertation).

. “Examination of Automoblie Palints by Laser Beam Emission Spectroscopy,*

Journal of the Association of Offictal Analvtical Chemists, vol. 58 (1873),

1227.

. “Identification of Drugs by Chemical lonlzatlon Mass Speciroscopy.” Journal of

the Association of Official Anaivtical Chemists, vol. 58 (1973). 1234.

. "ldentification of Heroin and its Diluents by Chemical lonization Mass
Spectroscopy, - Anaitical Chemistry, vol. 48 (1974), 296.
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. "Pyrolysls Mass Spectrometry - A New Farensic Science Technlque,” Journal
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. *identification of Drugs by Chemical lonization Mass Spectroscopy.” Journal of

Farangic Sclences. vol. 19 (1074), 483.

. “An Introductory Forensle Science Course in a Law Enforcement Program,” in

Forengic Science. Amaerican Chemicsl Soclety (1975), 22-27.

. “tsobutane Chemical lonization Mass Specirograqhic Examination of

Explosives,” Journal of the Association of Analytical Chemists. vol. 58 (1975).
734.

en nges, vol. 22 (1877), 748. ) B

. *The Foransic ldentification of Heroin,* Journal of Forensic Sciences, vol. 23

(1978). 44, :

10. "Drug Detection in Urine by Chemical lonization Mass Spsctrometry,"Journal

11.

of Fatensic Sciances, vol. 23 (1978), 29.

“Routine Separation and ldentification of Druge of Abuse by GCAR,"
American Laboratory, vol. 10 (1978). 1256.

12. *Drug Detection in Urine by Chemical lonization Mass Spectrometry - I1,*

Joumal of Anajvtical Toxicology, vol 2 (I978), 245.

13. *"Chemical lonization Mass Spectrometry of Morphine Derlvatives.” Journal of

Forensic Sclences, vol. 24 (1979), 925.

14. *Criminatistics - A Look Back at the 70's; A Look Ahead to the 80's." Journal

of Forensic Sciences, vol. 24 (1979), 825.

15. "Forensic Applications of Mass Spectrometry,” in Forensic Scienge -~

16.

17.

18.

Handbook (edited by R. Saferstein), Prantice-Hall, Englewood Cliffs, N.J.
(1982), 92-138.

*Applications of Dynamic Headspace Analysis to Laboratory and Field
Areon lnvestigation.” Jourmat of Eorensic Sclences, vol. 27 (1882), 484.

“Forensic Science,” Analytical Chemlstry, vol. 55 (1983), 1I9R.

"Forensic Sclence.” - Winds of Change," in Chemijetry and Crime, (edited by
Samuel Gerbar) American Chemical Society, Washingion, D.C. (1883),
38. 43,
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19. "Forensic Aspacts of ~naiyt:cai Pyrolysls,” in Pyrolysts and GC in Polymer
Anglysis (edited by S.A. Liebman and E.J. Levy), Marcel Dekker, Now York
(1985), 338-71.

20. "Forensic Science," Anglytioal Chemigtry, vol. 57 (1086), IT6R.

21. "Forensic Scienoe: A Strategy for Teaching Solence in a Libaral Arts
Curriculum.* in_Forenale Science, 2nd Ed., (edited by Geoffrey Davies),
American Chemical Society, Washington, D.C., 1086, 51-85.

22. “Forensic Analytical Pyrolysis .* in Proceedings of the Intemational

Symposium on the Analysis and (dentification of Polymere, U.&.. . .
Government Printing Office, Washington, D.C., (1986), 8-20. - &8

23. “Experimental Evidonoo of Ac0-7 Noighboring Group Participation,*
Tetrahedron, vol. 43 (1987), 5089,

24. "Forenslc Science,” Anslytical Chemistry, vol. 69 (l287), (62R.

25. "Dual Column Pyrolysls Gas Chromatography,” Crime Laboratory Digest,
vol. 15 (1988), 39.

26. “Forensic Science,” Analytical Chemisiry. vol. 81 (1989). 5R.

27. “The Scientific Explanation of intoxication and The Use of-the Breathalyzer,"

in The Dounk Driving Casea: From Municipal Courl To Supreme Court,
New Jursey Institute for Continuing Legal Education, New Brunswick, N.J.,
(1989), iI63-86.

28. “Forensic Science,” Analytical Chemislry, vol. 63 (1901), 148R.

29. "DNA Fingerprinting,* Chem Matlers, vol. 9, nc. 3 (1991, 10. .=

30. “Mouth Aicohol, Denture Adhesives and Breath - Alcohol Testing,"Drunk
vin Liabiit Vol. €, no. 2 (1992). 24.

31. “Forensic Sclunce,” Apalylical Chemisiry, vo!. 85 (1993), 299R.

32. “The Theory and Operation of the Breathalyzer,” in DWI: 1984, Handling the
Druak Driving Case ln New Jersey,

New Jersey Instltute for Continuing
Legal Education, New Brunswick, N.J., (1994), 407-20.
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Yirtuaily all®

r

and other mainstream "newspapers of record' are focu
i lhﬁ Tonya Harding skater-mugging case. There's a
4

|

:dia and the New York Time:

;, Wazhin :
using obsessivelv
reazon: The

death of White House Counsel Vincent Foster is cracking

I e
DAL S L (R RS oo i I

o

Jan.) New York Pozt headlined the story and ran it on *wo

£
Post placed the word "Suicide’" in quotes in the headline.

Amony the dizcrepancies in the story pointed out by the Post were:

2

The .38 revolver alleged to be the suicide weapon was IN FOSTER'S
HAND, BESIDE THE BODY. veteran homicide investigators were quoted
in the article saying they had never seen a .38 weapon remain
properly in the hand of the victim in cases like this. In mosf

g, the veteran detectives said such wea pons were projecte
i fest away from the victi

Fost-mortem lividity had set in in the hand holding the gun,
uding the fingers. This was unusual, because of the position
= ¥

Almast RG

rge
ex1t wound e
Gox 3 T
v a Northery
S LR - = g ol gl R TS : rr el - s ¥
But EMT rezponces to the site and "bagged'" Foster'sz
DOy repor HOUND AT ALL.

HC EULLET HAS BEEH RECOVERED. Independent homicide investigators
conclude from the position of the body that it is virtually
certain Foster “szhot himself" while lvin

& on  the ground. ITn tha
case, the bullet wonld then be

C I ) Umﬂ R TEE 2ODY. No
il Tl urae: fAauine A A m ey ot T e T F A s = Y31t ot
Siliset Was tound. As a EeSu v, the boilce ofticis 3
that ¥Foster shot hiwmself while ztand up, fell Lagkwade in a

ramrcd-straight pozture, arm
oointing downward heside his leg
xited the back of Foster's head P
unnoticed by the technicians (but pr
Northern Virginia autopsy). The bull
woods, where it is bevond racavery,

ides, with the gun

let, they conclude,

the large exit wound
esent after Dr. Gonzalez

et then flew off into the
according to the Park Police.

( L’

White flouze to have left a "suicide nota”
Counsel Nussbaurn and/or Frezz Advisor

& note'ennsigts of ' 27 pieces of torn
& together, teveal A list of topics an
contemporaneons notes of A weeting or phone conversatic:n.

At least one piece of the White House "suicide note” is miszine.

'3 time are missing, from 1 p.m. July
N LoD

1282, when hiz body was repcrted in

ulted bar b he HENG SoF K
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Clinton's pronouncements on July 21,

5 Ll auax khat "we'll never
Wity Vit Foster died” ring a little hollow and sound rather

dizingenuous in this light.

linton was vmvy slcow to admit he

m

=1lepho
dea

+

m

Foster's involvement with the J.F. Stevens banking family, Madison
Guarantee Trust, and Whitewater Development in Arkansas raise
Suspicions of a MOTIVE for removing him. Esperially if he was talking

about rvesigning and returning to Arkansas. At the time of Foster's
d=ath, investigative journalists were already talking with State
Troopers and others about serious allegations against Clinton, made by
the President’s former Oxford roommate. All of the financial
INSTituticons and “"development’ companies involved 1n the
Clinton/Foster/J.P. Stevens orbit evantually collapsed after massive
loatin J

The role of Ha*“und "Buddy" Young, Arkansas §
i "Security Director"” for the Governor nseds to be
i. Young has ties to Oliver No and others through the
S and drug-smuggling center of Mena, Arkansas. Young also
perscnally” handled delicate maf*axs for Clinton while he was
£

ate Police Captain under

5ot

governor - and sent threatening the Troopers who
started talking about Clinton's Ffairs and connectriocns.
{ouRg is Do

PN
WAL HE

e e 1 3 ke =

LRXGC 3 dvallarplie

Tezxt by Clark.Matthews8f939.n107.21 . FIDONE™  ORSG

Used by permissicn
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bout the condition of Vince Faoster's
nt reports, hut they genesrally fit into
van''s observations and the Park

topsy and lab reports.

The wysterious "wman in the van" found the body first and reported it
two park workers who called the police at opm. Thiz is what he repcrtsz
seeing (as told to G. Gorden Liddy) :

#

* There was no sign of any gun.

ark Police and FBI found:

There was a small bullet-entrv wound in his
* There was a large exit wound in the back
There was very little bleeding.

e
(=
*»

mouth.
of his head.

»

* Blood was pooled in his legs.

*

The body was on an
No skull fragments

b

incline, with the head above the legs.
ware found.

R

* There was a gun in his hand. {a .38 caliber Colt revolver with one
empty shell casing and one complete bullet. There were two serial

nuwbers on the gun, indicating that it was made from parts of two

different guns i

: )
* There was no trace of bloo n the gun.
¥

* There was one fingerprint the gun

& No 'ul“et matching the gun was found. (Despite an extensive search
Qv i & let q

i 3

e

-

the Remington cartri
o
&%

. 2% o
* Small amoun

‘esixup which did not come from the
the body. (The FBI speculates that the
clothing was contaminated in a Park Pollce evidence room.)

Colit were also found on

* His clothes were n=at (no sign of a struggle).

7 No X-rays were taken at the autopsy, as the machine was br okan.
according to Fiske's report, though a Park Police Officer =tated
that a pathologizt told him "the X-rays showed cnlv one bullet
track and no LLaqmenta left within the head."”

* There were semen stains in his underwear. {(Alan Bock in the
Califcrnia Register)

* There were blond hairs on hisz clothing, including hiz T-shirt.
(Alan Pock in the cCalifornia Register)

%

FBI lab report indicated that at least Foster's head had been
moved after the shot was fired. (FBI report, page 45}

Send updates to:

crow@os . dartwouth.edu

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 38



32l md g cwvetd ity IRBACUSE

TROBE LINKS WITIL TOSTERZ DEATH CASE
THE nw.leUI’E k““‘ IE\!E
BY CHRIS RUDDY

up A oivil
I nto the death of a young Virginia wan

i
whoze caze has bsen linked with the death of Vincent o
=L Jr., the deputy White House Counsel who died of a
supposed suicide. Tommy Burkett, 21, who attended Marymount
College in VYirginia, was found dead in a bedroom of his
parent's Herdon, Va., home three years ago. The death was
tuled a zuicide at the time, but that tuling may be
hallenged as a result of an FBI investigation. A
=i ton, D.C. law-enforcement otfficial indicated
wideszpread skepticlsm among FBI orfriclals as to the Foster
findings. The official sugqested theBurkett case may be a
vital first step toward zopening the Foster case The
Cazes have parallels. Duth mwen died of gunshot” wuund“

through the mouth. Perhaps more significantly, in both

death inveatigations pathologist James Eeyer was a key

figure. Dr. Beyer, 16, is the longtime deputy chief medical
ami 5 orthern Virginia. It was he who conducted the

ent Foster's bodv af
rt Marcy atk on Jul
&
8

s ha = taken excep

ter it was found in

lad "'D i B‘r_f"y"—'

;, however, that the
lied con two factors

1'% gimilar death.
3

ond autopsy on Tommy
Eurkwrt'“ Hody, nclthﬁr of Lhe e factors was prezent; no
poweder burns were found in the mouth of their son, and his
jaw was broken. The Burkett's diszatisfaction with Beyer's
findings had led to their hiring of an outside pathologist,
Dr. Erick Mitchell, to perform the zacond autopsy.
ieg medical examiner of Syracuse, NaXe,
Sy report that the youn man's lungs
>ted, contradicting a notation of
&t dure had been pe wmed. Mitchell
alsc confrimed the parent’'s observations that there was
i i

damags to the body cother than thatnormally associated with
3elf- inflicted gun,HuL to the wouth. When the senior
Burkett found his son's body, he = "a dizfigured and
bloody" ear even though the bullet exited frow the back of
the head. ikz also saw that the jaw was "obvicuszly broken."
This led the parents to believe their son had been beaten
before the fatal shot, and they were incredulous that
+

bt}

B . report did not contain this information. Dr. Bever,
L ' A e . G e e - i
F oniy oomment Iohave

RELl Case was a

1g Iy
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Ty (Y T ey T o LloLadl oo wiat tney say, 1t's thaix
tindings, not mine."” ‘The FBEI's involvement in the

case 13 not focused on the cause of death per se but, rather
‘un the ¢ivil rights aspect. "We opened thie Burkett case at
the directive of the Deparmtnet of Justice,” said Susan
loyd, a spokeswoman for the ¥BI's Metropoliotan D,C. field
office. GShe said the FBI is trying to determine "whether or
not Tommy Burkett's civil rights were violated, Lloyd noted,
howaver, that civil rightsinves stigations and homicide
investigations can "Overlap” and said the FBI iz committed
to determining whether "all proper 1nveat1qat ve techniques
were accordad to the death.” The FBI's involvement in th
Case may represent an abrupt turn of events.

t"’(

CONTD FROM NOTE ONE- Robert M. Bryant, special agent in
charge of the Metropolitan D.C. office, toack the highly
unusual step of distancing the agency from the matter in a
letter published in the Chantilly VA Times 1n october 19923,
stating "The FBEI is not, and has never been invalved in any
review of this matter...” a premise contradicted by the
Burketts, who say FBI agents met with them in zarly fall
1%93. According to the Burketts, agents met with them on
: occasicn after that, and in the past twe montha the
ignificantly widened its probe. Just over a week
spent several hours reviswing the scene of
The Burketts were distressed that the
i spent wnly a half hnux on

= kapt
as it w ith hloe
ztaing tions ha

subject of a =
"Unsolxed 4vukv1 ez, They
aty official as well as Bever

the cirsumstances of their son's
rious charge they make is that

1ls their son made on the day of his
or destroyed. Such charges were
stenies” bv'Haj. A

an autop°v was cond
gh and acceptable crime
(investigation) was oonducted.” Warren Caxmichael, director
of public information for the Fairfax County palice,
scoffed at the notion that the police and the medical
examiner engaged in a coverup. He said police conducted "a
totally appropriate investigation” adding that the medical
examiner came to swiliar findings "totally" independnet of
: PR s «1ize have no Llana to reopen

iz still open "if neow
[n-the Toster case, Eeyer
a four-member independent

whiule 3 special prosecutor Robert Fiske.
The team "oncluded that, based on Bever's notations “there
was no othav trauma indentified that would sugge a
cirsumstance cther than suicide.” The Burketts 'pnain
's findings in both cases pointing to

tae poldi

T e
2

:ecord in still another supposed suicide
of Timothy Easly in 1989. According
G cifjcate, which was ba
Wil e -0l ¥t g
e o Hi however had noted a o
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iRtadd.a MouClibed Ghe vulboalk Tue Tidte |5 a

enge would suffered while trying to avaid a
2993, Tour yYears after Bever's autopsy report,
girlfriend admitted that she killed the vouth. As
& report, its conclusions continue to distuch
the FBI. They are bothered by such things as
ChFiske) for inexplicable reasons, did not avail
a grand jury, nor did he take the sinple

espedient of putting witnesses under cath. They also cannot
understand why given all the inconsisitencies surrounding
Foster's death. Fiske refused to exhume the hody and put
such doubts to rest. The new independent counsel, Kenneth
starr is reviewing Fiskes investigatin of the Foster matter.

o 2
L
=

end of story.
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PRESIDENT'S ALDE IS WHITERERTER TARGET
By Hugh Davies in Washington
A WHITE House lawyer, Bruce Lindsey, 48, President Clinton's most

trusted aide, has been told that he i in imminent danger of being
indicted over the Whitewater affair.

He has been told that he is a "target" of Kenneth Starr, the Whitewater
prosecutor, as well as of grand juries inve stigating his actionz during
Mr Clinton's 1990 campaign for the governors ship of Arkansas.

A friend of the President for 25 vears, he iz an enigmatic figure,
always at the elbow of Mr Clinton, offering advice.

Bis behind-the-scenes role has earned him the nickname of "The

onsiglieri”, the underworld term for a Mafia don's closest counsellor.
Hiz influence at the White Bouse is said to be sacond only to that of
Hillary Clinton.

White House zources said Mr Lindsey would not be asked to resign and he
would vigorously defend h1m=nlf Democratic adviser Mr Ted Van Dyk was
e that a "nightmare secnaric' was building up. Party
3 feared the scandal would spill over intec the 1968 eledtion,

¥

4 =
afieating ¥r Clinton'sz campaign.

Y]
b <:
ol
o
Tw}

6
l'[‘

Hut independent crime-scene experts concluded that he was probakbly
murdered.

to Whitewater, were

senator Alphonse D'Amato, chairman of the Senate Banking
Committee, said guestions at his hearings would include: Who took the
papers? Mhet did they go? Were any destroved?

{O

Mr Lindsey is the highest-ranking administration official to be ensnared
in the inquiry into a land deal by Mr Clinton and his wife.
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*SUNDAY TELEGRARH* (LONDON) , 30.4.95
By Ambroze Evans-Pritchard in ¥azhington
VINCENT FOSTER, the deputy White House counsel, was probably murdered and

iz body carried into a patk as part of a staged suicide, according to a
team of independent crime-scene experts employed to investigate the death.

The private report is being taken ex iLremely zericusly by the official
investigation of special counsel Kenneth Starr, according to sources

close to the inquiry.

Foster was an intimate friend of Bill and Hillary Clinton and handled
their personal financial affairs at the White House. The US Pack Police
concluded that he shot himself in The mouth on July 20, 1993. Two
gubsequent inquiries endorszed the suicide verdict, but 5tarr has reopened
the investigation and has called witnesses for the first time before a
federal grand jury.

At a press conference on Thursday cne of the experts; retired New York
Police detective Vincent Scalice, said that in almost 30 vears of police
Wwork he could not recall "ever running across a zituation where we found
a body in a case of suicide that was =o neatly arranged, with the gqun so
convenlently positionad in the hand in such a straight, orderly fashion.”

Toe ibebore =aid thatl the lack of b hody was
"incongistent!” with death by a gun raising the
likelihood that ¥ ‘s heart had

was fired.

* 3 7 PP S 5 1 & v o -

the Hestern Journalism Center, a
P e et 4 e 3 <

investigative journalism.

The experts said that Foster was suppozsed to have walked 700ft through a
& i & was ne so0ll or grass on his

& 2 3. There was alzo no
ter on the vegetation and ground. In additicn the experts asked
a

why the houzes near the park were not canvassed in

[l

t adds to the growing sense in Wash iington that there has heen a
auge cover-up -- but one that iz starting to unravel.
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WEHITE UOUSE SUICIDE - KAS THE BODY MOVEDR?

BY AMBROSE EVANS-PRITCHARD IN WASHINGTON

THE SCOPE of the inquiry intc the mysterious death of the top White House
aide VYincent Foster has suddenly bheen broadened, casting doubt on the
original verdict of suicide.

& now emerged that Kenneth Starr, the independent counszel
in‘e tlgatlnq the Bhitewater affair, which concerns alleged shady
ss deals linked to President Clinton and his wife, summoned several
police officers before a Grand Jury late last week.

o
=
UJ
ﬂ:l

During the meeting he took the unusual step of reading thew the statutory
definition of perijury. The officers were grilled on the precise
circumstances surrounding the discovery of Foster's body in a Virginia
park in July 18932,

The cause of death of Foster, an intimate friend of the Clintons, had
been considered settled by wost observers in Washington. An inquiry by
Robert Fiske, the former independent counsel who was 1ater'teplaceu by a
panel of judges, endorsed the police conclusion that ¥oster shot himself
in the mouth. He attributed the suicide to depression unrelated to the
¥hitewater property dealings of the Clintons.

izke did not convens a Grand Jury
Y

po
J
1]
&
&
i

considered strange by
" .
i

and

iske

than

review of nelyr

118 W,

e,

fa= grand jury questioning last week, which took place in secret,
appeared tc focus on the precise location of Foster's body in the park.
%

Cne of the police officers was overheard reas uring grand juror

2ass a
ilcbby that he would bring a map to assist te estimony the next day.

he seemingly minor izsue of where the bedy was found could turn cut to
e of ¢ritical importance. & journalist for the “Pittaburgh
Tribune-Review*, Chris Ruddy, has been fighting a lone crusade for

= ‘al months seeking to establish that the Park Police misreported the
ion of the body.

e convinced that it is the key to exposing a cover-up that
allegedly involves the police, the White Hous 2, and even elements of the FBI.

1f Ruddy is right, it suggests a pelitical scandal of colossal

an Thnradayq an article by Ruddy in the *Tribune-Review®
zloppiness in the Fiske investigation and argued that key witnesses may
have given false testimony.

iz latest rewelation is that Dr Donald haut, the Virginia medical
iner who viewed the scene of the crime on the night of Fozter's
said the body was 10 to 20 vards past an old civil war cannon, the

firet cannon in the park.

L ‘A‘—L‘ i
A
L, wWho




1 ealldaea Wdergrawin deal e first cannot .

.

The Ruddy article was vepublished as a full-page advertisement in the

'*washingtsu Times* on Friday, paid for by a conservative nmedia watchdog

liad the Western Journalism Center. 3Both Ruddy and the
ady being sued for libel by the Park Folice, who insist
accurate.

astions about Foster's death have been a staple of radic talk shows
aCrass America. According to extensive interviews conducted by *The
Sunday Telegraph*, suspicions arve also shared Ny some members of the
Foster family and parts of the FEI.

Senator Lauch Faircloth, a Republican’member of the Banking Committee

that held brief hearings intc Foster's death last July, has also raised
doubts about the suicide verdict.
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To: Multiple recipients of list <conspire@prairienet.org>
Subject: Conspiracy Nation -- Vol. § Num. 73

Conspiracy Nation -- Vol. 5 Num. 73

B e L 1 T Trrpunpppep—

("Quid coniuratio est?")

EXPLOSIVE NEW FACTS REVEALED IN MYSTERIOUS DEATH OF FOSTER
[The *Spotlight*, 08/07/95]

[...continued...]

TOM VALENTIHE:
In other words the United States was 3pying on banks around the
world to track people's money?

JAMES NOREMAN:

Actually, it was an allied government effort, which alzo included
Israel. It was originally designed as an anti-terrorizt =ffor

The program was nicknamed "Follow the Monevy."”

(21

Q

(11

Sen - peopie from the Reagan years who were invelved in
dezigning and crafting this program have confirmed that there was
such a program underway and that massive amounts of data were
collected. However, because of the highly sensitive security
nature of this, they can't say quite how it was done, but we have
figured out that one of the companies involved in implementing
the software system (and probably the hardware) was a company in
Little Rock that went by the name of Systematics.

S

TOM VALENTINE:

Was the Inslaw company's computer software called PROMIS involved
anywhere in this? (The owners of Inslaw claim that during the
Reagan administration the Justice Department reneged on a
contract with them, stole the software and used it and sold it to
foreign governments. -- Ed.)

JAMES WNORMAN:

Yes. It started out looking like a little cloud on the horizon,
but it's turned cut that the uses to which this PROMIS software
has been put would boggle the mind. It's a very powerful system
that was initially designed for tracking legal casez, but it wa=z
also designed to be customized so that you could adjust it to
track all kinds of things, It's been used in tracking nuclear
gubmarines, intelligence data and banking transactionsz.

It was in 1982 -- right about the time that this "Follow the
Monev"” program was launched -- that Inzlaw camne up with its
proprietary enhancement (PROMIS) of what had, until then, been
public domain software that had been developed by the iern1
ch ey

Y f men
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itware. It was those enihancements that the government took
nce the government was so desperate for a software to implement
5 "Follow the Money" program in particular since it required
sive amounts of tracking.

I think what was involved here was an effort to get all of the
world's megabanks to standardize their data in a way that would
be easily analyzed by the National Security Agency (N5A). Now the
NSA is the signals intelligence arm of the government. It's the
computer spy agency, really, and highly secretive.

Systematics in Little Rock was one of a number of companies that
got involved in installing, selling, supporting, customizing and
managing this software and bank data center operations. Actually,
it appears that there was a cluster of such companies.

Systematics was started by Jackson Stephens, the investment
banker, who has been heavily involved in bond trading in
Acrkansas. It grew rapidly in the 1970s as it took out more
domestic business. In 1982, as the government was looking for a
company to help out with this "Follow the Money" program,
Systematics took on a big role in that and its business hoomed
even more.

Then when Bill Clinton came to the White House and Foster and
Hubbell came along with him, Systematics' overseas business
blcssomed along with it and they started getting contracts from a
number of foreign bkanks.

ter in the N5A?

JAMES NORMAN:

When you say "in" the NSA, it's hard to zay. The way it's been
degscribed to me is that he was an interface parzcon between the
NSA and Jystematics. The way I see it, is that Vince Foster at
the Rose Law Firm was a very quiet but a very bright guy. He was
one of Jackson Stephens’ trusted "deal guys” at the law firm. He
was a litigator, but more than that he was a business lawyer.

In that role he would have been in charge of supervising
contracts, setting up accounts, high-level marketing and
omoothing all of the lumps that would naturally go on between [a
company he represented] and a government it was involved in
contracts with.

Foster never showed up as an employee of Systematics. He never
billed Systematics for any time. You won't find his name cropping
up on any Systematics documents, although we’'wve been told by good
sources that he was involved with Systematics, although the
company denies it. There’'s an absolute solid wall of denials
about this. Somebody's lving.

TOM VALENTINE:
Was Webb Hubbell ever retained by Systematics?

JAMES NCORMAN:
They did retain Hubkell and Hillarv Clinton.

1978 Jackso
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wansanares, a major Washington-based bank hdlding dompany. It was
one Of the f2w banks that was then able to own banks over state
,lines. Stephens came in and bought a big chunk of that bank and
wanted to take it over.

-

One of the things he wanted to do, according to the SEC lawsuit

that blocked the takeover, was to bring in Systematics to do all
of the data processing for that bank. In that case, Hubbell and

Hillary Clinton ended up representing Systematics in some of the
filings that they made in that case.

The reason this is significant is that, I've been told, the first
work that Systematics was doing for the government really was
shuffling covert money, managing the covert funds moving around
in secret government covert operations accounts.

This was no small job. It took a significant amount of computer
power because they were moving money around from one account ToO
another, setting up new accounts, phony companies, etc. It was a
major task and Systematics was in an ideal position to do that
because its business was to outsource the data processing
function in a number of small banks, mainly in the Midwest, the
West Coast and Texas.

Systematics would go to these small banks and say, "You can't
keep up with the technology. Why don't you just let us take vour
computers and your people and provide all of that processing. You
don’t have to worry about it." That may be a prudent thing for a
small bank tc do, but when it would do that, it would give up a
Lremendcus amount of control over the guts of your bank and what
this allowed to happen was the creation, essentially, of a
cyberbank for the covert funds.

Yhat we've been told -- and Systematics will adamantly deny this
-~ 1s that at the end of every day there would be a direct bank-
to-bank balancing transaction of funds. We are told that imbedded
in these day-end transactions would be information codes --
compressed data that would convev the information about these
coded accounts. The banks that were involved themselvaes wight not
even know this was going on. However, we are told that this is
how all of this money got moved around.

If you think about it, there had to be maybe hundreds of billions
of dollars moving around during the 1%70s and 1980s in these
covert arms-and-drugs transactions. Nobody has adequately
explained where that money came from or where it went. It
certainly never went through Congress. It certainly was never
appropriated and didn't show up in government budgets. It was not
just "bilack’ money but "black black” money that even the
congressional cversight people didn't know was sloshing around
out there.

TOM VALEWTINE:
Has the *Washington Post*, for example, reported any of this?

JAMES NORMAMN:

On July 4 the *Washington Post* published an article poch-paching
what they called all of the "co spiracy theoriss"” akout the

r death. What is interesting, though, is the shift that's

on 4t the *Post*. Prior to that article, the *Post* was
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graauaily golng to see more of the major media moving to get on

board this freight train before they get run over by it. The
 cover-up is unraveling.

TOM VALENTINE:
So Vince Foster was investigated as a possible spy for Israel?

JAMES NORMAN:

That's what makes him a very key figure. He was a double agent in
4 sense. He was overseeing a massive 1ntelllgence effort for our

country which conceivably gave him access to very high level

1ntelllgence. You have to realize that the keys to the kingdom
these days are in computer encryption, codes, systems. That's
what loses and wins wars these davs. You can listen to the other

guy's traffic.

By the nature of what Systematics was doing and what we believe
was some relationship between Systematics and E-Systems which i
one of the NSA's primary black operations subcontractors, it's
conceivable that Foster could have had very high level code and
ancryption information. The problem is that he died before
1nve~t¢gatoru could figure out what did or did not get cut the
doo

u

've been told that perhaps because of Foster's long-time
involvement with intelligence matters for the Rose Law Firm that
when he went to the White House he was probably a key interface
on between the White House and the intelligence community,
H I think, perhaps explains why there was such a fren zy of
ty after he died. That's why they held the Park FPolice and
1 at bay while they vifled through his papers trying to
ire cut what was "national security" and what wasn't. That
ains so much about why this thing has been covered up.

i
S

e e
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TOM VALENTINE:
The American psople have been led to believe that FuSts” w*s
ancther nice-guy lawyer who came to town with Bill and Hillar

n( ‘*.:.

JAMES NCRMAN:

Wrong. Here's the problem: the media tries so hard to be
responsible and not get carried away and to not impugn the
government unnecessarily and the government is able to play that
like a viclin and squelch any 3tory that questicons the
government's position. It's hard to get any story like that into
print because the standards of proof have to be 3o high. I'm
thoroughly ashamed and embarrassed at the performance of the
American major media and it makes you wonder why.

TQOM YALENTINE:
Why would Israel have paid Vince Faster anything?

JAMES NORMAN:

elli, I don't think it's any secret that both Israel and the
UYnited States have been spving on one another for long time. As
il Aan ael, there

he vela Llﬁnsxlp is hetwsen the U.S.
h
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2iWays Ccongruent ta ours. Who knows?
A

 We know Foster was under investigation for espionage. We don't
know what he gave Israel. We know that there was $2.73 million in
his 5wiss bank account -- the funds that came from Israel. He had
other Swiss bank accounts as well that were receiving funds from
U.5. interests. His periadic one-day trips to Geneva are
problematic in and among themselves.

TOM VALENTINE:
You discovered some other interesting things.

JAMES NORMAN:

This other matter is very troubling to me. It's another
bombshell. Foster's was not the only Swiss bank of a high-1level
U.5. political figure that's been raided and deleted this way 1in
the past year and a half. The Fifth Column has gone into and
cleaned out probably a couple of hundred coded Swiss bank
accounts belonging to high-level U.S. political figures -- the
biggest names going -- in both parties. The take, we've been told
=~ 13 over $2 billion, going on $3 billion.

TOM VALENTINE:
Will the Fifth Column ever go public?

JAMES HCRMAN:

I don't know. I think that probably the way the intelligence
community works that the name will get changed, it will be
snuffled arcund and yonu'1ll never find it.

TOM VALENTINE:
This is the kind of thing that I know bothers You as a

JAMES NORMAN:

The issues here are so immense that they've just got to be
discussed in some way. The persuasiveness of the cover stories by
the government is so disturbing. Under the cover of national
security the government is allowed to lie to the public and lie,
cheat and steal if they have to to protect national security. The
more that you look at the Foster case the more you realize that
this is an authorized cover story.
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You may be unable to obtain a copy of the *Spotlight* via your
local library or news dealer. To subscribe to the *Spotlight*,
phone 1-800-522-6292 (in Maryland phone 1-301-951-6292).

I encourage distribution of "Conspiracy Nation."

For information on how to recsive the new Conspiracy Nation
Newsletter, send an e-mail message to bigxc@prairienet.crg

If you would like "Conspiracy Nation" sent to vour =-Tq
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JMant to know more about Whitewater, Qklahoma City bombing, etc?
(1} telnet prairienet.org (2) logon as "visitor" {3) go citcom

Aperi os tuum muto, et causis omnium filiorum qui pertranseunt.
Aperi os tuum, decerne quod justum est, et judica inopem et
pauperem. -- Liber Proverbiorum XMXI: 8-9

Brian Francis Redman bigxc@prairienet.ocrg "The Big C"
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Frow' bigxc@prairienet.orgWed Aug 2 20:59:44 1995
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From: Brian Redman <bigxc@prairienet.org:»

To: Multiple recipients of list <conspire@prairienet.org>
Subject: Conspiracy Nation -- Vol. § Num. 72

Conspiracy Nation -- Vol. 5 HNum. 72
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EXPLOSIVE NEW FACTS REVEALED IN MYSTERIOUS DEATH OF FOSTER
[The *Spotlight*, 08/07/95]

Since the strange death of top White House aide and close, long-
time Clinton family confidant Vince Fozter, The *5potlight* has
been inundated with a wide variety of rumors, theoriesg and other
allegations regarding the circumstances of Foster's demise
however it occurred -- whether by suicide or murder.

The *Spotlight* has never issued any formal editorial opinion
regarding the matter, one way or another, although this newspaper
has printed a2 number of stories over the past several vears which
have touched on Foster's death and its possible connection to a
number of widely-publicized, high-level scandals including BCCI,
Irag-gate, Mena-Iran-contra and Inslaw, all of which have been,
in turn, linked to one another and to both Reagan-Bush and the
Clinton administrations.

On July 14 an explosive new theory relating to the mystery
surrounding Foster's death was outlined on the nightly broadcast
of The *Spotlight's* call-in talk foruwm, *Radic Free America®,
with host Tom Valentine.

The guest was James Norman, a senior editor with *Forbes#
magazine. Norman has been looking into the Foster affair for some
time. (*Forbes* has not published Norman's work, nor is it
expected to do so in the near future.)

At the time of Norman's appearance on RFA he was identified by
name and as the senior editor of a well-known publication. Since
Norman's appearance on RFA, however, his association with
*Forbes* has been mentioned over the Internet.

A transcript of Norman's interview follows...

b e TR ST G T T S T R S ST A S Y R TSP

TCM VALENTINE:
Tour story is rather controversial. What are we going to learn?

JAMES NORMAN:

Thiz has been the most amazing, frightening story I've ever
worked on in my career. It's so hard to believe that it's taken a
iony tiwe to get the facts checked and to understand it. The

hot tom

m line iz that at the time he died, Vince Foster s ingle
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JAMES NORMAN:

There's ample suspicion -- and this is never proven, although
there's substantial evidence -- it is known that at the time he
died, July 20, 1993, he was under investigation for suspicicn of
espionage involving the state of Israel.

There was a group within the CIA and the intelligence community
-~ & computer intelligence group that had been given the
authorization to hack their way into foreign intelligence data
bases. This is something I think that is routinely done.

This group had hacked its way into a data base of Israel's
intelligence service, the Mossad, and found Vince Foster®s name
there, 'which surprised them. From there they were actually able
to track money back to a bank in Switzerland.

These hackers are a small group of government people and they
actually have a name. They are known as the Fifth Column. If you
call up the CIA and ask them about it, of course, they won't tell
you anything. However, if you talk to enough pecple in the
intelligence community you will learn that ves, the group does
exist. Yes, they do this type of thing and yes. they are armed
with Cray super-computers.

These are probably the best and brightest computer hackers in the
worid and they are working for the U.5. government and they bust
their way into computers.

in the case of Vince Foster they found money going to his account
at this bank in Switzerland, a small bank right on the Italian
border. It's called the Banca Della Svizzera Italiana.

TOM VALENTINE:

Sherman 5kolnick, the investigator from Chicago, has been a guest
on this show and he came across much of this same information, sa
it seems as though what you are saying is confirmation. And you
are a well-known editor with a prominent publication. This is
interesting.

JAMES NORMAN:

He put a lot of effort into this investigation. The story was so
unbelievable. Now when you are dealing with sources in the
intelligence community, you never quite know who you are talking
to {in terms of their credibility or motivation in leaking
information -- Ed.], so it took an extra amount of effort in
checking this out. And lo and beshold, the story corroborates on
many points from a wide variety of credible and knowledgeabls
people.

TCHY VALENTINE:
In short, U.S. government hackers broke into the Israeli Massad's
datakase and ran across Foster's name

nen they hacked their way inic the Swiss bank computers and

JAMES NORMAN: FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 53



BatkvsLated Lhal yes, it was Vince Fuaiet's accbint, ahd ‘they
were'able to withdraw enough information from the Swiss bank's

omputer database so that they were able to mimic a withdrawal
ransaction.

+
What happened was this. On July 1, 1993 Foster bought a round-
trip ticket to Geneva at the White House travel office, which he
put on his American Express Card. This was reparted by Ambrose

Evans-Pritchard in the *London Sunday Telegraph* on May 21. (See
The *5potlight*, July 3. -- Ed.)

I think what happened was that when the CIA pecple saw that he
was making these one-day trips to Geneva, which he had been daoing
periodically, they decided to withdraw the money from Foster's
Swiss bank account at that time. I think Foster probably called
up the bank to tell them he was on his way and the bank told him:
"Mr. Foster, you've already withdrawn your money,"” and that's
when 1t hit him that something very strange was going on. He
learned that the money had actually been withdrawn and deposited
into the U.5. Treasury.

According to my sources, that's when he became so mysteriously
and acutely depressed and couldn't sleep and his sister tried to
set him up with a psychiatrist. Instead, he hired a lawyer and
apparently made some discreet inquiries around the White House
and somebody told him: "Vince, you're under investigation for
espionage.”
This set off 3
co
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chain of circumstances. There was a supposedly
ncidental meeting on the Eastern Shore of Maryland before
ter's death. According to the report by Robert Fiske, the
g
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inal special counsel on the Whitewater affair
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th, Foster and his wife made a trip to the Bastern Shore,
upposedly for rest and relaxation. By ccincidence, supposedly,
he Fosters met Webb Hubbell and his wife there.

At the time, Hubbell was technically the number three person at
the Justice Department, but I think it's well understocod that he
was actually running things thsre and was essentially the
nation's top legal official.

He and Foster both came out of the Rose Law Firm in Little Rock
and both were involved in a number of cases, representing a lot
of the same clients.

This meeting between Foster and Hubbell has been characterized in
both the Fiske report and in the Senate hearings on Whitewater as
a "rest and relaxation"” type affair. I don't think so.

I've been told by multiple sources that this meeting was under
surveillance and that it was a heavy-duty damage contral session
held at the estate of a fellow by the name of Michael Cardozo,
who heads Clinton's legal defense fund. He's the son of a major
Democratic Party fund-raiser, Nathan Landau.

There may have been other White House officials at that meeting.
What we have been told is that there was great concern ahout whao
knew what and who the money could ultimately be traced to. What
we do know is that two days later Vince Foster was dead.

I am not in the business aof speculating whether he commi
suicide or whether he was killed. I'11 leave that
also not spzoulating aBOtA #mmea(uRzT,S,lﬁ&ZQ L

3ay that there was a serious reason for him to be
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@liv LasSie o o L=asoill WY a pbunch of different people wanted him
dead >

TOM VALENTINEG:
With Foster dead, would the heat be off a lot of cther people?

JAMES NORMAN:
You might think of it that way.

TOM VALENTINE:

Was Hubbell's name found in any of these computer files where
Foster's name appeared?

JAMES NORMAN:

I don’t know anything about that. I wasn't investigating that.
Both Hubbell and Foster, we've been told, by multiple credible
intelligence sources, were both involved as behind-the-scenes
persons on behalf of the Wational Security Agency for a massive
international bank spying effort that this country has carried on
for more than a decade now.

[...toc be continued...]
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You may be unable to obtain a
iccal likrary or news desaler
phone 1-800-522-6292 (in Ma

copy of the *Spotlight* via your
- To subscribe to the *Spotlightt,
ryland phone 1-301-951-6292).

For information on how to receive the new Conspiracy Nation
Newsletter, send an e-mail message to bigxc@prairienet.org
If you would like "Conspiracy Nation" sent to your e-mail
address, send a message in the form "subscribe conspire My Nama"
to listproc@prairienet.org -- To cancel, send a massage in the
form "unsubscribe conspire" to listproc@prairienet.org
Want to know more about Whitewater, Cklahoma City bombing, etc?
(1) telnet prairienet.org (2) logon as "visitor" {3) go citcom
Aperi os tuum muto, et causis omnium filiorum qui pertranseunt.
Aperi os tuum, decerne quod justum est, et judica inopem et

pauperen. -- Liber FProverbiorum XXXI: B-9
Brian Francis Redman bigxc@prairienet.org "The Big C"
Coming to you from Illincis -- "The Land aof 5kolnick”
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From: Brian Redman <bigxc@prairienet.orgs
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MNum. 82

Having been forwarded a meszsage, purported to have originally
been written by James Norman, author of "Fostergate”, I decided
to go directly to Sherman Skolnick and see what he had to say.

Here, first of all, i= what is *purportedly* a mes=age written to
"Mike" by James Norman which “"Mike" then forwarded to me:

Subject: gierum denies all - Jim Norman

I don"t think there are any depositions. Gierum denied
there were. He claims Sherman took some offhanded joke out of

context and turned it into a conspiracy. I just don't have the
time myself to persue this track. If vou do, I gue

you've

ot S
got to go back to Sherman and make him produce zomething real.

re

Good Luck. Cheers, Jim N.
To which “Mike” adds:

ell, Brian, unless you can get something more out of Sherman,
‘e a dead end and a blast to Sherman's credibility. Pretty
he way it stands, disn't it?

"Mike” then sent the following, containing a message
*purportedly* written by Orlin Grabbe.

I've got the Andreuccetti stuff.

I emailed Grabbe and asked him his advice on pursiing the RTC
bank fund link to Arkansas that Sherman claimg Gierum told him
about. His response:

About the RTC, I don't know. I have too many good leads to
follow to worry about that part of it. tids ible that
Someone supplied Skolnick with disinformation, for which
pa31C structure of the story was true, but the names were
j=d to create a diversion and confusion, and hence debunk

tihw: whole thesis. FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 56
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Far a story like Lthe one YOu are pursuing, vou nssd to get
 *specific* wire transfer information of amocunts
institution to institution. (Good luck in getting any

cooperation from the banks in question.)

Fh (0
B0

Right now I am focusing on a *single* wire transfer, which is
going to blow this whole thing wide open. And that is the
§$286,000 from vince's sister to her sister-in-law. Think
ahout it.

=0flin

I spoke by phone with Mr. Skolnick on August 18, 1995. Note that
in what follows I neither necessarily agree nor disagree with
either all or parts of statements made by Mr. Skolnick. Persons
mentioned are invited to send rebuttals, of reasonable length,
for probable distribution.

-- Brian Francis Redman, Editor-in-Chief
LA AR i T SR R R s e e SR e

CONSPIRACY NATION:
To me, you had voiced suspicions as to, why is Jim Norman so
intent on getting you to release some of Your sources.

SHERMAN SKOLNICK:

Aill right. Well firat of all, le

mail that vou saw, whers somebad

something that Norman said: that ] =

the Whitewater matter -- a kev witness as faL as

-- John E. Gisrum. And Gierum, according to the
he whole thing was "an offhand joke”.

t :
y‘claims that th

That's ridiculous. Because my declaration, the declaration of the
other witness who was cnce a client of Gierum as a lawyer, Joseph
Andreuccetti {1}. Our declaration, under the penalty of perjury,
is in the federal court record. Gierum was served a copv ana
from January "94 on, whan it came up in court, he never disputed
a4

*Now*, supposedly -- if we understand that Norman questioned him;
if that's what happened, that Gierum made such a statement -- he
isn't telling the truth! In other words, that it was "an offhand
joke"? Like hell it was.

CONSPFIRACY NATION:

All right. And according to this supposed message from Jim Norman
to this person, he supposedly says, "I guess you've got to go
back to Sherman and make him produce something real." &And that
go=s back to this thing of...

SHERMAN SKOLNICK:

In other words, I can produce the thing where hi
referred to in the court record, where he was serv
it. And our declaration, me and the other witne - reuc
is in the rezcord. I've said that all along to anvbody that
inguires.

Now as to the other un—@tlAﬁ,ﬂQﬁ@(tUtRJS*&ﬁﬂ@): Doeld 195714£age 57
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an editor of a news service or NeWspaper promises confidentiality
to, &'t source, that that is a *pinding* *contract*. And were that
,to be violated, the source -- if he is *named* actually in the
news story -- can sue for damages that mayv result, if he loses
his job as a reprisal, and sc on.

That was a U.S. Supreme Court decision.

And I not only abide by that decision, but further than that:
every good investigative journalist never divulges his sources,
because it's like burning down a bridge! You don't do that. I
mean, I've been at this since 1958. Do I have sources in kev
places in the government DVur a period of more than 3 decades? Of
course; the answer is, "yes". Will I 1dent1fy who they are? No.
And I don't care how much some so-called "establishment” reporter
pushes and shoves me, questioning my credibility, I still won't
reveal my scurces. *And*, neither will Jim Norman!

But what happens is, the mass media looks down their nose at
people like me. And, in other words, they can demand *my*
sources, but I can't demand theirs. So, I mean, because he's a
paid journalist and I'm an unpaid journalist and I head up a not-
for-profit group, does that mean that I'm therefore con31dpled a
nobody, that my credibility immediately is zero? I hope tha
isn’'t true. I mean, I've got a long track record of judges and
others who've gone to prison, been put to the wall, each one of
whom called me a liar! And one of 'em just got out of jail, that
called me a liar.

CONSFIRACY WATION:
All right. But you had, before, s uggested that Norman might
actually be some kind of spy (2;.

SHERMAN SKOLNICK

Well I now know approximately where his story comes from. And he
prokbakly has reasonably good sources. But I have a question in my
mind -- and if Norman says something to the contrary, why I would
Stand corrected -- but I don't believe that Norman has a
background as an investigative journalist. He certainly, so far
as I know, is not a known quantity in espionage stories. And his
Story about "Fostergate” appears to be an espionage-type story.

There are known writers in the espionage field. (Because they
know retired "spooks" and stuff like that.) But I don't think
Norman is one of them.

[-..toc be continued...]

e e LR e << Notes >>-—--mmommm e
t1! The transcript of my interview of Joserh Andreuccetti is
”°ilahlc online: (1) telnet prairienst.org (Z) logon as
"visitor" {(3) go citcom (4) look for "Andreuccetti Affair" under
sub-menu "Whitewater".

Here is a relevant portion of that interview:

]
«

CONSPIRACY WATION: One final question: John E. Gierum was your
attorney, right?

JOSEPH ANDREUCCETTI: At one time, he was my bankruptcy attorney.

CORSEIRACY NATION: Okay. Any comments you've got an r"J'eturn’v‘

JCSEPH ANDREUCCETTI: Today I know that Gierum, first

a Jesuit. Second uEOElAl# mene (URTS 16&20)D@cl€inz@l(1%l.l4 Page 58

youl is & senior litigator for the SBA [Small Busipess




Administration] loans. He's a crony of Hillavy {Rodham

linton]. We know that. And he admits that the money [$58

million] was secretly wired to Arkansas!

SHERMAN SKOLNICK: *And* that the White House is trying to frame
*him* for dt!

JOSEFH ANDREUCCETTI: And the White House tried to frame him for
that.

CONSPIRACY NATION: And, but when you
mean he's a *priest*!? Or he's connected with them?

JOSEFH ANDREUCCETTI: Well... He [S5kolnick] can explain better...

SHERMAN 5KOLNICK: There were three lawyers that were practicing
together: R. Barton Kalish (who was his lawyer), Forrest
Ingram, and the third guy is John E. Gierum. But the group
has split up.

Gierum is now with a group of lawyers in Park Ridge who
represent international bankers. And Gierum has got his
aoffice inside there.

And it outside that office, that he got into
(Andreuccettl s] Jeep and sat and talked about his problem,
with us: that they are framing him (this was January '8%4),
and that he was worried that they were gonna send him to
jail. (And you heard the little interview we did: where he
said the law, and the facts, cannot protect him, because it's
a set-up.)}

JOSEPH ANDREUCCETTI: And he also said, he was

"They're gonna send me to jail,”...
CONSFIRACY NATION: You were a witness to that,
JOSEFH ANDREUCCETTI: Oh veah.

Jdve kme ot thom

say he is a Jesuit, vyou
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. He was a man pcac
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Skolnick
insistent
information.
Mr.

had previcusly wondered aloud about why was Norman
that S5kolnick let loose with some of his sensitive
For the record, there is no solid information that
Norman is any type of spy nor is such meant to be implied by
The question (above) is purely speculative.

For information on how to receive the new Conspiracy Nation
Newsletter, send an e-mail nessage to bigxc@prairienet.org
If you would like "Conspiracy Nation” sent to your e-mail
address, send a message in the farm "subscribe conspire My Name"

to *1uthuC@pLal‘lQHEL.ULg -- To cancel, send a message in the
form "unsubscribes conspire” to listproc@prairienet.org

Want to know maore about Whitew

ater, Oklahoma City bombing, etc?

(1) telnet prairienet.arg (2) logon as "visitor"” (3) go citcom
Aperi os tuum muto, et causis omnium filiorum quil pertranseunt.
hpeLl 03 tuum, decerne quod justum est, et judica inopem et
-— Liber Proverbiorum X¥XI: §-9
Brian Francis Redman bigxc@prairienet T Bic
Lo FOIA# none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 59
Coming to wou from Tllinois -- "The Land of Skolnick”
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B
.Date: Sat, 19 Aug 95 15:54:43 CDT
From: Brian Redman <bigxc@prairienet.org>

To: Multiple recipients of list <co ongpire@prairienet. org>
Subject: Congpiracy Nation -- Vol. & Num. 832
Congpiracy Nation -- Vol. § Num. 283
e e e e

("puid coniuratic est?™)

I spoke by phone with Mr. Skolnick on August 18, 1995. Note that
in what follows I neither necessarily agree nor disagree with
either all or parts of statements made by Mr. Skolnick. Persons
mentioned are invited to send rebuttals, of reascnable length,
for probable distribution.

~-- Brian Francis Redwman, Editor-in-Chief
ml SN o S T e e R R T R e T ST e

[i..continued] ..l

t- The "Vacuum Pump"” and the "Faucet?” -4-

=ai, another one of my readers suggested that that's the weak

7,
link in all this, is that [James] Norman is & financial and
TR

SHERMAN SKOLNICK:

Well let wme tell ya what happened in th
circumstances, that he went arcund ques
then it did not appear that his publica
was gonna publish anything.
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We put him in the category of a "vacuum punp”. That is, on behalf
of certain un-named principals, he was trying to "pick our
brains”. And establishment journalists act as rurported spies all
along: they show up, they question vyou, they lead you to believe
that it's going on the air —- it iz *not+ going on the air. A
transcript of their notes is then shared with the FBI, the NSA,
the CIA. I know a lot about that.

CONSPIRACY NATICN:

Yeah, in fact that rings true, that, down in Arkansas, there have
been "journalists" doing videos of peoplie who were witnezses or
uhat’"er in a lot of the stuff that's goin' on there. And I've
been hearing that these videos never get marketed but that the
eo; le on them who volunteer teo go "public” wind up in trouble
ver what they say.

o

oo

io bro adua : JUuhnallu here in Chicaga, Alan BlCKley.



L L LD U Wilsl | Nad WOr lawlde pupllicliy on a s3tory, a lawsuit
I nrbught regarding the National chhlvvu Lovering up documents
.they had which related to a plot against JFK, two-and-a-half
weeks *before* Dallas, he interviewed me -- apparently not to go
on the air -- and then he sort of off-handed admitted to me that
he was in Dealey Plaza at the time of the assassination. And to
disarm me from any questions said, "Well yeah, the CIA tried to
recruit me, Skolnick." I said, "Oh really.”

@ 0

ul

But then what I found out is, that thereafter -- and *prior* to
that time -- Alan Bickley used to interview "peaceniks". You
know, get all kinds of personal and biographical informaticn from
them, interview them an tape, and it never went on the air!

S50 then I ran into a courier for a service for “spooks" --
espionage. And he says that (the "spooks'" courier), told me how
they transcribe these things, called "out-takes"”. Qut-takes are
film, tape, and notes that do not go on the air.

And Alan Bickley, from what I found out, specialized in out-
takes. That i3, he was a journalist-spy! (At least it seemad to
me.) Because he interviewed a lot of peaceniks and people like
me, not for the purpose of ever going on the air with any of it,
but a transcript or co py of his notes, or tapes, would then end
up with the FBI or the CIA.

The station that, I believe he still works for, [is] WBBM-2M
radio in Chicaga. An FBI official once ran the station. The place
is loaded with FBI tvpes, purporting to ke technicians, etc.,
running the radic station, which is in Chicago.

But the point is, therefore when I ran into Norman, he seemed to
be more of the same. He seemed to he more like Alan Bickley.

CONSFIRACY NATION:

Yeah, okay, and when he's purportedly complaining that he can’t
get you to produce what he purportedly calls "scmething real”, in
other words, there's a possibility that he may nat bhe all he
seems to be.

SHERMAN SKOLWNICK:

All right, in the early 1970s, Carl Bernstein {he by-lined a
story about Watergate with Bob Woodward) wrote a piece... T think
it was in *Rolling Stone*, that somewhere between zZ00 and 400
mass media types are actually spies!

CONSPIRACY NATION:
Yeah. In fact, I think I've got that. I think I had xeroxed that
article {3}.

SHERMAYW SKOLNICK:
I got in trouble with the media, prior to that story, by
identifving whao they were in Chicago. I was called a liar all the

way arcund. Then when Bernstein's staory came out, nokody
apoiogizad to me.

I got tal
priar

the air in the early 70s. I ha
time. T uged to be able to holc
lawn ROIX# nome (WRTSA6370)

forkidde hing, which was to identify *whao* in = Lw'nl mudﬂa
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cegdsed to exist.
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‘and Norman acted in that pattern. If it's not true about him, all

i <an say is he acted in that pattern.

*Then*, he did a very mysterious thing: on Intermet, in signed
articles, either with his initials or actually signed by him,
James Norman, he then attacked his smplayer, *Forbes* magazine,
and menticned that there was a conflict of interest {4); that one
of the basses of *Forhes* magazine, Caspar Weinberger, the former
saecretary of defense, who was listed as "publisher emeritus”
(that's like a title where he's... You know what "emeritus"
means.)

CONSPIRACY NATION:
"Semi-retired" but involved.

SHERMAN SKOLNICK:

But the point is, he hinted at things that were already in my
story ["Foster, Bush, Weinberger -- And Follard” by Sherman H.
Skolnick:; see CN 5.49] and which Norman knew about. Namely, that
Weinberger and [George] Bush were involved with Vincent W.
Foster, Jr., the White House aide; that before he got into the
White House, Foster was an NSA official, and with the help of
Weinberger and Bush had released nuclear secrets to Pollard, whao
gave 'em to Israsel for monsy.

But the strange thing is that, sc far as I know, Norman has not
been fired. Although I think the raticnale hehind that is, he may
ke threatening his boss with what is known in law as a
"retaliatory discharge” case. That is, if vou get fired because
you did something that's good for the public, you can sue your
employer. So it may be they figured out it will cost them more to
defend such a lawsuit than to fire him.

=

So he continues to put storie
=5

ies on Internst condemning his
amployer {%j. He continues, ap &

ja ¢ work as the senior

iss are not puklished in
*Forbes* on the Internet, or *Media Bypass* magazine, about what
he calls "Fostergate”. And he updates some of these stories from
time to time, according to signed items by him on Internet.

Sa, I mean, is he a possible questionable quantity? It may well
he.

He seems to be a nice fellow, i

bt |
L
-
v
Q
=
u
wu
.
Q
5
Q
Q
s
ct
o
(]

phone.

CONSPIRACY NATION:

All right. And moving along to this person, Orlin Grabbe...

SHERMAN SKOLNICK:
All right. As to him, he was formeriy a professor at the ®Wharton
School of Business. (Which is suppoged tc be a distinguished

business school.) He purports to ke the directar of a

conservative think tank, called the Cato Institute. And he

purports to be an expert on bank encryption -- satellites. And he
! £ 18 different stories on

nternet, under his bypdy e#—noh‘éx(;UR‘?pSa¢,6637>()r)1f)g(g|:d.y70&f)&71§;4 Page 62
]

way! -- and are very interesting and appzar to be *correct*.
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ently is what is known in the trade as a "faucet”, which
ng apparatus on behalf of some faction that opposes

er faction in espionage. (In the espionage agencies they

ferent factions.) But [he seems ta be] a front for a

leaking faction.

i
.

[~«.tolbercantinued. . .]

R e G << Notes >o— oo e
{31 "The CIA And The Media” by Carl Bernstein. *Rolling Stone*
agazine, October 20, 1977.

{4} I, personally, have never seen the alleged articles that
Skolnick mentions. If anyone has copies of same (i.e., besides
"Fostergate"”, which I already have a copy of), please send them
to me at bigxc@prairienet.org

{5} Again, I have not seen such stories as Skolnick mentions. If
anyone has copy/copies, please e-mail them to me.

I encaourage distribution of "Conspiracy WNation."
For information on how to receive the new Conspiracy Nation
Newsletter, send an e-mail message to bigxc@prairienst.org

If you would like "Conspiracy Nation" sent to vour e-mail
address, send a message in the form "subscribe canspire My Nama"
to listproc@prairienst.org -- To cancel, send a message in the
form "unsubscribe conspice” to ilistproc@prairienst . .org

bout Whitewater, Cklahonma City hombing, stc?
et.org (Z) logon as "visitor"” {3} ge citcom

1 o5 tuum muto, et causis omnium filiorum gui pertranseunt.
peri os tuum, decerne quod justum est, et judica inopem et
pauperem. -- Liber Praverbiorum ¥X¥I: §-9

Brian Francis Redman bigxclprairienet.oryg "The Big C”

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 63
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Late: Mon, 21 Aug 95 15:12:45 CDT

From: Brian Redman <bigxc@prairienet.org>

To: Multiple recipients of list <conspire@prairienet.org>

Subject: Conspiracy Nation -- Vol. 5 Num. 24
Conspiracy Nation -- Vol. 5 Num. 84

("Quid coniuratio est?")

I spoke by phone with Mr. Skolnick on August 18, 1885. Note that
in what follows I neither necessarily agree nor disagree with
either all or parts of =ztatements made by Mr. Skolnick. Persons
mentioned are invited to send rebuttals, of reasonable length,
tor probable distribution.

—-- Brian Francis Redman, Editor-in-Chief

R S0 TR S U S TR SR S SR R T e e e R P
[--.continued...]
CONSPIRACY NATION:
&1l right, let me read to you this purported mail message that
= v
o 153

an
was forwarded to me. I don't know absolutely tha his is by
Orlin Grabbe, but it's purported to be, and I believe it iz:

w

About the RTC {[Resolution Trust Corporat ; I don't know. I
have too many good leads to follow to worrv about that part
1 Skolnick with

of it. It is possible that someone sup
disinformation, for which the basic st re of the story
was true but the names were changed to create a diversion and
confusion.

5o

SHERMAN SKOLNICK:
shat iz he talking about?

CONSPIRACY NATION:

I think he's talking about that RTC transfer of the contingency
fund.

SHEFRMAN SKOLNICK:
Wwell that's... His contenticn that it's mis-information ig
ridiculous! Why? I think I already told you.

Joseph Andreuccetti [is] a former client of John E. Gierum. And
Andreuccetti has a major claiu against the 3$58.4 wmillion RTC
contingency fund in Chicago. In the presence of his former
client, Andreuccetti (and uwyself) , John E. Gierum, in January
'94, confessed that the Clinton White House was tryving to frame
him on the transfer {6}. And that he had previouzly alzo admitted
to me that he's a cloze crony of the Rodham family from Park
Ridge {Illinois], where he has his office. He grew up with
flillary's brother. He went to law school with hiw.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 64

i1t couldn't be dis-information. ie spoke directly to the source



Lpan was 1Y Cwldlget 0L Lne hi-some-odd milliﬁﬁ dollar
cqatingency fund. Therefore, I don’ t know what Mr. Grabbe is
T 1-

+talking aoouk, that he thinks I changed the names or am a victim

is-information. I dealt directly with the one that was in
charge of 1El

CONSPIRACY NATION:

Yeah. And as a matter of fact, Sarah McClendon confirmg a lot of
what you've been sayin'. In a recent issue of *Relevance*, which
i5 a newsletter, the editor says that he has talked with Sarah
McClendon, and she -- I don't have the exact quote at hand -- but
she says, roughly, "...bank fraud, to the tune of $46-60 million
dollars, in Arkansas."” {7}. Which supports what you've been
sayin’ all along.

SHERMAN SKOLNICK:
Right. And what about the thing, that's in the court record, not
disputed, by the top [...tape runs out...]

&s you know, September 20th, *94, I got over an hour-and-a-half
interview, in the presence of Andrsuccetti, with the spokesperson
for the acting chief of the Criminal Investigation Division of
IR5, Lynette Redmer. And she *volunteered* about the 550 million
and the transfer of the money and the RTC and all that. And she
vrought up things, from her cwn knowledgs, that involve
¥hitewater. 5he's the one that brought it up, ckay? (She's a top

erview with me (or confassion -- whatever you want to
matter of court record ever since! It's never been
her or by the IRS or by anyhady {8}.

Aund because of that confessicon of an IRS aifficial, as you know, I
filed a petition, in the federal court, that a top Justice
Department official flew into Chicago aqd threatened me outside
the door of the courtroom! That's still 1 pending toa.

t

And the magistrate, judge, that was inside [the =o ouctroom] . that
just *hesard*, relating to this, is a witness. BedegP her deputy
clerk sayz that "We hear everything that's happening outside.

Move away from the door.”

i1 was threatened by a Justice Department official, right outside
the door, about the very thing that vou're asking me about.

CONSPIRACY NATION:

Yzah, okay. And Grabbe purportedly goes on to add that he's
"focusing on a single wire transfer, which is going to blow this
thing wide open. And that is the $286,000 from Vince's

to her sister-in-law.” ®hich I think he wrote about in

who
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SHERMAY SEOLNTCE:
Yeah, I readiit.

d detail. .According to Grakbbe's story and other
5heila Faster Anthony, the sister of the late
e_:ty counsel Vincent Foster, Jr., she heads up the
31r

AFOIAERBNE (URTS 13637@)EDo€tdm§’10:1051751t4 Page 65
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+And the magistrate over here in Chicago, outside whase door a
Justice Department official threatened me earlier this vear, is
now a pending appointment to be promoted as a U.S. district
judge, which is a lifetime appointment. And her appointment has
been held up. And among the reasons is my complaint about that
she allowed me to be threatened (ocutside her door) about the 54
million dollars by a Justice Department official that, by what he
said, was threatening to have me jailed! To silence me!

So there's a connection, right ketween the magistrate, Joan
Lefkow, whose appointment to the district court bench has been
held up.

We sent copies of all this to the chairman of the Senate

Judiciary Committee, Orrin Hatch. And he wrote me back that it's
being considered.

And so the ratification of her appointment 1s being held up by
the Senate Judiciary Committee. And the direct connection there:
the one that is in the nominating/selection process of federal
district judges is Foster's sister, the very one that you are
mentioning here, 1he11a Foster Anthony, who, according to Grabbe,
transierred to Foster's widow, Lisa, 5286,000. And Grabhe's
implying that there was something secret about it, or that it
riight have been illicit money-iaundering funds.

[ . to be continued. ..}

OLES P mm e

)

approximately $58.4 million, was
¥y transferred to Arkansas to ke
embezzlement of a bank down there.

{7} "Now in her eighties, McClendon, the grand dame of the
Washington press corps told your editor in mid-May that there
were sixteen sealed indictments sitting in the Arkansas District
urt, three of which indict Hillary Rodham Clinton with bank

ud to the tune of.347-6¢ million, obstruction of justice, and
0s51ibly perjury.” *Relevance* newsletter, June/July 19385. Call
-800-626-8944 to subscribe.

{8} Excerpts from "Second Amended Verified Complaint”, case No.
82 C 7048, United States District Court, Northern District of
Illinois, Eastern Division:

. That on September 20, 1994, Sherman H. Skolnick and
dl@urcettl went to the 14th floor of the building at 23¢
uth Dearborn Street, Chicage, Illinois, Internal Revenue
rvice, Criminal Investigation Division. Skolnick said he
jou nalist and wishes to speak with the Chief or acting
ief of C.I.D.

Ux r.r\ :LJ [08]
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ZA. A woman came to a door, said she speaks for the Chief,
later identifying herself as Lynette Redmer, and ushered
Skolnick and Andreuccetti to a conference room.

5 : statements to show she had
inside knowledge of Joe's fAndraugcettl s] problem. 5he
referred to a 54 orFQIA# nortetUR'EScﬂr63Rﬁ)) Pectd:i 76105714 Page 66

Resolution Trust Corpovation with Household Internaticnal,

18. She [Redmer] use
n =



poss WL LUG WS badde WL UUE o oslablelbUeLes 3 pleces of
~ritigation. Turning to Joe, she said, "Well your claim

v against the fund is mostly 32 million daollar punitive damage
claim from your DuPage matter,” which Jaoe [Andreuccetti]
disputes. She said, "The transfer (secretly) of 50 million to
Little Rock, that was Whitewater, right?"” Skolnick confirmed
that is correct. "They only needed 47 (million) down there,
what happened to the 3 millicn difference?” Confirming that
she knew from inside details that the Fresident and Firat
Lady are accused by some in R.T.C. of being implicated in the
embezzlement of 47 million dollars missing from Madison
Guaranty Savings & Loan of Little Rock. "Do vou know exactly
where in a secret trust they have the 50 million in Little
Rock?" she said to Skolnick, who said "The 3 million
difference is for so-called "transportation’ expense, that
i3, street tax."” She was aware that John E. Gierum was
implicated in said transfer and was a close crony of First
Lady Hillary.

For information on how to receive the new Conspiracy Nation
Newsletter, send an e-mail message to bigxc@prairienet.org

3

If you would like "Conspiracy Nation" sent to vour e-mail
address, send a message in the form s “ibe conspire My Name”
end a message in the
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Want to know more about Whitewater,
4 =] t prairienet.crg (2) logon

Aperi os tuum muto, et causis omnium filiorum qui pertranseunt.
Aperi o3 tuum, decerne guod justum est, et judica inopenm et

pauperen. —-- Liber Proverbiorum XXXI: §-9
Brian Francis Redman bigzc@prairienet.crg "The Big C"

.

Coming to you from Illinois -- "The Land of Skolnick”
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Of Your Hometown Newspaper

300 m Legal Notices

BID SOLICITATION

ARVAC, Inc. is soliciting sealed bids
for an illuminated 70’ sign for the Ozark
Crafts & Marketplace in Ozark, Arkansas.
Specification sheets may be picked up at
the ARYAC Office, 613 N. 5th St.,
Dardanelle, AR. Bids will be accepted
through close of business at 4:30 p.m. on
Oct. 6, 1995. ARVAC, Inc. reserves the
right to reject any or all bids. ARVAC, Inc.
is an Equal Opportunity Employer. For
additional information contact: Ed
Paladino at 501- 229-4861.

Publish: 09/28/95

NOTICE OF QUIET
TITLE ACTION

In the Chancery Court of Polk County,
Arkansas.

Connie D. Gibbs formerly Connie D.
Boehler, Plaintiff.

VS.

R.N. Ladouceur, Evelyn A. Ladouceur
and Selma P. Ladouceur, their heirs and
assigns, and any and all other persons
who might or could claim an interest in
the real estate described herein,
Defendants.

Docket No. E-95-330

Notice is hereby given that a Petition
has been filed in the office of the
Chancery Clerk of Polk County,
Arkansas, to quiet and confirm title in and
to the following described property in
Polk County, Arkansas:

The South one-half (S1/2) of the
Southeast Quarter (SE1/4) of the
Northeast Quarter (NE1/4) of the
Northwest Quarter (NW1/4) of Section
Four (4), Township T (2) South,
Range Thirty (30) West, Polk County,
Arkansas.

SUBJECT to any public utility or

roadway easements which may now °

exist.

Any person claiming any title or
interest of any kind to said property is
hereby notified to appear herein on or
before the first date the court meets after
this notice has been on file for a period of
thirty (30) days and to show cause why
title to this property should not be quieted
and confirmed in Connie D. Gi

WITNESS my hand and’seal of the
Court this 15th day of September, 1995.

Linda Jones, Chancery Clerk.

By: Janet Davis, Deputy.

Publish: 09/21/95, 09/28/95, 10/05/95
& 10/12/95

WARNING ORDER
In the Chancery Court of Polk County,
Arkansas.
Connie D. Gibbs (formerly) Connie D.
Boehler, Plaintiff.
VS..

~==* it pays!

FOIA # none (URTS 16370) D&eld: 70105714 Page 69

R.N. Ladouceur, Evelyn A. Ladouceur
and Selma P. Ladouceur, their heirs and
assigns, and any and all other persons
who might or could claim an interest in
the real estate described herein.
Defendants.

Docket No. E-95-330.

The above named Defendants are
warned to appear in the Chancery Court
of Polk County, Arkansas, within Thirty
(30) days, and to answer the Complaint
of the Plaintiff filed therein, and upon
their failure to do so, said Complaint will
be taken as confessed.

WITNESS my hand and official seal
on this 15th day of September, 1995.

Linda Jones, Chancery Clerk.

By: Janet Davis, Deputy.

Publish: 09/21/95, 09/28/95,10/05/95
& 10/12/95 : i

VIS VNI dHL

Many happy
returns.

Give the gift that gives back
more than you’ve given. For as
little as $25, you can give a piece
of America to someone you care
about. Ask your banker for a gift
certificate upon purchase.

BERSUNCS

A public service of this newspaper

CHILDREN
SHOULD
BE SEEN

...NOT HURT.







ABSTRACT OF TIPLER T

ALL THAT PART OF SOUTH HALF OF SOUTH HALF OF

SOUTH HALF OF SOUTHWEST QUARTER OF SECTION THIRTY-

ONE IN TOWNSHIP TWO SOUTH OF RANGE THIRTY-ONE WEST,
POLK COUNTY, AKRNASAS, LYING EAST OF THE KANSAS CITY
SOUTH RATLROAD RIGHT-0OF-WAY AND SUBJECT TO OLD HIGHWAY
# 71 RIGHT-OF-WAY. SUBJECT TO ANY PUBLIC UTILITY OR
OTHER ROADWAY THAT MAY NOW EXIST; SUBJECT TO A PRIOR
RESERVATION OF 3/4TH OF ALL 0IL, GAS AND MINERAL
RIGHT AS SHOWN IN WARRANTY DEED RECORDED IN BOOK 85
AT PAGES 501-02,

FOJ& # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 71



United States of America, by the pre- [

sident

= o

Henry P. Coffman

Grantors

Grantee

i e
No. 4 Abst. No.

Instrument Patent

Consideration, $ Homestead Certificate

Dated September 10, 1893
Recorded August 11, 1925
Book y1  Page 611

Acknowledgement Regular

Dower and Homestead- -~ —

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

% of SW} of Section 31, Township 2 South Range 31 West.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 72



G.W. Taylor and Mollie A. Taylor, his [

wife

“TO

Hiram Gann

Grantors

Grantee

No. Abst. No.

Instrument Mortgage

Consideration, $ See below*

Dated October 10, 1888
Recorded October 10’ 1888
Book Mtg. G Page 640

Acknowledgement  Regular

Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

SWi of SWi of Section 31, Township 2 South Range 31 West, and other lands.

*Consideration: $350.00 evidenced by 1 note of even date bearing interest and payable

as specified therein. Said note due 10/10/1890.

Marginal Notation: The note herein described having been paid, the lien thereby
created is satisfied in full, this 16th day of March, 1911,

Attest: H.J. Green, Clerk

N.BC Gann.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 73 L
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JIH.
man;
S.A.

Kansas City Gulf and Pittsburg Rail-
road Company

Coffman; L.E. Coffman; M.V. Coff-{
I.J. Coffman; M.M. Coffman; and
Coffman

Grantors
-TO — <

Grantee

‘No.

G0

Abst. No.

Instrument Railroad right-of-way Deed

Consideration, $ 200,00

Dated August 26, 1896

Recorded
Right-of-way
Book

July 18, 1931

10 Page 26

Acknowledgement

Regular

Dower and Homestead = i

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

Gives and grants a 100 foot strip of land over and across the

SWr of SWX of Section 31, Township 2 South Range 31 West.

o\

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 74



John H, Coffman and Sarah A, Coffman,

his wife

~T0—

William 0. Coffman

Grantors

Grantee

No. ' 4 Abst. No.

Instrument Warranty Deed

Consideration, $ 1.00

Dated June 22, 1912
Recorded July 27, 1912
Book 17 Page 551

Acknowledgement Regular

Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All of right, title and interest in and to

St of SW} of Section 31, Township 2 South Range 31 West.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 75



James W, Howard and Ozie Howard, his
wife

Grantors
o

William 0., Coffman

Grantee

No. &  Abst. No.

Instrument Warranty Deed

Consideration, $ 50.00

Dated July 1, 1912
Recorded July 27, 1912
Book 18 Page 551

Acknowledgement  Regular

Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All of our right, title and interest in and to

S% of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West, containing 95.92

acres,

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 76



N.G. Harwell and Mary
wife

7O =

William 0., Coffman

Harwell, his

Grantors

Grantee

No. Abst. No.

Instrument Warranty Deed

Consideration, $ 50,00

Dated July 4, 1912
Recorded July 27, 1912
Book 18 Page 552

Acknowledgement Regular

Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All of our right, title and interest in and to

% of SWi of Section 31, Township 2 South Range 31 West.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 77



Lafaett Howard and ILumda Howard, his
wife

Grantors
<JO =

William 0., Coffman

Grantee

No. Abst. No.

Instrument Warranty Deed

Consideration, $ 50.00

Dated July 4, 1912
Recorded July 27, 1912
Book 18 Page 553

Acknowledgement  Regular

Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All of our right, title and interest in and to

S% of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West, containing

95.92 acres.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 78



Morgan Coffman and Nana Coffman, his
wife

Grantors
=10 —

William 0.Coffman

Grantee

No. Abst. No.

Instrument Warranty Deed

Consideration, $ 50.00

Dated ‘July 26, 1912
Recorded September 2, 1912
Book 37 Page 281

Acknowledgement  Regular

Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All of our right, title and interest in and to

1 of SWi of Section 31, Township 2 South Range 31 West, containing

95.92 acres.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 79



Olen Howard & Mattie Howard, his wife; MinorHow~
ard & Helen Howard, his wife; Walter Howard and
Lucile Howard, his wife; and Florence Clemmons,
sole and only heirs of Idumea Howard, decease,

who was a daughter and one of the 9 heirs of H.

P.Coffman, deceased.

-TO —

W.0., Coffman

No. Abst. No.

Instrument Warranty Deed

Consideration, $ 100.00

Dated February 2, 1925
Recorded March 24, 1925
Book 41 Page 533

Acknowledgement Regular

Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All of our undivided 1/9th interest in and to

Si of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 80



R.S. Coffman and Fannie Coffman, his
wife; and Sallie Green, in her own
right

Grantors
“JO=

William 0. Coffman

Grantee

No. .E‘-U Abst. No.

Instrument Warranty Deed

Consideration, $ 40.00

Dated March 31, 1917
Recorded July 26, 1921
Book 37 Page 282

Acknowledgement Regular

Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All of our undivided shares and interest as heirs of H.P. Coffman, Deceased,

in and to

5% of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 81
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AEFPIDAYVIT

STATE OF ARKANSAS {
COUNTY OF POLK |

William O, Coffman, of Mena, Arkansas, of lawful age, being first duly sworn
on oath states:
That he is a son of one of the heirs at law of Henry P. Coffman, deceased,
who died intestate at Polk County, Arkansas on or about the 13th day of April,
1892 and left surviving him as his sole and only heirs at law the following
named persons and none other:
Morgan Coffman; John H. Coffman, Ozie Howard (formerly Ozie Coffman), Mary
Harwell (formerly Mary Coffman), Luda Howard (formerly Luda Coffman), R.S.
Coffman, Sallie Green (formerly Sallie Coffman), Iduma Howard, and the aff-
iant, W.0. Coffman.
All adults and the said Iduma Howard (formerly Iduma Coffman) died intestate
at Polk County, Arkansas, on or about the 10th day of August, 1908, and left
surviving her the following named children as her sole and only heirs at law:
Olen Howard, Walter Howard, Minor Howard, and Florence (Howard) Clemmons.
That the said H.P. Coffman left no debts or funeral expenses that have not been
settled and paid off in full; and the said Iduma Howard left no debts or funer-
al expenses which have not been fully paid.

W.0. Coffman

Subscribed and sworn to before me this 22nd day of August, 1925,

SEAL W.N. Martin,
My Comm. Exp. 1/4/28 Notary Public.

Abstracter's Note: The foregoing affidavit was taken from the original instrument which
is not at matter of record.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 82 R % ¢
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No. Abst. No.

William O, Coffman and Lettie Coffman,r Instrument Mortgage
his wife
Consideration, $ See below*

Dated March 1, 1926
Grantors Recorded March 6, 1927
-TO - <
Book Mtg. Z Page 205
Acknowledgement Regular
John A. Guthrie Mortgage Co.
Grantee Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

St of SWi of Section 31, Township 2 South Range 31 West, containing
90 acres, more or less.

¥Consideration: $600,00 evidenced by 1 note of even date bearing interest and payable
as specified therein. Said note due 10 years after date.

Marginal Notation: For Assignment, See A-1 at page 10.

Marginal Notation: TFor Release, See Mtg. A-1 at page 430

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 85



No. Abst. No.
John A. Guthrie Mortgage Co., by John [ Instrument Assignment of Mortgage
A. Guthrie, Pres., and Oran C. Yoes,
Secty. Consideration, $ 1,00
| Dated March 10, 1926
Grantors Recorded April 15, 1926
-TO— <
Book A-1 Page 10
Acknowledgement Regular
The Central Life Insurance Co.
Grantee Dower and Homestead - -

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

Assigns, sets over and transfers all right, title and interest in and to
a certain mortgage in favor of grantor herein and recorded in Mtg. Record
"Z" at page 205 and secured by

1 of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West, containing
90 acres, more or less.

Marginal Notation: For Release, See Mtg. A-1 at page 430,

io

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 86
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No. Abst. No.

The Central Life Insurance Co., by C.D.] Instrument Release Deed
Sample, V-P., and D, Sharpe, Secty.
Consideration, $ Full payment

Dated December 2, 1935
Grantors Recorded December 20, 1935
~19— 1 Book A-1 Page 430
Acknowledgement Regular

John A, Guthrie Mortgage Co.

Grantee L Dower and Homestead - - -

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

Releases all indebtedness mentioned in a certain mortgage dated 3/1/26 and
recorded in Mtg. Record "Z" at page 205 and later assigned to grantors herein
and secured by

1 of SWL of Section 31, Township 2 South Range 31 West.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 87



No. 17‘ Abst. No.

W.0. Coffman and Lettie Coffman, his [ Instrument Second Mortgage
wife
Consideration, $ See below*

Dated March 1, 1926

Grantors Recorded March 6, 1926

-To - Y Book Mtg. Z Page 206

Acknowledgement Regular

John A. Guthrie Mortgage Co.

Grantee L Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

1 of SWL of Section 31, Township 2 South Range 31 West.
*Consideration: $234.00 evidenced by 10 promissory notes of even date bearing interest

and payable as specified therein. Last note due 12/1/26,

Marginal Notation: The note herein described having been paid in full, this instrument

is hereby released and the lien thereby created discharged this 20th day of
September, 1933,

Attest: Bessie Blanton, Clerk Wm, 0, Coffman

17
FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 88



No. 18 Abst. No.

John A. Guthrie Mortgage Co., by John ([ Instrument Release Deed
A. Guthrie, Pres., and attested by the
Secretary Consideration, §  Full payment
' Dated March 10, 1926
Grantors Recorded September 19, 1933
-TO — ]
Book A-1 Page 356

Acknowledgement Regular
William 0. Coffman

Grantee Dower and Homestead - -

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

Releases all indebtedness mentioned in a certain mortgage dated 3/1/26 and
recorded in Mtg. Record "Z" at page 206 and secured by

S% of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West, containing 90
acres, more or less,

i8

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 89
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No. Abst. No.

W.0.Coffman and Lettie Coffman, his [ Instrument Warranty Deed
wife
Consideration, $ See below*

Dated September 1, 1933
Grantors Recorded September 1, 1935
-TO —
Y Book 52 Page 174

Acknowledgement  Regular
R.T. Huffhines and Pauline Huffhines,
his wife

Grantee Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

St of SWX of Section 31, Township 2 South Range 31 West.

*Consideration: $1350,00 as follows: $750.00 cash and the assumtion of a $600,00
mortgage in favor of John A. Guthrie Mortgage Co. and assigned to The
Central Life Insurance Co.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 90
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No. "C'U Abst. No.

R.T. Huffhines and Pauline Huffines, [ Instrument Warranty Deed
his wife
Consideration, $ 10.00

Dated May 10, 1943
Grantors Recorded May 13,1943
=T10= 1 Book 65 Page 3

Acknowledgement  Regular
Mr and Mrs. L.W. Gillespie

Grantee L Dower and Homestead Released
Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

A1l of S3 of SW} of Section 31, Township 2 South Range 31 West, containing
90 acres, more or less,

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 91



No. ‘1 Abst. No.

L.W. Gillespie and Letha A, Gillespie| Instrument Warranty Deed
his wife
Consideration, $ 800.00

Dated January 16, 1948
Grantors Recorded February 12, 1948
-TO - N
Book 75 Page 350

Acknowledgement  Regular
C.C. Crowell and Loraine H. Crowell

Grantee Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All that part of Si of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West,

lying east of the K.C.S. Ry. right-of-way, containing 60 acres, more or less;

subject to 0ld 71 Highway right-of-way.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 92
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STATE OF ARKANSAS |

COUNTY OF POLK }

We, Mrs., L.W. Gillespie and Mrs. Hallie Gandy, do hereby state that we
were present on this date when L.W. Gillespie executed a deed to Cecil

C. Crowell and Loraine H. Crowell to

All that part of S of SWi of Section 31, Township 2 South Range 31 West
lying east of the K.C.S. Railroad Right-of-way, containing 60 acres,
more or less; also subject to the 0ld Highway 71 right-of-way, Polk Co.,Ark.,

And that the said L.W. Gillespie was of sound mind and knew perfectly well

what he was doing and executed the deed of his own free will and accord.

Mrs. L.W. Gillespie
Mrs, Hallie Gandy.
Subscribed and sworn to before me on this 20th day of Janmary, 1948.
Sld Aileen Dodd
My Comm. Exp. 6/22/48 NOTARY PUBLIC.

Abstracter's Note: This instrument taken from the original affidavit which is not a
matter of record.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 93



AFFIDAVIT 24

STATE OF ARKANSAS 0
COUNTY OF POLK |

I, Letha Gillispie, hereby state that I am the wife of L.W. Gillispie
and that I am the identical person who signed a deed as Leth Gillispie
to C.C. Crowell.,

The party from whom we bought the land made the deed to Mr. & Mrs. L.W.
Gilispie and I am the Mrs., L.W. Gillispie named in that deed.

Letha Gillespie

Subscribed and sworn to before me on this the 7th day of February, 1948,

SEAL Aileen Dodd
My Comm. Exp. 6/22/48 Notary Public

Abstracter's Note: This instrument taken from the original affidavit which is not
a matter of record.

<3
FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 94 )



Sallie Coffman Green |

-TO —

Grantors

C.C. Crowell and Loraine H, Crowell,

husband and wife.

Grantee

4

No. Abst. No.

Instrument Quitclaim Deed
Consideration, $ 1.00
Dated August 26, 1952

Recorded August 28, 1952

Book 82 Page 497

Acknowledgement  Regular

Dower and Homestead = = —

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All that part of S} of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West,
lying east of the Kansas City Southern Railroad right-of-way, containing

60 acres, more or less, and subject to the right-of-way of 01d U.S.Hwy. 71.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 95



AFFPIDAVIT
STATE OF ARXANSAS Qs

COUNTY OF POLX i

Ccmes Nabors Shaw, and after having been sworn, states as follows:

That he is a resident of Polk County, Arkansas, and over the age of twenty-

A T e g e o g e e

one years end the following facts are stated frem his personal knowledge.

That ke is acquainted with Mr. and Mrs. Crowell, who ore the owners of cer-

tain property in Section 31, Township 2 South Range 31 West, and that to his
Inowledge Mr. Crowell does business by uvsing the name C.C. Crowell or Cecil

C. Crowell. That C.C. Crowell is married and that his wife's name is Loraine

II. Crovell and that C,C.Crowell and Cecil C. Crowell are one and the same person,
WITNESS my hand ard seal on this 23%rd day of August, 1952,

__Nabors Shaw /q/
jiabors Shaw

- Subscribed and sworn to before me, a Notary Puglic on this 23rd day of
Looast, 1952,
SPAL W.G. Spencer

i W.G. SPENCLR, -
My Cotent, Totp 7/2/56 Notary Public.

\bstracter's Note: This instrument teken from the original affidavit which is not a B
ratter of record. E

X

g
Flos }
25
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No. : Abst. No.

Cecil C. Crowell and Loraine Crowell, [ Instrument Mortgage
husband and wife
Consideration, $ See below*

Dated Sepgember 30, 1954
Grantors Recorded October 21, 1954
-TO —~ <
Book A-14 Page 233-34

Acknowledgement Regular
The Federal Land Bank of St. Louis

Grantee Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All that part of S of SWL of Section 31, Township 2 South Range 31 West,
lying east of the Kansas City Southern Railroad right-of-way and also sub-
ject to 01d Highway 71 right of way; also, subject to all public and private
roads or easements as now located; and other lands.

*Consideration: $1800.00 evidenced by 1 promissory note of even date bearing 4% interest
payable in installments over an amortization period ending 12/1/74.

For Release, See Mtg., A-7 at page 456-57.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105714 Page 97



Federal Land Bank of St. Louis, by Wm. [

Dickison, V-~P,, and Grace Shortal,
Secty

Grantors
-TO —

Cecil C, Crowell and Loraine Crowell,
husband and wife

Grantee

No. Abst. No.

Instrument Release Deed

Consideration, $§  Full payment
Dated August 31, 1955
Recorded September 27, 1955
Book A-7 Page 456-67

Acknowledgement Regular

Dower and Homestead - -

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

Releases all indebtedness mentioned in a certain mortgage dated 9/30/5% and
recorded 10/21/54 in Mrg. Record A-14 at pages 233-34 & secured by

All that part of S} of SW} of Section 31, Township 2 South Range 31 West, ly-
ing east of the K.C.S. RR Right-of-way and also subject to 0ld Highway 71 right-
of-way; also, subject to all public and private roads or easements as now locat-

ed; and other lands,

<'¢
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No. za Abst. No.

Cecil C. Crowell and Loraine Crowell, [ Instrument Warranty Deed
his wife
Consideration, $ 18,500.00

Dated August 23, 1955

Grantors Recorded
-TO — b,

August 26, 1955
Book 85 Page a501-02

Acknowledgement Regular

Raymond Eldrenkamp and Ruth Eldrenkamp,
husband and wife

Grantee Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All that part of S} of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West,
lying east of the K.C.S. RR right-of-way; also subject to old Hwy. # 71
right-of-way and subjec to all public and private roads or easement as now
located; and other lands.

(Grantors herein reserve and retain 3/4th of the undivided oil, gas and mineral
rights in and to the lands).
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P
No. ‘za Abst. No.

Raymond Eldrenkamp and Ruth Eldrenkamp|, Instrument Mortgage
his wife
Consideration, $ See below*

Dated August 23, 1955
Grantors Recorded August 26, 1955

-70—
. ﬁ Book A-15 Page 583

Acknowledgement Regular
Union Bank of Mena, Ark,

Grantee Dower and Homestead Released

Conveys the foliowing described lands in Polk County, Arkansas:

All that part of S—%— of SW; of Section 31, Township 2 South Range 31 West, ly-
ing east of the Kansas City Southern Railroad right-of-way and also subject to
01d Hwy. 71 right-ofway; also subject to any public utility or public or priv-
at roads or easements as now located; and other lands.

*Consideration: $10,000.00 evidenced by 1 promissory note of even date bearing 6% interest
per annum from date until paid. Said note payable $2000.00 per year and interest
payable semi-annually. Note due 8/23/60.

Marginal Notation: The note herein described having been paid in full, this instrument
is hereby released and the lien thereby created discharged this 25th day of Oct—
ober, 1960,
Attest: Helen Thomas, Clerk Union Bank of Mena, Ark,, by
Bill L. Wood, V-P., by order
of the Board of Directors.

<9
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No. Abst. No.

Raymond Eldrenkamp and Ruth Eldrenkamp: Instrument Warranty Deed
husband and wife

Consideration, $ 10,00 & other considerations

Dated May 17, 1965
Grantors Recorded November 9, 1965
-TO-— <
Book 99 Page 363~64

Acknowledgement Regular
Chester A, Smith and Peggy Smith, hus-
band and wife

Grantee Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All that part of Si of SW} of Section 31, Township 2 South Range 31 West,
lying east of the K.C.S. Railroad right-of-way and subject to 0ld Hwy. 71
right-of-way; also subject to all public and private road or easements as
now located; LESS & EXCEPT an undivided 3/4th of all oil, gas and mineral
rights in and to said lands; said reservation being expressly reserved by
grantors in a certain deed as shown in Book 85 at page 501-02,
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No. ol Abst. No.

Chester A, Smith and Peggy Smith, hus-{ Instrument Warranty Deed
band and wife

Consideration, $ 10,00 & other considerations

Dated June 7, 1965
Grantors Recorded November 9, 1965
-TO— <
Book 99 Page 364-65

Acknowledgement Regular
Glenn E. Saunders and Glenda ¥. Saund-

ers, husband and wife

Grantee Dower and Homestead - -

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All that part of S} of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West,
lying east of K.C.S. Railroad right-of-way and also subject to 0ld Highwy
71 right-of-way; also subject to all public and private roads or easements

as now located, LESS & EXCEPT an undivided 1/4th of all oil, gas and mineral rights
in and to said lands.,
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Glen Saunders and Glenda Saunders,
husband and wife

Grantors

-TO ~

H.H. Hartline and Cora Lou Hartline,

husband and wife

Grantee

<

3

No. Abst. No.

Instrument Warranty Deed

Consideration, $

19,000.00

Dated November 8, 1965
Recorded November 9, 1965
Book 99 Page 365-66
Acknowledgement  Regular

Dower and Homestead =~ - -

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All that part of St of SW} of Section 31, Township 2 South Range 31 West,
lying east of the K.C.S. Railroad right-of-way; also subject to old Hwy.
71 right-of-way; also, subject to all public and private roads or easements.
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No. tg*i Abst. No.

H.H, Hartline and Cora Lou Hartline, ( Instrument Mortgage
his wife
Consideration, $ See below*

Dated November 10, 1966
Grantors Recorded November 17, 1966
-T0 — <
Book A-24  Page 412

Acknowledgement Regular
Union Bank of Mena, Ark,

Grantee Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

Part of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West, described as follows:
Beginning at a point 376 feet west of the southeast corner of SEX of SWi; thence
north 2640 feet; thence west 944 feet; thence south 592 feet; thence west 660
feet; thence south 728 feet to the south line of NW} of SW}; thence continuing
south along east right-of-way line of K.C.S. RR to the south boundary lineof
Section 31; thence east to the point of beginning; containing 80 acres, more

or less,

*Consideration: $9,005.00 evidenced by 1 promissory note of even date bearing 7% interest
per annum., This note payable $450,00 quarter plus interest. Due 11/--/71.

Marginal Notation: The note herein described having been paid in full, this instrument
is hereby released and the lien thereby created discharged this 20th day of
February, 1969,
Attest: Frances Garrett, Clerk Union Bank of Mena, Ark., by
Bill L. Wood, Exec.V-P., by
order of the Board of Directors.
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No. 4 Abst. No.
H.H., Hartline and Cora Lou Hartline, (" Instrument Warranty Deed with Lien
husband and wife
Consideration, $ See below*
Dated February 19, 1969
Grantors Recorded February 19, 1969
-TO — ﬁ
Book 109 Page 454-55

Acknowledgement Regular
Belvin D. Crider and Sarah JoAnn Cridex,
husband and wife

Grantee Dower and Homestead - - -

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All that part of S} of SW} of Section 31, Township 2 South Range 31 West, lying
east of the K.C.S. Railroad right-of-way and subject to 0ld Highway 71 right—of-
way. Subject to a prior reservation of 3/k of oil, gas and mineral rights.

*Consideration: $38,500.00 as follows: $15,000.00 cash and $23,500.00 evidenced by a vendor's
lien bearing 7% interest per annum from 3/3/69 and payable in quarterly installments
of $392.00 each plus accrued interest and with the lst of said quarterly installments
due on or before 6/3/69 and quarterly thereafter until the entire balance of princip-
al and interest is paid in full,

Marginal Notation: For Release, See Mig. A-38 at pages 377-78.
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No. Abst. No.
H.H. Hartline and Cora Lou Hartline, [ Instrument Release Deed
husband and wife
Consideration, $ Full payment
Dated March 13, 173
Grantors Recorded March 22, 1973
-TO— <
Book A-38 Page  377-78
Acknowledgement Regular
Belvin D. Crider and Sarah JoAnn Crider,
husband and wife
Grantee L Dower and Homestead - -

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

Releases all indebtedness mentioned in a certain Warranty Deed with Lien

dated 2/19/69 and recorded in Deed Record Book 109 at pages 45455 and
secured by

All that part of S} of SWL of Section 31, Township 2 South Range 31 West, lying

east of K.C.S. Railroad right-of-way and also subject to 0ld Hwy. 71 right-of-way;
and other lands.
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Belvin D, Crider and Sarah JoAnn Cride

husband and wife

~-TO —

The Federal Land Bank of St. Louis,Mo.

o

36

No. Abst. No.

Instrument Mortgage

Consideration, $ See below*

Dated February 28, 1973
Recorded March 21, 1973
Book A-39 Page  605-06

Acknowledgement Regular

Dower and Homestead Released

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

All that part of S} of SWL of Section 31, Township 2 South Range 31 West,
lying east of the K.C.S. Railroad right-of-way and also subject to 01d Hwy.

$ 71 right-of-way; Subject to an undivided 3/4th interest in all the oil,

gas and mineral rights; subject to all public and private roads and easements;

and other lands.,

*Consideration: $21,000,00 evidenced by 1 note of even date bearing interest and payable
as specified therein. Said note payable on an amortization period enting 3/1/1993.

For Release, See Mtg. A-45 at pages 627-28,

36
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Federal Land Bank of St. Louis, by

James Co Fulkerson and Stanley D. Sajt

ban, Secty.

Grantors

-TO — <

Belvin D, Crider and Sarah JoAnn Cridez
busband and wife

Grantee

37

No. Abst. No.

Instrument Release Deed

Consideration, $ Full payment

Dated January 14, 1976
Recorded January 20, 1976
Book A-L45Page 627-28

Acknowledgement  Regular

Dower and Homestead - - -

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

Releases all indebtedness mentioned in a certain mortgage dated 1/28/73
and recorded in Mtg. Record A-39 at pages 605-06 of the mortgate records

of Polk County, Arkansas,
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Belvin D. Crider and Sarah JoAnn Crider|,

husband and wife

Grantors

-TO — <

The Federal Land Bank of St.Louis, Mo.

Grantee

No. 38 Abst. No.

Instrument Mortgage

Consideration, $ See below*

Dated December 22, 1975
Recorded December 30, 1975
Book A-47 Page 557-58

Acknowledgement Regular

Dower and Homestead Rzleased

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

A1l that part of S} of SW: of Section 31, Township 2 South Range 31 West,

lying east of the K.C.S. RR right-of-way and also subject to 0ld Hwy. # 71
right-of-way; subject to all public and private roads and easements; also,

an undivided 3/4th interest in the oil, gas and mineral rights; and other lands.

*Consideration: $27,700.00 evidenced by 1 promissory note of even date bearing interest and
payable according to the tenor of said note. Said note due, unless sooner paid,

3/1/1996.

For Release, See A-63 at pgs. 355-56.

38
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The Federal Land Bank of St.Louis, by[

Brent D. Brandvold, V-P., and
Stanley D, Sajban, Secty.

Grantors

«TO — <

Belvin D. Crider and Sarah JoAnn Cridex

husband and wife

Grantee

No. 33 Abst. No.

Instrument Release Deed

Consideration, $ Full payment

Dated April 16, 19—-
Recorded April 21, 1981
Book A-63 Page 355-56

Acknowledgement Regular on 4/16/81

Dower and Homestead - e

Conveys the following described lands in Polk County, Arkansas:

Releases all indebtedness mentioned in a certain mortgage dated 1/22/75
and recorded in Mtg. Record A-47 at pages 557-58 of the mortgage records

of Polk County, Arkansas,
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- MENA TITLE COMPANY

MENA, ARKANSAS

CERTIFICATE

STATE OF ARKANSAS,
sS
COUNTY OF POLK

for use in passing on the title to the premises covered thereby, from Page No. S to Page No. .39,

inclusive, is a correct abstract of title to the land described in the Caption thereof. That said abstract cor-
rectly shows all matters affecting or related to the said title which are of record or on file in said County,
including conveyances, deeds, trust deeds, land contracts, incumbrances, mortgages (satisfied or unsatisfied),
mechanic’s and other liens, attachments, notices of levy of execution, unsatisfied judgments in United States
and Siate courts for ten years last past, suits pending, tax sales, tax deeds, probate proceedings, special pro-
ceedings, transcripts of judgments from the United States and State courts, bankruptcy proceedings by or

against (owner of record) ..._Belvin D, Crider and Sarah JoAnn Crider, husband and wife

or any party, who within three years last past has been an owner of record of said land; that all taxes and

special assessments for the year 1980 and all prior years are paid in full, in the amount of
$32,84,

All that part of S} of S1 of S1 of SW: of Section 31 in Township 2 South
Range 31 West, lying east of the Kansas City Southern Railroad right-of-way
and subject to 0ld Highway No. 71 right-of-way, as same is now located; all
in Polk County, Arkansas. Also, subject to any public utility or other road-
way; also, subject to a prior reservation of 3/4th of all oil, gas and minerals
as shown in Warranty Deed recorded in Book 85 at pages 501-02,

MENA TITLE COMPANY

o SO Olagiton Spe
FOIA # none (URTS 16370) Docld? 70105714p Ag&HPRATON. QR Abstractor.



OCcCT— 2-95 MON 11:33 P.B81

IAI ]J 4

Glen Lennox

H(l 1201-F Raleigh Road (S819) 9334302
Chapel Hill, NC 27514 FAX (919) 9294860
INCORPORATED ¢
7
Facsimile Cover Sheet z! /
Date_August B, 1994 / '
This Transmissionis __ "~ pages, including this cover letter. 777/77 7
Transmitted To: 'Z
3
Name: Kenneth W. Starr 7/
Company: _Kirkland & Ellis '_W
FAX No: 202 - 879-5200

: g Phone No:
e lo
Message: 7 5/

Attention Recelver:

Please notify the individual identified above that his/her FAX Transmition has
been received. If you did not receive the entire transmition, please call us at
(919) 933-4302 as soon as possible. Thank you. :

Transmitted From

Maitie: Nelson J. Baker, Esq.

Company:

Phone No:
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* Foster was not the only high-level
U.S, official with a Swiss account, Several 10/01/95
hundred other accounts have becn identi-
fied by an NSA-CIA computer “swat”
teamn called the Fifth Column, armed with

* Foster, for many years, had been a
behind-the-scenes handler on behalf of
Arkansas billionaire Jackson Stephens
for a Little Rock bank data-processing
company called Systematics (now Alltel

* Foster had a Swiss bank account,
Actually, he had several. Foster also was
making curous, periodic one-day forays
to Geneva. Just before he died, his coded
account for the Israeli money had $2.73

Mmillion in it. T o il Cr_a.y Ml i Information Services). Systernatics was

not only “laundering” covert money for

TO: ALL . - ; the intelligence community, but was
. The idca behind posting that account 8¢ 4 )

FROM: NELSON BAKER number on the Internet, apparently, was' 2150 deeply involved in a massive bank-

SUBJECT: MELLON TO BE EXHUMED spying effort by our government dubbed,
“Follow the money.” That bank-surveil-
Pittsburgh Tribune-Review reporter Christopher Ruddy maybe lance program, considered by former CIA
protecting Mellon Bank the owner of the paper he works for . Director William Casey to be the crowning
achievement of his long career, has given
James R. Norman has written that "four days before Vince us mountains of data on world money
Foster died, a wire transfer of more than $286,000 was madefo™s:. .
from an account at Mellon Bank to Foster's wife", , = Foster was probably not the only
beneficiary of those funds. Also under
Ruddy refuses to write about the surveillance cameras on suspicion for espionage was the presi-
Chain Bridge Road that borders Fort Marcy Park. Ruddy also dent's wife, Hillary Rodham Clinton, who
refuses to report that the Mellon's (want V.F. exhumed) own May have been providing Foster with the
nearby Rokeby Farm. Who dumped Vince Foster next to CIA HQ? Sensitive binders from the super-secret

ceee Sincerely, Nelson J. Baker, Yale Law '88 Nation-al Seclurity Agf:ncy that Foster si
executive assistant tesgl.ﬁ'ed he had.

DISPATCHES

to spook the owner of that Swiss account

Vol. 3, No. 17 A News Publication of the Western Journalism £enter September 18, 1995
’ 4

Did Foster’s neck suffer trauma?

By Christopher Ruddy self-inflicted gunshot wound.

But photographic evidence unavailable
to Fiske’s pathology team may have led
them to a different conclusion.

Rodriguez and other prosecutors re-
viewed the original Polaroids never used
by the Fiske investigation. These originals
were enhanced by a specialized lab outside
the FBI.

One enhanced Polaroid showed what
“appears to be a wound, puncture or other
trauma” to the right side of Foster’s neck,
the source said.

Two emergency rescue workers, rained
in the identification of wounds and other

.. trauma, said the neck appeared 10 have
suffered trauma when they first arrived on
the scene,
A Fairfax County EMS technician, Ri-
chard Arthur, who was present on the night
of Foster's death told the FBI last year that
Associate Independent Counsel Miquel “he noted what appeared to be a small
Rodriguez resigned from Starr’s staff after i 2 caliber bullet hole in Foster’s neck on the
he was thwarted in his efforts to investigate ® Neck Trauma right side just under the jaw line about
such inconsistencies. The only wounds on Foster’s body, ac- ha!fw‘ay between the ear and the tip of the

In addition to the scveral dozen incon- cordirag- to official accounts, were an en chin,” Arthur has told the same story to

sistencies, here are sonROENIGFRiFFAE- (U RBEdio Biy DjuBlaed eh: i biAEy PABE S1i3stigators.

lems Rodriguez turned up: the back of his head — consistent with a contirmued on page 7

© Copyright 1995

Editor’s note: This special investiga-
tive report by Christopher Ruddy was pre-
pared and distributed with the cooperation
of the Western Journalism Center and the
Pitsburgh Tribune-Review,

Independent Counsel Kenneth Starr’s
probe into the death of Vincent Foster has
turned up some unsettling discrepancies in
the case — including strong evidence that
the White House aide may have suffered
trauma or a wound to his neck.

“Freak things can happen in violent
death,” explains Yincent Scalise, a former
New York City homicide detective. “But
the laws of nature cannot be suspended and
inconsistencics don'trange into the dozens
as in this case.”
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FOR IMMEDIATE RELEASE
October 24, 1995

For More Info Contact: Anne Dunne
410-576-0900

Press Conference Tomorrovw To Discuss Foster "Suicide” Note

A panel of noted forensic experts will discuss their
findings after examining a torn note that was said to have
been written by the late Vincent W. Foster.

James Davidson, Editor of Strategic Investment newsletter,
one of the world's largest circulating financial
newsletters, will introduce forensic experts who have
examined a note gaid to have been found in Foster's
briefcase almost a week after his death in July of 1993. The
experts will also discuss the handling of the note by
federal authorities after it was found.

The press will be provided copies of the expert's findings,

the torn note, and a set of known writings of the late
Vvincent Foster.

Date: Wednesday, October 25, 1995
Time: 10AM Sharp
Place: Willard Hotel(Crystal Room)

14th Street & Pennsylvania Avenue
Hotel phone 202-628-9100

A question and answer session will follow the presentations
of the panel.
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'Foster mystery: a’key Witn

2 rafy
es

Death in the

-~ park:is this

the killer?

THAT face. Thin :nd
pointed, w:th menicing eves.
It bas haarted Patrick
Knswlioa ior more than two
yzars. He can still remember
the Hispanic feazures axact v
as they wereon July 29, 193,
the dzy he stopped at a
secluded Virginia park for a
guick pee in tre bushes. The
ma2 was oa watck, zva~ding
sometaing. He lookac the
typz who was fully capable of
Klling.

Hours later, Kncwlion
hearc on the rews tta: a
close ‘riead of Presidert
Clinton had been found dead
in the same park. The victim
was Vincent Foster, the Dep-
uty White House Counse!,
one of :he close kai; Arkar-
SzS group. :

Knowlton, a censtructio
coosultant, called the C3
Pari Police. Ee theught he
had vital -nformatisr.

Pzrbaps ke had seer a
murder sospect. 3ut thz
police did not seem to b=
immterested. They took a few
details in a desu'tory chat
over “he telephone. NoScdy
came to s2¢ him.

His siatement :n the polics
repar:. was fall of mistzkas.
Even his name was spelled
inccrrectly.

It b= spring of 1664 he

by Ambrcse
Evans-Pritchard
inWashingion

was iaterviewed by the FBI.
It was duriag the early phase
of the investigation by Inde-
perdent Counse¢l Robert
Fiske. He daims that the
FBI tried 15 badzer him intwo
ctaaging h:sstory.

When The Surnday Tele-
grapin sacwed him police and
judicial sumamaries cf his tes-
iimony — ‘which he had act
seen — hz was shmaed, say-
ing his statements bad been
Zals:fied.

As he tells the stery, he
Stopp2d at Fort Marcy Parx
at 4.30pm on July 2). There
werz two cérs ia the car park:
One was a brcwn Honda
Accord with Arkansas
licence plates, suksequently
identified as Foster's car.
Toe other wes a b.ue sedan,
possibly a Japanese make.
There was a man in Eis twen-
1ies sitlicg iaside it with a
manicured appearaxce. He
lowered hiswir.d>w and gave
Knewlion z threatening
look.

“I was-worried about get-
tirg mugged, sc¢ [ left my
weliet under the szzt,” said

OLA
FOtA#nen

Knowlton. “As | gol'oul I
heard his car dooropen and 1

- though: ‘Ob sh*t', this is i1,

the guy's coming a‘ter me’.
But be just stcod :here lean-
.ing over tke roof of tae car,
watcainz me ... When !
carce tack 1 looked it him
and [ tkough: something's
going to happen 10 me ualess
I get the hell out of aere. |
really thoughr he might il
me."” :

His FBI statzment says
that Knowltoa *‘could not
further ideatify this incivic-
A&l and s:ated tha: he would
¢ unakle to recognise hm ix
the luture”.

*Tka:’s an outright lie,"" ha
said, angrily. “1 want :t 03
the record tha: | never sakd
that | vold them that I could
pick bira out of aline-up.””

Tie Sunrdey Te.egrevh
asked if e would be willinz
to help with ar artist's
sketch of tke suspect. He
agreed. Since 1a€ US jucicial
zuthorities have failed to
take the initiazive, we nzve
decided to do it ourselvss,
The sketch abore is drawn
by ar experiencac¢ police
artise.

Xnowltor was the first eye
witness to look iato Foster's
car. He saw a triefcase or
the frort passenzer sea:. *')

okl Octeber. /PSS

s ignored by the FBI reveals the face

| 1
n E‘\'ﬂ‘ p\ ,
BONE el AL
Confusion or cover-up? The FB? virtaally
the death scene in Fort Marcy Park and Lk

iTHLIY 6o TR
pregeece? into zt.
this mglz was stz
extyenely nervous
parcicciar iadivi-

e AR S E A = T

nts the parking space.

) 03 O

I ey

The hocd <cf

white male was stancicy i the vicial
describec. the whice ma.e as in Ris mi

aEproxinately ai
and -bears

x feet in heigre, med

. acp=zred unclean . anc.unkep

ignored the lestimony of pne witess ¢
e Fiske Report overiooked tke Bu-eau

own evidence. Right: Faoster had close links with Fillary Clinton

remember tainking these
people from Arkansas mast
be real sturid tc leave a
briefcas2 on the front sea:,™
he said. (The US Park Pol:ce
clain ttat no br.e‘case was
found ia the car. Foszer's
briefcasz later turned up at
the \White House.. He also
roted tha: the driver's sea!
was forward, which would be
strange ‘o~ : mznof 6f14:n.
Krowlten's FBI statemens

says that the blue sedan hac
Virgin:a )icence »nla:es.
“Thit'snottrue.” hesaid, ']
never saic that, 1 1clc them 1
didn't see the tags."” \What is
evar mcre bizarre & that tae
FEI t-ted 10 convince him
that Foster's car wes blue,
nol brovmn. {Acco-ding to the
official record, Foster's car

was light trewn cr taupe.)f
They stoaed bim a photo-§
Erag,h of a blue Hendz with(

Foster’s Arkansas rumb
plates. It was a aewer e
Honda, with a gloss pan
fancy wheels, and a den-
the back— a total y differe
car.

“'They went cver it abe

< VTV TO X000
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INTRODUCTION

Almost immediately after the death of Vincent W. Foster, Jr., Deputy Legal Counsel to
President Clinton, on July 20, 1993, it became politically incorrect in the extreme to
question the official "suicide verdict" in any way. Those who have challenged the
conclusions of the official Reports have been vilified repeatedly in the mainstream media
and "kooks" ("scurrilous" ones at that!).

Although three substantial US government reports on Vince Foster's death have been
released to the public: the US Park Police (July 1994), the Independent Counsel (the "Fiske
Report" of June 30, 1994) and the US Senate Report (Report 103-433, January 3, 1995),
there are serious discrepancies between the large amount of raw evidence gathered by the
investigations (technically public, but not publicized) and the conclusions drawn by the
official Reports themselves (a suicide some five yards west of the so-called second cannon
at Fort Marcy Park in Virginia, due to depression triggered by an ever-growing list of
possibilities, none of which have anything to do with Whitewater).

A recent article in the mainstream press attempts to “close the book" on the Foster death.
Pages 54-67 of the September 11, 1995, The New Yorker contain a story entitled "Life
After Vince" written by Peter J. Boyer in which Lisa Braden Foster, widow of Vince Foster,
discusses her ordeal for the first time since his untimely death on July 20, 1993. As it
happens, The New Yorker also published one of the first magazine articles about the Mr.
Foster's death, "The Suicide," by Sidney Blumenthal, on pages 41-45 of the August 9, 1993,
issue (in print just thirteen days after the body was found at Fort Marcy Park, Virginia,
across the Potomac from Washington, D.C)).

My purpose here is to examine the Boyer story (and, to a lesser extent, the earlier
Blumenthal piece) in the context of the 2672 pages of official documents concerning the
death of Vince Foster released by the US Senate earlier this year (Senate Hearings 103-889,
Volumes I and II). There is much in the September 11, 1995, New Yorker article that is
not consistent with the official record compiled by the Vince Foster death investigations.
To this extent, The New Yorker is in excellent company: As I have documented
extensively elsewhere, in my opinion, the three official Reports of the death on Vince Foster
are also materially inconsistent with the raw evidence in the 2672 page official record (FBI
interviews, testimony and depositions of numerous witnesses, and documents gathered by
the government investigators)!
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It would be unfair to charge Mr. Blumenthal, in August 1993, with knowledge of an official
investigative record that was not made public until 1995. On the other hand, one could
expect Mr. Boyer to be reasonably familiar with the official record (at least to the extent it
pertains to matters his article covers) since it was made public by the US Senate several
months before he began writing "Life After Vince." . Although recognizing that neither
New Yorker article was intended to be a formal treatise, I was surprised by the magnitude
of the numerous discrepancies I found. What are these discrepancies? Are they merely
evidence of too-casual reportage?

LISA TOLD OFFICIALS SHE COULD NOT ID THE GUN

Lisa described to The New Yorker what she did with the guns in their Little Rock home
when she packed up after the end of the 1993 school year to join Vince in Washington on
June 5: "She worried that if she left the shotguns in the attic the heat might cause the shells
to explode. Finally, she bought a lock, put the shotguns in Vince's wine closet, and locked
it. There were several handguns too, including a .38 special, with an etched handle, which
Vince's father had kept by his bed [Lisa is quite specific and knowledgeable about this gun,
at least in her New Yorker interviews]. But they were small and easy to move, so Lisa
packed them and took them along to Washington [emphasis supplied; 57C]."

However, in the words of Lisa's official interview with the FBI (conducted in the presence
of her attorney): "Lisa Foster does not know where her husband kept the guns left to him by
his father while the Fosters were still living in Little Rock [1648]." Why the apparent
discrepancy [A]? There must be a good reason for it, but what?

Furthermore, according to The New Yorker article, when Lisa was first told by the Park
Police who visited her home around 10 PM on July 20, 1993, that Vince had shot himself
with a .38 special, "she realized [that the gun being described to her by the Park Police
Investigator] was one of the guns she had packed up and taken to Washington [61C]."

But what does the official record say about the gun when Lisa was first notified of Vince's
death? According to the Park Police Investigator who drove to the Foster home to make
the death notification (the Investigator is under oath here), "The only real question I got to
ask was about the gun. Did Vincent own a gun. She asked me what does it look like, you
know. To me, right away I am thinking oh, he does, well it is a black colored revolver, .38
revolver. She cut me off and. . . threw up her hands and said, ‘I don’t know what guns look
like' and walked into the kitchen away from me [emphasis supplied; 449]."

Perhaps Lisa was merely overwrought. She had, after all, just learned of her husband's
death. However, according to Lisa's official statement to the Park Police nine days after
his death, "She was presented with a photograph of the weapon that was found with Mr.
Foster's body, but was unable to identify it [emphasis supplied; 2153]." Why the
discrepancy [B]?
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Lisa told the Park Police at that time (per the investigating officer's notes)), "Not the gun
she thought it must be. Silver, six-gun, large barrel [2227]." Lisa apparently had originally
thought the gun found at Fort Marcy might have been a silver-colored revolver of unknown
caliber that she remembered having seen before somewhere, but told the Park Police
Investigator she was mistaken.

The gun at Fort Marcy was not silver-colored. Not even close: the gun from Fort Marcy
Park was a black/blue-steel Army Colt .38 special with a four-inch barrel [2407-12; 2170-
71]. The official record is silent as to whether the silver-colored gun Lisa did remember
having seen was ever located.

The firmest identification by Lisa Foster I can find in the official record of the gun officially
found in Fort Marcy Park occurred when she was interviewed by the FBI on May 9, 1994,
some fen months after Vince's death and less than two months before the Fiske Report on
the death of her husband would be issued.

In the words of her FBI interview, "Lisa Foster then examined a revolver which had been
brought to the interview by the interviewing agents. [Lisa] Foster examined the revolver
which had been found at Fort Marcy Park on July 20, 1993, and stated that she believed it
may be a gun which she formerly saw in her residence in Little Rock, Arkansas [emphasis
supplied; 1646]."

Later in the same FBI interview, Lisa stated that she may have seen the gun she was earlier
shown in the interview at her residence in Washington. However, in the words of her
somewhat obscurely-worded FBI interview, "Specifically, as Lisa Foster was packing in
Little Rock, she came across a silver-colored gun, which she then packed in with her other
property. When Lisa Foster unpacked the gun in Washington, [Vince] Foster saw the gun
and commented on it [1647-1648]." The problem? As indicated previously, the Army Colt
.38 special found in Fort Marcy Park was a black/blue-steel color [2407-12, 2170-71],
according to the official record, not at all similar to the "silver-colored" gun mentioned in
her FBI interview.

The statements Lisa gave to the Park Police and to the FBI do not sound like those of
someone who, upon being notified at home by the Park Police that her husband had shot
himself with a .38 special would tell a magazine interviewer that she "realized [at the time
that it] was one of the guns she had packed up and taken to Washington [61C]."

If she "realized" this when she was first notified of the death by the Park Police, why did she
not simply say so at some point to either the Park Police (she told the Park Police she "was
unable to identify" the gun) or to the FBI ("it may be a gun which she formerly saw in her
residence in Little Rock, Arkansas")? Why save this comment for The New Yorker in
September 1995 after three government investigations into her husband's death have been
completed? There must be a good reason for having done so? What was it?
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WHO MADE THE CALLS FROM FOSTER'S OFFICE TO THE PSYCHIATRIST?

According to The New Yorker [S9C] and the official record [1576-77], Vince told his sister
Sheila Foster Anthony, an Assistant US Attorney General, by telephone on the morning of
Friday, July 16th, that he was "battling depression for the first time in his life." Sheila told
the FBI she then offered to help by providing him with psychiatrists' names and phone
numbers. Sheila told the FBI that Vince expressed only reluctant interest in contacting a
psychiatrist because he was concerned about the effect that consulting a psychiatrist would
have on his White House security clearance [1576]. Per Sheila's FBI interview, she called
Vince back the same day with the names and phone numbers of three psychiatrists.

According to the New Yorker article, what does Lisa think Vince's concerns about
consulting a psychiatrist were? "He probably thought . . . if he went to a psychiatrist he'd
never have another job [62B]." This is certainly a strange statement for someone to make
who has, by her own admission, been under continuous psychiatric care from the third
quarter of 1993 until the present day, including treatment with Prozac [66B], and who has a
new job herself as a math teacher [64Al].

And are we to believe that the Rose Law Firm in Little Rock would not have taken Vince
back merely because he had visited a psychiatrist? Certainly this would be an politically
incorrect attitude for a "Democratic” law firm in the '90s! In the words of John Phillip
Carroll, Vince's former mentor and Senior Law Partner at the Rose Law Firm to the FBI,
Carroll had "bonded with him [Vince]. . .  Carroll characterized Foster as 'prince of the
world [1724]' . . . Carroll was so disappointed that Foster was leaving the firm for
Washington, D.C., that he actually commented that he wished former President Bush had
won the election because then he would not have lost Foster [emphasis supplied; 1724]."

During his FBI interview, this mentor and close friend of twenty years (and godfather to
Vince's oldest child) also had this to say, "Foster handled stress wonderfully and had no
problems tackling difficult problems. He said that Foster had good stamina, physically and
mentally [1725]." According to The New Yorker, Carroll said of Vince two days after his
death, "If I had a son, I'd be proud to have him" and "He handled important cases here at
the firm and was subjected to stress many times. He was as cool as a cucumber. I would
have entrusted anything to Vince [43A]." I think Vince could have gotten his old job back
even if he had consulted a psychiatrist [C]. How about you?

According to the Fiske Report, the telephone on Vince's desk was used to call the Chevy
Chase psychiatrist, whom Sheila told the FBI she had recommended, at 12:41 PM and again
at 1:24 PM on Friday July 16th [197]. The calls connected, if only to the doctor's voice
mail, but no message was left either time and the calls lasted less than a minute, possibly
only a few seconds. However, the official record is clear that both calls, although local
ones, were charged to Vince's home telephone, ensuring their subsequent appearance in his
residential telephone records [197, 63A].
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Since Vince is said to have made the calls around one PM when he could reasonably have
been expected to be out of the office for a longish Friday lunch (the record is silent), why
did he not simply call the psychiatrist from a phone away from the White House? It is
almost as if whoever used the phone on his desk wanted to make certain that the White
House and telephone company records would record abundant evidence of the calls to the
psychiatrist's phone number from Vince's White House office. Given his concern about his
security clearance that Sheila told the FBI that Vince had expressed, it is far from clear why
he would try to contact the psychiatrist in such a fashion.

None of the three psychiatrists remembered ever taking a call from Vince Foster [1654,
1655, 1662; see also 2135].

Given Vince's stated reluctance to involve himself with a psychiatrist out of concern for his
security clearance [196, 1576], in my opinion, it is not unreasonable to consider the
possibility that ke did not place these two calls from the telephone at his desk at the White
House, that someone else did so, and that person caused the calls to be charged to Vince's
home telephone number to make it appear that Vince made the calls. Is there other
evidence in the official record consistent with this hypothesis?

According to the official record, Sheila encouraged Vince to call the psychiatrists "right
away" when she re-contacted him Friday (time not given in the record). Vince's response
[D]? "He said he wanted to think about that course of action over the weekend [emphasis
supplied; 1577, see also 196]." Before she contacted Vince again, Sheila had told the
Chevy Chase psychiatrist (per his FBI interview) that her brother Vince "would be in
contact with him that day [1663]," consistent with her urging him to make the calls "right
away."

Nonetheless, the following Monday, Vince told Sheila (words from Sheila's FBI interview),
"Foster said he was not yet ready to see a psychiatrist in Washington, D.C., but that he told
Anthony that he had called his physician in Little Rock and had gotten a prescription [1577-
78]." Perhaps Vince had indeed decided not to consult a psychiatrist yet, exactly as his
words to Sheila indicate.

He apparently viewed getting a prescription from his family doctor as a more reasonable
first step than psychiatric care. Vince's Little Rock doctor, Larry Watkins, who had been
his personal physician for fourteen years and had known Vince since they went to college
together [1674] prescribed 50 milligram tablets of Desyrel (generic name, Trazodone), the
smallest tablets made, "because it does not have side effects and is helpful for insomnia
[emphasis supplied; 1675]."

The doctor "knew that it took 10 days to two weeks to take effect [as an anti-depressant]
but helps with insomnia, sometimes the very first day [1676]. Insomnia? What if Dr.
Watkins thought that insomnia, not clinical depression, was the main symptom that needed
treatment after he talked with his long-time friend?
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The doctor "felt it was very important for Foster to start sleeping better and thought if he
got some rest he would feel a lot better. He did not think that Foster was significantly
depressed nor had Foster given the impression that he was 'in crisis.’ From what Foster
told him, Foster's condition sounded mild and situational. . . He advised that he did not
even ask Foster if he had thoughts about suicide or was having any suicidal ideation because
the symptoms that Foster was describing were not severe enough. . . to think that [Foster]
might be in that state [emphasis supplied; 1676]." Vince's doctor later alluded to the FBI
that he thought prescribing Prozac for someone in Vince's mild condition was not
appropriate [1676]. Ironically, Lisa told The New Yorker that her psychiatrist has been
treating her with Prozac for quite some time [66B] (despite its having been associated with
some suicides).

Does Lisa say why she thought Vince charged the two local calls to their home phone
number? "Apparently embarrassed and concerned that a diagnosis of mental illness would
complete the ruin of his reputation, he charged the calls to his home phone [59C]." In my
opinion, this explanation is nonsensical. Indeed, as I have demonstrated above, Vince's
stated concerns logically should have caused him to make these calls in as covert a manner
as he feasibly could.

Despite a statement in The New Yorker to the effect that Vince's notes of the psychiatrists'
names and phone numbers was found a week after the death [42B], the list of names and
phone numbers (apparently in his handwriting) was found in his wallet inside his Honda at
Fort Marcy by the Park Police the evening his body was found at Fort Marcy [2135].
However, the Park Police report describing the list of psychiatrists and its discovery was
not written until seven days after the death [2135]. As it happens, this Park Police report
was written around the same time that the "torn note," also said to be in Vince's
handwriting, was officially found in Vince's briefcase at the White House and belatedly
revealed to the Park Police some thirty hours later.

WHY DID VINCE BREAK HIS "DATE'" WITH LISA THE NIGHT HE DIED?

The night of July 19th, Lisa had a special request of Vince regarding the evening of the 20th
(the evening his body was found at Fort Marcy Park). She asked him to "go on a date with
her the following night, Tuesday [61B]." Vince thought he might have to attend a birthday
party the following night (apparently for someone named "Tom" [2193] and, equally
apparent, Lisa was not invited) but, if not, he agreed to their date.

Was the birthday party that Vince told Lisa he thought was going to take place on July 20,
1993, for Tom Castleton, the staff assistant in the White House Office of Legal Counsel?
Note that a birthday card was found on the right front floor area of Vince's Honda Accord
sedan at Fort Marcy Park on the evening of July 20th [2193]. The card had already been
inscribed "To Tom," so perhaps Vince did indeed believe that the birthday party for "Tom"
was going to be held the night of July 20th. If the birthday party was rescheduled, it might
be of interest to learn when that decision was made.
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Tuesday nights, such as July 20th, were traditionally the nights that the Administration's
Arkansas "core" group got together for dinner or a party [1535]. It is not known whether
they had assembled for their usual Tuesday night get-together (whether for "Tom's"
birthday party or not) by 8:30 PM, the time the official record tells us the Park Police first
informed the US Secret Service Command Center in the White House basement that Vince
was dead.

Around 5 PM on the 20th, Lisa called the White House and learned that the birthday party
that had so concerned Vince the night before was not going to take place until the following
week, so Lisa quite reasonably assumed Vince would be home shortly for their date [61B].
If she asked to speak with Vince directly when she called at 5 PM, Lisa would have simply
been told that he was "out of the office [1449]" according to the FBI interview with Vince's
executive assistant.

Chief White House Counsel Nussbaum asked where Vince was several times on the
afternoon of the 20th [41B]. Bill Kennedy, an Associate White House Counsel, and
Margaret Williams, the First Lady's Chief of Staff, had tried to contact Vince that afternoon.
Ms. Williams even had Vince paged at 6:20 PM. Had the pager (it was at his waist) been in
the "on" position (officially it was turned off [437]), it would have beeped while Fairfax
County Fire and Rescue Department personnel were checking his body (and doubtless made
everyone jump!) just five minutes after the body was discovered by the Park Police officer.

According to The New Yorker article [61C], Lisa called the White House one more time
that night since Vince had not yet appeared for their date (my spouse would have been
boiling over under these circumstances, how about yours?), but Lisa seemingly learned only
that the President was appearing on Larry King Live that evening. We do not know if Lisa
asked to speak to Vince directly this time either but, according to the New Yorker article,
Lisa merely decided to go upstairs to watch the President on TV herself [61C].

Given Vince's commitment to take her on a date that night and the relatively late hour of her
second call, perhaps one can be forgiven for wondering what Lisa's reactions were when she
was told yet again that Vince was "out of the office." Afier all, he had agreed to their date
Tuesday night and she had every reason to think, based on the information in The New
Yorker article, that she was being "stood up" merely because Vince had decided to watch
the President on Larry King with his buddies.

Lisa's mood was doubtless not improved by the knowledge that Vince had returned home
just the night before at 7:45 PM, a full hour later than he had promised [1643], after having
vanished from his office sometime Monday from mid-afternoon onward without saying
where he was going [1446]. The official Reports do not comment upon his whereabouts
during these three to four "lost" hours any more than they account for Vince's whereabouts
during the almost five hours between the time he left the White House at one PM on July
20th and the time his body was found at Fort Marcy Park.
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THE WHITE HOUSE CREDIT UNION ACCOUNT - OVERDRAWN TWICE?

According to The New Yorker article, a few weeks affer Vince's death, Lisa discovered
that she had overdrawn the Foster account at the White House Credit Union [63C].
Unaccountably, the credit union account had also been in an overdrawn condition for a
week or two prior to the death [2132, 2217)].

The credit union had been contacted by Vince early the week of the July 12th and it had
agreed to "work with" the Fosters on a "weekly" rather than a "bi-weekly" basis [2132],
apparently signifying an on-going problem of some duration. Vince made a trip to the
credit union the day before he died [1446]. Why? We do not know (apparently, no
investigator bothered to ask the credit union).

The Foster home in Little Rock had been rented [1478] so it should not have been causing a
big drain on the family's finances. The home they occupied in Georgetown on Cambridge
Place had been rented [1477] in March of 1993, not bought, so no down payment had been
needed to purchase a home. The Fosters' youngest son, John ("Brugh"), was scheduled to
enroll at the private Sidwell Friends School in September (joining Chelsea Clinton), but the
first check to Sidwell (70% of its hefty annual fee) was not due until August 1st, so Brugh's
tuition payment had not yet depleted the credit union account as of the mid-July overdraft.
The balance of their known living expenses should not have changed radically due to the
move to Washington, either.

Vince had been a partner at the Rose Law Firm for some twenty years. Press reports
indicated his earnings from the firm in 1992 had been approximately $295,000. There is
nothing in the record that admits a lavish general standard of living or pretentious use of
money, so why the credit union account had been overdrawn and remained overdrawn the
week before Vince's death is still a mystery.

One would think the Fosters had other financial accounts they could have drawn down to
eliminate the credit union overdraft immediately, but they apparently chose, for reasons
unknown, not to do so. The official is silent as to when the pre-death overdraft was
rectified, but it must have been at least temporarily corrected by a cash infusion of some
sort since Lisa told the New Yorker that she caused the account to become overdrawn
several weeks after the death. Perhaps the insurance on his life [62A] had paid off very
quickly and replenished the account. Perhaps not.

Lisa's account of the post-dearh White House Credit Union overdraft to The New Yorker is
also confusing. She triggered the overdraft when she withdrew funds a few weeks after
Vince died when she transferred some funds to her own account in Arkansas [63C]. Bill
Kennedy, an Associate Legal Counsel at the White House, told her the overdraft occurred
because there was actually less money in the account than Lisa had thought. The
information Lisa that relied upon (presumably from the credit union) to determine the
account balance prior to deciding upon the amount of her withdrawal is not specified.
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Kennedy told Lisa that he had been told (by a person not named in The New Yorker article)
that the reason the balance was less than Lisa expected was that Vince had made "several
large cash withdrawals of several thousand dollars each from the account [emphasis
supplied; 63C]. It is not clear how Kennedy's source was able to obtain this information
about someone else's credit union account. Vince died on July 20th, so his cash
withdrawals presumably ceased on or before that date. Since Lisa did not attempt to move
the funds until "several weeks" after Vince's death, she presumably would have had in hand
the July 31, 1993, credit union account statement showing the actual balance as of July
31st. Nonetheless, she overdrew the account.

Quite naturally, Lisa wanted to confirm Kennedy's reason for the overdraft, so she examined
the withdrawal records for the preceding weeks. Per The New Yorker article, Lisa
"searched her records from the credit union (presumably the same ones that she had not
bothered to search before ordering her large withdrawal), found the receipts from Vince's
automatic withdrawals, and discovered the credit union had made a series of identical
mistakes -- thirty-five dollar withdrawals had been misread as thirty-five-hundred dollar
withdrawals [emphasis supplied; 63C]."

Just what is an "automatic" cash withdrawal? Would Vince likely have dropped by the
credit union repeatedly to withdraw only $35 at a time? After all, the man died with $292
in cash and numerous credit cards in his wallet [2185]. Why did the credit union make the
same error multiple times?

The New Yorker article makes it clear that it was Lisa's discovery of Vince's White House
credit union withdrawals shortly before his death that caused Lisa to begin consulting a
psychiatrist, one whom she continues to see to this day [63C].

Why did Vince's cash withdrawals cause her to seek psychiatric care affer she satisfied
herself that there was an innocuous explanation ($35 withdrawals had been misrecorded as
$3500 withdrawals)? There must be a good reason the innocuous cash withdrawals sent
Lisa to a psychiatrist, but the information provided by in The New Yorker article undercuts,
not supports, Lisa's decision.

VINCE FOSTER WAS NOT "ABANDONED" BY HIS FAMILY AND FRIENDS

Lisa told The New Yorker that the difficult period when she was in Washington with Vince
in June and July "had brought her closer to Vince [59B]. 'He was talking to me so much. .
" However, she thought he needed her "because he doesn't have anybody else [S9B]."
This comment is passing strange since, based on the official record, Vince certainly appears
to have been extremely close to his three near-adult children [1579] and to his sister, Sheila,
who lived nearby.
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According to Sheila's FBI interview, "In terms of her relationship with Foster, Anthony was
quite close to him and they spoke to each other often. Anthony saw Foster daily when he
was living with her [for about two and one-half months between January 20, 1993, and the
time Foster moved into the home he rented for his family in Georgetown]. Anthony spoke
with Foster two or three times a week after he and his family moved to their home . . . in
Washington, D.C. [1574]."

According to the official record Vince was "an excellent father who spent much time with
his children. In particular Foster was conscientious about spending time with each of his
children so that they each received individual attention. Foster would occasionally take one
of the children on a trip with him just so the child could receive this individual attention.
Foster was very interested in everything his children did [1579]."

Lisa told The New Yorker that she realixed, in the weeks prior to his death, Vince "Didn't
have help [66C]." This, despite her statement to The New Yorker that "He was talking to
me so much, and I thought, well, really, we have each other and I'll be there for him. . .
[59C]" and the obvious close relationship Vince had with his three children and his sister
Sheila that was apparent in the record (Sheila says she referred him to three psychiatrists).

For that matter, although the purpose of her trip does not appear in the record, Vince's
other sister, Sharon Bowman, had flown to Washington from Little Rock, apparently
arriving the day he died, but not in time to see him before his death. Press accounts indicate
Vince had promised her a personal tour and lunch at the White House on July 21st.

Lisa's statement does correspond to others provided The New Yorker [42A] that
Washington leaves "you without the support you need. There is hardly a worse place to
experience depression than the place Vince was in." Beginning about a week after the
death, the word began to spread that Vince was clinically depressed, despite previous
numerous statements of amazement at his "suicide," statements that indicated in no
uncertain terms that Vince was not depressed.

A FISKE REPORT ERROR: FOSTER DID NOT LOSE WEIGHT IN 1993

Lisa told The New Yorker that Vince "lost his appetite” [S8C] during their brief time
together in Washington (between June 5 and July 20, 1993). However, Vince sat at the
couch in his office reading his newspaper and ate a hearty meal before leaving the White
House for the last time around and (officially) driving himself to Fort Marcy.

What did the man who had "lost his appetite" due to clinical "depression" [66C] and
"chemical imbalance" (at least in Lisa's lay opinion) [66C] select for his assistant to fetch
from the White House mess right before he is said to have driven off to commit suicide? A
medium-rare cheeseburger (he decided to remove the onions), fries, a Coke, and an
unknown number of M&Ms [1534, 2130]. He apparently ate the entire meal except for
some of the M&Ms [1534].
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According to the Fiske Report, and in contrast to Lisa's remarks about loss of appetite to
The New Yorker, "Although no one noticed a loss of appetite, it was obvious to many that
he [Foster] had lost weight [186]." What more do we know about this weight loss that, per
the Fiske Report, was "obvious to many"? According to The New Yorker article that was
in print thirteen days after his death, Vince "had lost fifteen pounds" by the month of July
[43B]."

However, Lisa Foster told the FBI (in the words of the official report of her interview)
"most of the weight which Foster had lost by that time [Lisa's arrival in Washington on June
5] had been lost prior to his arrival in Washington, D.C. [in January 1993] [1633]. Lisa
Foster's statement about Vince's weight loss clearly contradicts the Fiske Report. The
family doctor aside, one would think a wife would have the best information concerning
significant fluctuations in her husband's weight.

What can be gleaned from the record? Lisa's statement is confirmed by the family doctor's
FBI interview. According to Dr. Larry Watkins' records, Vince weighed 194 pounds on
December 31, 1992, and had lost ten pounds between August 1990 and December 31, 1992
[1674-78]. Particularly relevant to the Fiske Report's statement that the weight loss was
"obvious to many," the body's [stripped] weight at autopsy was officially recorded as 197
pounds (this after an apparent loss of several pints of blood) [2173].

If the reasonable assumption is made that Vince did not strip naked for Dr. Watkins' nurse
when he was weighed on December 31, 1992 (194 pounds), it is clear that, far from having
experienced a "weight loss obvious to many" (Fiske Report) or a weight loss of "fifteen
pounds" (the amount The New Yorker was told by its unnamed and apparently unreliable,
source), Vince gained at least three, and more likely five or six, pounds between December
31, 1992, and his death on July 20, 1993, if the weight of his clothes on December 31st and
the loss of blood on July 20th are taken into account [H].

But why quibble over whether the weight gained per the medical records was three pounds
or six? It seems clear to, to me anyway, that whatever the amount gained actually was, it
did clearly does not equate to a loss of fifteen pounds or a weight loss that was "obvious to
many!" Who told The New Yorker that Vince had lost fiffeen pounds? Might The New
Yorker want to check with its source again?

Who were "the many" who thought Vince had obviously lost weight? Sheila Foster
Anthony's FBI interview went into the most detail: "Foster began to lose weight during the
last six weeks prior to his death and weighed much less than he had weighed in January
1993." Oh? What was Sheila's basis for this statement? An unlucky guess? Sheila was
never asked. Bill Kennedy of the White House Office of Legal Counsel and member of the
Arkansas "core" group in the White House, made a general statement to the FBI that Vince
had lost weight after coming to Washington [1612] as did Jim Lyons, a attorney in Denver
(author of the now-discredited "Lyons Report" that overstated the Clintons $68,900
Whitewater financial loss [171].)
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It appears to me from the evidence in the record that he authors of the Fiske Report made a
decision to bolster their theory of suicide-due-to-depression by deciding to state that Vince
had experienced a significant stress-induced weight loss, even though their investigation's
own medical evidence clearly indicated Vince had gained a few pounds. There must have
been a good reason justifying their decision to do so. What was it?

Finally, on what basis does the current New Yorker article state (referring back to June and
July of 1993), "He was losing weight [S9A]," contradicting both the publicly-available
medical evidence in the record and Lisa's own previous statement to the FBI? There must
have been a good reason for experienced attorneys and reporters intentionally to make an
issue of Vince's significant weight /oss. What was it?

CONCLUSION

Should the inconsistencies described above be of interest to The New Yorker? Should the
numerous inconsistencies between the official Reports and the raw data latent in the official
record released by the US Senate earlier in 1995 be of interest to those involved with the
ongoing official investigation of the death of Vince Foster by the current Independent
Counsel, Mr. Starr? Should these discrepancies also be of interest to anyone who believes
that evidence and logic have a major role in our country's criminal justice system? That,
like much of the record of the Federal Government's investigation into the death of Vince
Foster, remains to be seen!

The New Yorker carried one of the earliest articles on the death of Vince Foster, "Suicide,"
that appeared in print thirteen days after the death and three days before the Park Police
officer in charge recommended the investigation be closed and the death ruled a suicide
[2115]. The magazine left no doubt as to its decision about the cause of death.

The September 11, 1995, New Yorker article, "Life After Vince," is materially at variance
with the official record released earlier this year by the US Senate in ways that encourage
the acceptance of the official "suicide verdict" reached in the official reports. The
publication of the article was announced via the AP wire on Sunday, September 3rd, and
subsequently received wide publicity in many newspapers. The reason for the apparent
stance taken by the New Yorker is unclear. Given the material in the official record cited in
this article, it does not appear that the weight of the evidence was the only factor relied
upon by the New Yorker in reaching conclusions.

It is quite understandable, however, that Vince Foster's two sons, Vince III and Brugh,
"have occasionally suspected that there is something they still don't know about their
father's suicide [66C]." What causes these occasional filial suspicions that The New Yorker
article mentions? Will a subsequent New Yorker article tell us more about these
suspicions? Will Vince's sons act on their suspicions?
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The September 11, 1995, New Yorker article, "Life After Vince," did not, as apparently
was the intention, close the book on Vince Foster's death. Instead, it has written yet
another chapter.

Nonetheless, the "suicide verdict" issued by The New Yorker in the name of the mainstream
print media was echoed by the electronic media in a "60 Minutes" segment aired on October
8th which managed not to mention almost all the discrepancies between the raw evidence in
official record and the conclusions reached by the official reports. There is little doubt that
"Life After Vince" and the "60 Minutes" segment on the death of Vince Foster were the
establishment media's one-two punch, intended to knock out any other theory of the death
than the official "suicide verdict."
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[Box -- Suggest Box Be Placed Near The Beginning Of Article]

Citations to the two New Yorker stories in this article were to the particular page number
and column. Thus, a citation to the middle column of three on the first page of the Boyer
article would have been "[54B]." Citations to the Senate Hearings Volumes were to the
page number alone. Thus, a citation to the last page of Volume I would have been "[1343]"
and, to the first page of Volume II, "[1344]." I reluctantly acceded to the modern practice,
typified by The New Yorker, of generally referring to individuals by their first names.
Discrepancies were assigned a letter of the alphabet within brackets and are summarized in
the table accompanying this article.
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HUGH H. SPRUNT, CPA/PFS
PROFESSIONAL SUMMARY

Hugh H. Sprunt is a Certified Public Accountant who has been providing tax consulting services to
individuals and businesses for over sixteen years. He was a Tax Partner with a large international
accounting firm for six years, concentrating in individual income tax and estate planning. His expert
tax knowledge and presentation skills have made him a speaker of choice at financial planning
seminars for fellow tax partners and a leader of tax workshops for other tax professionals as well as
the general public. Hugh's most recent presentation to nonprofessionals was entitled, “How To Get
The Best Service From Your Tax Advisor." He is also one of only some 900 CPAs nationwide
certified as Personal Financial Specialists (PFS) by the American Institute of CPAs.

Hugh has devised and implemented successful multi-year tax strategies involving Fortune 500
corporations and does tax planning for individual clients, some with a net worth exceeding $100
million and single-year personal tax liabilities over $10 million. An IRS private ruling request he
drafied “for a client used a previously unexploitéd géneration-skipping transfer tax "opportunity"
Hugh discovered that reduced the taxes on a $14 million intrafamily gift by over $1 million. Hugh
has also been the first to inform the IRS of substantive errors in the government's favor on various
IRS tax forms, including Schedule K-1 (The IRS acknowledged its errors and corrected the official
forms and instructions the following year).

Hugh is the lead author of a two-volume 750-page tax reference work, first published for CPAs, tax
attorneys, and other tax professionals in late 1992. The fourth edition will be released in December
1995. Hugh has also written on technical tax subjects in The Journal of Taxation. Since 1991, he
has supplemented his traditional tax consulting practice as the owner of Advantax - Your Tax
Advantage, a live nationwide "900" tax planning émd tax return advice line (900-933-3004, $3 Per
Minute) carried by AT&T's MultiQuest® Express900 service. Advantax is known for the
customized "call memo" available to each customer at no additional charge and has been covered by
The New York Times, The Wall Street Journal, Smart Money, and NEWSWEEK. Callers also use
Advantax to obtain a quick “second opinion” and real-time tax help with return preparation or tax
planning software, especially after hours when they are "stuck” and need help now!/

Hugh received an MBA from the Stanford University Graduate School of Business and a JD from
Stanford Law School in 1979 through the GI Bill. Before joining the service, he obtained BS and
MS degrees from The Massachusetts Institute of Technology where he was elected to two national
honorary societies. After working abroad for twelve months, he volunteered as a commissioned

officer and saw service aboard deep-ocean Federal research vessels in the early 1970's, serving as
Chief Ship's Diver and Senior Watch Officer.

His viewpoints have been published in The New York Times, The Washington Times, The Wall
Street Journal, Forbes, and The Dallas Morning News. Hugh has written extensively about the
July 20, 1993, death of Deputy White House Counsel Vince Foster. His 170-page Citizen's
Independent Report, written in the winter and spring of 1995, is available for the cost of copying
and shipping only and can also be downloaded from the Internet (latest release: October 8, 1995).

Hugh and his wife of twenty-two years live quietly with their son and daughter on Rawhide Creek.
His favorite aphorism was written by Alfred, Lord Tennyson: "Come, my friends, 'Tis not too late
to seek a newer world. . . Tho' much is taken, much abides; and tho' We are not now that strength
which in old days Moved earth and heaven; that which we are, we are. . . To strive, to seek, to
Jind, and not to yield." And, lest we forget: "Tell you what -- It's gonna be a gunfight, but I came
here to bomb." -- Unknown Navy Attack Pilot, ca. 1970.
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D'Amato Calls Note Suspicious
October 31, 1995 7:40am EST

On Don Imus's radio talk show this morning, Sen. D'Amato was
asked about the forged suicide note: ‘

Imus: Is there anything, Sen. D'Amato, Charles and I , 2
number of papers about Whitewater, there is a suggestion by
three fairly credible people that this suicide note of Vince
Foster's was forged?

D'Amato: I don't know anything about the forgery, as

such. We will then examine all those aspects. But I am very
suspicious by the manner the note was produced and that il
was so, supposedly left in this 1ittle briefcase that
Bernard Nussbaum looked into and didn't find the note. I
mean it's just ridiculous.

Imus: T mean is there any, I was talking with Sen. John
Kerry yesterday, and we know he's over there on the other
side obviously, but I mean is there anything here, because
it just doesn't seem to go away. Is it not going away
because you won't let it go away.

D'Amato: Well, we have never pushed this as a
theory. Remember this Don, and I gaid it initially., there
will always be speculation as it relates to the death of
Vincent Foster, because there is no getting around, because
the investigation from the beginning was botched, starting
from the autopsy, from the moment Foster was found--not
bringing in the forensic experts, leaving all kinds of
doubts. And then compounding it when deliberately,
deliberately, the White House impeded vhat would have been a
normal investigatory process by keeping the Justice
Dept. from doing what they had agreed to do. Naw the
uestio i . And that's why we're
going to have the hearing Thursday, because we found after
we concluded our intial hearings an unusual set of telephone
calls that took place early in the morning, at a gquarter to
Seven to the Rodham house and from there to Susan Thomasas.

>
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- FOSTER NOTE: A group of handwriting experts said |

. clalists — former New York police homicide expert Vin-
" cent Scalice, Oxford University manuscript expert Regi-

INWASHINGTON -~

Prosecutor says Espy .
sought funds for brother.

Formier Agriculture secretary Mike Espy asked a top N
agribusiness lobbyist to help pay off his brother’s $75,000 :
debt from a failed House campaign in 1993, prosecutors
investigating Espy-said Wednesday. Independent coun-
sel Donald Smaltz made the disclosure as Republican

- lobbyist Jamés Lake pleaded guiity to charges that he’

arranged $5,000 in illegal corporate contributions to the -
‘campaign fund for Henry Espy. Lake told prosecutors
that he arranged the contributions after Richard Doug- ..

las, the top lobbyist for Sun-Diamond Growers of Califor- .
nia, told him that. Mlke Espy wauted help ) i

. GORE PHOTO BOOK Tip-

i _per Gore will'publish a book ot
. _photographs She has také ‘durs ,j
mg husband Al Gore’s térm’as
“Vice.president, ‘using proceeds:
- to establish -an..outreach. fund.

‘.be published next fall by:Broad::
gl way Books, includes 120 photo- -

- graphs and anecdotes on her
.life since her husband fook of-
: -''AP - fice in 1993. Proceeds go to NaQ
GORE: Book funds tional Health Care for the
to.help homeless Homeless Council in Nashville,

someone forged the torn-up note discovered after White
House lawyer Vincent Foster was found dead. The spe-

+«ifor the homeless. The. book;.to...|

nald Alton and Boston private investigator Ronald Rice !
—said comparisons with a letter Foster had written had
enough differences in style and.letters to conclude the
note was not written by Foster. Foster's body was found |
in a park on July 20, 1993. USS. Park Police and former |
independent counsel Robert Fiske concluded that Foster
committed suicide and had written the note. Also, the
Senate Whitewater Committee sald it plans to call Hllla-'
ry Rodham Clinton’s chief of staff, Margaret Williams,
and longtime friend, Susan Thomases, and possibly the
first lady for questioning about restrictions that kept po- .
lice from searching Foster’s office.

501 221 8707 INDEP COUNSEL »->> 0IC DC

i SA To oy
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Another doctor hlred
to check Foster déath

The Associated Press

WASHINGTON — Whitewater
prosecutors have hired ' San
Dlego s chief medical examiner to
review : findmgs in the death of

‘Deputy White House Counsel Vm-
.cent Foster. -

> = 1BE BI@LLBL&QBMQS&M Fri-
‘.day that :he would meet with
‘Whitewater prosecutors. in Wash-
‘ington and he is weeks away from
reaching any conclusions’ about |
the Foster matter.

Blackbourne joins Dr. Henry
Lee, a forensic scientist who testi-
fied at the O.J. Simpson: trxal Lee
was hired by Whitewater prosecu-

. tors in May to examine the. phys1-
. cal evidence and photos taken in
the Foster death.

Two earlier investigations con-
cluded that Foster died of a self-in-
flicted gunshot wound to the head.
His body was found July 20, 1993; in
a Virginia park outside Washmgton.
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- House Héarings
to look at firings

T
et

Eavestlgatlon feared by Foster

t@ .be

L TOTe than 2 years later

|“It is the stalédf 'mquxry in
“topvn,” said Mark Fa‘%l;i , a White
« House spokesman. “This has been

mvestxgated over and over and

" over again.”
i Democrats have questloned the |

t1m1ng and motivation of the hear-
ings. It will occur just two days be-
fore a related criminal trial begins

-'-.; for the former travel office direc-
‘ tor, Billy Dale.

:Dale, one of the seven people

i+ ] fired, faces charges of embezzlmg
cal” embarrassments and:led ‘fo -

re nmands for several high-| rank :
-Arkansans in the White House,

'Foster, who was deputy-White

House counsel at the time, feared |

the case would spark a congres-
sional inquiry. Friends and family
members said the uproar con-
tributed to the depression that led
to{Foster’s suicide on July 20, 1993,
in‘a Virginia park.

, uMore than two years later, Con-
gress will look into the case. Rep.
Wijlliam Clinger, R-Pa., the commit-

'feé chau'man, will convene a one-
ay session so members can ques-
tidn how thoroughly the dismissals
hgve been investigated by govern-
ment agencies. i
i“My colleagues and I have many
questions to ask,” Clinger said last
weéek. “These hearings are long
ov(erdue i
i Attention will focus in part on
th role several Arkansas employ-
ees of the administration and Hol-
lyWood producer Harry Thomason,
an Arkansas jve, played.
Tl}omason a closé#ffiend of Presi-
dent Clinton and ﬁx:st lady Hillary
Rodham Clinton, ralfged questions
about the travel oﬁiﬁgmﬂl the first
lady and White House staffers, ac-

‘Committee men; Sors will at-
tempt to determine l‘a more ex-
tensive set of hearings is needed.
Administration off‘f;lals believe
the committee is dwelling on is-

$68,000 from 1988-91. It is alleged
that Dale diverted thousands of
dollars in travel money from the
news media into a personal bank
account.

‘Dale began running the travel
operation in 1982, a role that re-
quired him t1:10 n@lﬁf traﬁ/el arrange-

nts for the ite House press
lcxg'p reaniit

Rep Wllllam Clmger

“My colleagues and I.
have many questions to
ask. These hearings are

Date:@@ﬁf

page: /3A v /5 A

about $7 million annually on travel
booked through the office.
Dale’s trial is expected to last

- several weeks. A federal judge also

is considering a request by Dale’s
attorney, Steven Tabackman, that
could raise questlons about the
White House firings.

Clinton aides said Dale was dis-
missed after they found signs of
corruption in the travel office.
Dale . has maintained his inno-

cence.. He :and the other fired
-workers believe they were re-
‘moved. to'clearthe way for Cather--
~ine Cornelius; a distant relative of

‘the pre51dent’s from Texas, to run
the operation. "

Democrats fear the House hear- '
ing will damage the, government’s -

case against Dale. Sources said last

week that Attorney General Janet '

Reno pushed unsuccessfully to de-
lay the hearings until after the trial.

Clinger offered assurances that
the hearings will not interfere with
Dale’s case.

“We have made a conscious ef-
fort to ensure that our investiga-
tion does not in any way compro-
mise the prosecution of the case,”
the congressman said.

Tabackman does not view the
hearings as a threat to a fair trial.

“They won't raise any problems
from the defense standpoint,”
Tabackman said.

Committee members will hear
testimony from five people repre-
senting entities that investigated

A See HEARINGS, Page 15A
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Cond

Hearings
OfContinued' from Page 13A
the travel:.office — i
_ the Internal Revenue Service, the

FBI and the General Accounting

Office, which serves as the inves-

{igative arm of Congress. ;

% The hearings will provide a

chance to see if the five reports

fthold up to public scrutiny,

dommittee offi-- -
dial said. 5
* The  White
House review
determined that
mistakes were g
niade by admin-
istration employ- &
ees. Five of the :
fired workers re- e
ceived new jobs
é|sewhere in the
federal government. Another per-
son retired, and criminal charges
were filed against Dale.

- Verbal reprimands were given
by the White House to Arkansans
William Kennedy III -and David
Watkins, whose names are expect-
¢d to pop up during Tuesday’s hear-
1

et

. Harry Thomason

ng.

~Watkins, a former Little Rock
businessman, oversaw Dale as
White House director of manage-
ment and administration. He left
the administration last year after
news reports that he used a govern-
ment helicopter for.a personal golf
ouling to a course in northern
Maryland. Watkins, a Hope native,
now lives in California.

" 'Kennedy was associate White
1Jouse counsel until he returned to
Little Rock's Rose Law Firm last
year. Kennedy, a Pine Bluff native,
‘ihquired with FBI officials about a

e travel: office — ithe White .
House, the Department of Justice,’ -

" -one

Date: /ﬂ (9& %/

Page :/

possible criminal investigation of
the travel office. .
According to the GAO report,
Kennedy suggested he might bring -
the IRS.into the case if the FBI

)

failed to,act quickly, The FBL évens
tually agreed to investigafe,‘&vhi"cﬁﬂ

raised questions in Congress about
White House political pressure on
criminal investigators. = .- .

. Foster, 'who worked with

Kennedy and Hillary Clinton at the -

Rose firm, also is mentioned in the
' = GAO report. The

report said the
I Hope native was
a - voice of re-
straint, urging a
delay in the trav-

until completion

ceive a repri-
mand - from the
administration, but he feared the
White House'’s handling of the case
would lead to congressional scruti-

ny. :

The GAO was critical of the
White House's handling of the case,
but congressional investigators de-
termined that contact with the FBI

David Watkins

- did not violate any policy.

Thomason could be a central
character in the hearing. He was a
partner in an aviation consulting
firm with Darnell Martens. Accord-
ing to the GAO, Martens inquired
with White House officials about
“how to bid” for air charters. Dale
said the press charters were not
available for bidding.

Robert Bennett, a Washington
lawyer representing Thomason and
Martens, said his clients did noth-
ing improper. American Express
later was selected to book press
charters for the travel office.
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